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 رییس کل دادگستری استان کرمان:

 زائران حج سفیران جمهوری اسلامی باشند

2 ن نو
رما

: ک
س

عک

سوارشدنصنعترویصنایعانرژیبر

 صدور 723 فقره مجوز مشاغل خانگی در استان کرمان در سال 1401
 مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان کرمان گفت :   
از ابتدای امسال تاکنون 723 فقره مجوز مشاغل خانگی 
در استان کرمان صادر شده است. مجتبی مصباح با بیان 
اینکه از ابتدای امسال تاکنون 723 فقره مجوز مشاغل 

خانگی صادر و 30 طرح مشــاغل خانگــی به بانک های 
عامل استان معرفی شده است ار پرداخت بیش از 375 
میلیون تومان، تسهیلات قرض الحسنه به آن ها خبر داد.

او بیان کرد: در سال گذشته 68 میلیارد تومان تسهیلات 

قرض الحسنه مشــاغل خانگی به 
استان کرمان ابلاغ شــده بود که 

برنامه ریــزی و هماهنگی لازم در خصــوص جذب این 
اعتبار انجام شد .

بنا به اعلام انجمن فولاد بخشنامه های شرکت های برق منطقه ای به تولیدکنندگان فولاد بیانگر این است که تمام کارخانجات فولاد 
به ویژه در بخش خصوصی حدود 3 ماه تعطیل می شوند

2۵درصد کل مصرف برق شمال استان برای هشت دهم مشترکان

پرداخت تسهیلات به 
 مددجویان کمیته امداد کرمان

19 سال انتظار برای 
ایجاد منطقه ویژه 

 اقتصادی جازموریان

رئیس شورای اسلامی شهر رفسنجان گفت: احداث خانه بانوان در رفسنجان توسط خانم  
حکمت رئیس کمیسیون بانوان شورای این شهر در حال پیگیری است و به زودی راه اندازی 

می شود. 
پنجاه و ششمین نشست شورای شهر به ریاست سید حسین رحیمی و با حضور اعضای شورا 

و شهردار رفسنجان در سالن جلسات شورای شهر برگزار شد

خانه بانوان در  رفسنجان
  احداث می شود

مدیرکل کمیته امداد استان کرمان از پرداخت ۱5 میلیارد و ۹۱7 
میلیون تومان تسهیلات قرض الحســنه به مددجویان و نیازمندان 

استان طی دوماه گذشته خبر داد.
یحیی صادقی با اشــاره به ۱7 خرداد سالروز تاســیس صندوق قرض الحسنه امداد ولایت 
گفت: صندوق قرض الحسنه امداد ولایت با هدف گسترش فرهنگ قرض الحسنه و پرداخت 
تسهیلات با هدف یاری نمودن محرومان و مستضعفان، امداد درماندگان و آسیب دیدگان و 

خودکفا کردن محرومان تشکیل شده است.
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 حسن پور نماینده مردم سیرجان و بردسیر:

تاپایجانازحقوقحقه
بازنشستگاندفاعخواهمکرد

نشست نماینده مردم ســیرجان و بردسیر با هیات مدیره 
کانون بازنشستگان تامین اجتماعی سیرجان با محوریت 

بررسی مسائل و مشکلات بازنشستگان برگزار شد.
در این نشست مسائل مهم بازنشستگان از جمله افزایش حقوق سال جدید، پرداخت وام 
رفاهی به بازنشســتگان مورد پیگیری قرار گرفت و  طی تماس تلفنی نماینده سیرجان و 
بردسیر با روسای بانکها، باز شدن سایت ها جهت ثبت نام وام کانون های بازنشستگی مورد 
پیگیری قرار گرفت و همچنین مقرر گردید ۱20 فقره وام در اختیار کانون بازنشســتگان 

سیرجان جهت پرداخت به مستمری بگیران نیازمند کانون قرار گیرد 

ادامه مطلب را در 
صفحه 2 بخوانید 

صفحه 2 را 
بخوانید

صفحه 2 را 
بخوانید
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غباردرکرمانغباردرکرمان
پررنگترازبقیهکشورپررنگترازبقیهکشور
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نماینده کرمان در مجلس شورای اسلامی:

دانشگاههابایدبهطراحیتمدن
نویناسلامیکمککنند

نماینده کرمان در مجلس شورای اسلامی گفت: دانشگاه ها باید به طراحی تمدن نوین 
اسلامی کمک کند و مختصات آن را بخوبی تعریف کنند. به گزارش خبرنگار ایلنا، 
محمدمهدی زاهدی نماینده مردم کرمان در مجلس و رییس فراکسیون مهدویت مجلس 
شورای اسلامی، صبح امروز در سومین اجلاس بین المللی فعالان مهدوی، با بیان اینکه 
برپایی این نشست ها مصداق جهاد تبیین است، گفت: بیانیه گام دوم انقلاب کلیدواژه ای 

با عنوان تمدن نوین اسلامی و آمادگی برای خورشید ولایت عظما دارد.
 وی ادامه داد: باید دید این تمدن نوین اسلامی چیست و ابعاد و مختصات آن چیست تا 
راه پیش رو مشخص شود. زاهدی در ادامه ابراز داشت: رهبر انقلاب در فراز پایانی بیانیه 
گام دوم انقلاب، هفت محور را مطرح کرده اند که مهمترین آنها دانشگاه و پژوهش است و 
امام عزیز ما نیز دانشگاه را مبدأ تحولات برشمرده اند. رییس فراکسیون مهدویت مجلس 
همچنین تصریح کرد: هفت محوری که در بیانیه گام دوم انقلاب مورد تاکید قرار گرفته، 
در هندسه این تمدن نوین اسلامی باید مشخص شود و محور اصلی این هفت محور نیز 

دانشگاه است.
وی اضافه کرد: بنابراین، دانشگاه باید به طراحی تمدن نوین اسلامی کمک کند و مختصات 
آن را بخوبی تعریف کند. زاهدی در ادامه تاکید کرد: در گام بعدی، همه کارگزاران نظام 

اسلامی در ساخت این بنای تمدن نوین اسلامی باید مشارکت کنند.
وی ادامه داد: علاوه بر دانشگاه، حوزه های علمیه نیز باید در طراحی این تمدن نوین 
اسلامی نقش آفرینی کنند. اینجاست که پژوهش محوری بویژه در حوزه علوم انسانی 
اهمیت می یابد.  رییس فراکسیون مهدویت مجلس شورای اسلامی با تاکید بر ضرورت 
هم افزایی دولت و مجلس در تدوین و بررسی برنامه هفتم توسعه ابراز داشت: در این مسیر 
باید با کمک حوزه های علمیه و دانشگاه ها، سرفصل های روشنی در حوزه های مختلف 

تمدنی بویژه در زمینه سبک زندگی در تمدن نوین اسلامی طراحی کنیم.
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روزنامه اقتصادی استان کرمان

تومــان  500 قیمــت  صفحــه            8            ۱40۱ مــاه   خــرداد   ۱8 چهارشــنبه          ۱246 پیاپــی  شــماره  پنجــم          ســال 

شماره 1401/004/م.عشماره 1401/005/م.ع
آگهیمناقصهعمومیآگهیمناقصهعمومی

شــرکت پاریز پیشــرو صنعت توســعه در نظر دارد« تأمین ماشــین آلات مورد نیاز جهت نگهداری و تعمیرات خطوط انتقال آب« متعلق به خود را از طریق برگزاری مناقصه عمومی 
در ســطح استان کرمان  واگذار نماید. 

نحوه دریافت اسناد: کلیه متقاضیان)اشخاص حقوقی-حقیقی( واجد شرایط می توانند جهت دریافت اسناد مناقصه به آدرس الکترونیکی www.parizpishro.ir مراجعه و اسناد 
مذکور را از قسمت مناقصه و مزایده دانلود نمایند.

شرکت پاریز پیشرو صنعت توسعه در نظر دارد "راهبری،بازرسی،سرویس ونگهداری تعمیرات مورد نیاز جهت بهره برداری خط انتقال آب از طریق تأمین نیروی انسانی و 
ابزارآلات مورد نیاز  " متعلق به خود را از طریق برگزاری مناقصه عمومی در سطح استان کرمان  واگذار نماید. 

نحوه دریافت اسناد: کلیه متقاضیان)اشخاص حقوقی( واجد شرایط می توانند جهت دریافت اسناد مناقصه به آدرس الکترونیکی www.parizpishro.ir مراجعه و اسناد مذکور را 
از قسمت مناقصه و مزایده دانلود نمایند.

•میزان تضمین شرکت در مناقصه : 1/000/000/000 ریال )یک میلیارد ریال(در قالب چک تضمینی بانکی/ ضمانت نامه بانکی معتبر/ واریز وجه نقد به شماره حساب 
10/3309211/2 بانک رسالت به نام شرکت پاریز پیشرو صنعت توسعه.

تذکر مهم: صدور ضمانت نامه می باید فقط با عنوان ضمانت نامه شرکت در مناقصه باشد. صدور ضمانتنامه با عنوان شرکت در فرآیند ارجاع کار مورد قبول نمی باشد.
•محل تحویل پاکات : استان کرمان – شهرستان سیرجان-بلوار پیروزی، پلاک 31،ساختمان اداری شرکت پاریز پیشرو، کد پستی: 7816947838 - تلفن تماس: 

41424328-034-دبیر خانه-آقای اسدی
•این  شرکت در قبول یا رد کلیه یا هر یک از پیشنهادات به تنهایی بدون احتیاج به ذکر دلیل مختار می باشد.

•مدت اعتبار قیمت پیشنهادی سه ماه از تاریخ گشایش پاکت ها می باشد.
•هزینه چاپ آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد.

•متقاضیان می توانند جهت کسب اطلاعات بیشتر و بازدید با شماره 09132455003 ) آقای ابدالی( تماس حاصل نمایند.
•جهت کسب اطلاعات درخصوص مناقصه با شماره  41424382- 034 ) آقای هاشمی پور( تماس حاصل نمایید.

• میزان تضمین شرکت در مناقصه : 2/000/000/000 ریال )دومیلیارد ریال(در قالب چک تضمینی بانکی/ ضمانت نامه بانکی معتبر/ واریز وجه نقد به شماره حساب 
10/3309211/2 بانک رسالت به نام شرکت پاریز پیشرو صنعت توسعه.

تذکر مهم: صدور ضمانت نامه می باید فقط با عنوان ضمانت نامه شرکت در مناقصه باشد. صدور ضمانتنامه با عنوان شرکت در فرآیند ارجاع کار مورد قبول نمی باشد.
• محل تحویل پاکات : استان کرمان – شهرستان سیرجان-بلوار پیروزی، پلاک 31،ساختمان اداری شرکت پاریز پیشرو، کد پستی: 7816947838 - تلفن تماس: 

41424328-034-دبیر خانه-آقای اسدی
•این  شرکت در قبول یا رد کلیه یا هر یک از پیشنهادات به تنهایی بدون احتیاج به ذکر دلیل مختار می باشد.

• مدت اعتبار قیمت پیشنهادی سه ماه از تاریخ گشایش پاکت ها می باشد.
• هزینه چاپ آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد.

• متقاضیان می توانند جهت کسب اطلاعات بیشتر و بازدید با شماره 09132455003 ) آقای ابدالی( تماس حاصل نمایند.
• جهت کسب اطلاعات درخصوص مناقصه با شماره  41424382- 034 ) آقای هاشمی پور( تماس حاصل نمایید.

ساعتتاریخ شرح ردیف

1401/03/2110:00بازدید از سایت 1

1401/03/2412:00آخرین مهلت تحویل پاکات 2

ساعتتاریخ شرح ردیف

1401/03/2110:00بازدید از سایت 1

1401/03/2412:00آخرین مهلت تحویل پاکات 2

توضیحات :توضیحات :

امور حقوقی و قراردادهای شرکت پاریز پیشرو صنعت توسعهامور حقوقی و قراردادهای شرکت پاریز پیشرو صنعت توسعه

شرکت آب و فاصلاب استان کرمان

وزارت نیـرو
شرکت مهندسی آب و فاصلاب کشور 

)مادر تخصصی(  آگهیمناقصه
شماره40/الف/03-1401م

شرکت آب و فاضلاب استان کرمان در نظر دارد مناقصه موضوع : انجام کلیه خدمات راهبری،بهره برداری، تعمیر،نگهداری،ترمیم و بازسازی تاسیسات آب و رفع 
اتفاقات شهرستان های منوجان،قلعه گنج و رودبار جنوب را با برآورد 152.990.919.602 ریال و مبلغ تضمین فرایند ارجاع کار 6.959.818.392 ریال از محل اعتبارات 
عمرانی و با حداقل تعداد شرکت کنندگان 5 نفر و به شماره 2001005963000071 را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. لذا از کلیه شرکت هایی که دارای 
گواهی صلاحیت در رشته آب یا تاسیسات و همچنین صلاحیت ایمنی صادره از اداره تعاون کار و رفاه اجتماعی می باشند، دعوت می شود جهت دریافت اسناد مناقصه تا 

ساعت 19 روز سه شنبه مورخ 1401.03.24 به سامانه ستاد مراجعه نمایند.

کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس 
www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت 

شرکت در مناقصه محقق سازند.
مشخصات این مناقصه در سایت شرکت مهندسی آب و فاضلاب به آدرس www.abfakerman.ir موجود می باشد.

- تاریخ انتشار مناقصه در سامانه ساعت 8 صبح روز سه شنبه مورخ 1401.03.17 می باشد.
- مهلت زمانی ارائه پیشنهاد در سامانه ساعت 19 روز  سه شنبه مورخ: 1401.04.07

- تاریخ تحویل ضمانتنامه به دبیرخانه شرکت ساعت 14 روز سه شنبه مورخ : 1401.04.07
 - زمان بازگشایی پاکت ها ساعت 10:45 صبح روز  چهارشنبه مورخ: 1401.04.08 

اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت های الف :
 آدرس کرمان بلوار 22 بهمن-نبش بلوار ساوه- شرکت مهندسی آب و فاضلاب استان کرمان- دفتر قراردادها و تلفن :03433222282

اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه : مرکز تماس : 021-41934 
دفتر ثبت نام : 88969738 و 85193768

مدیریت روابط عمومی و آموزش همگانی

درفصلهایگرمبرایدسترسیهمهبهآب،ازمصارفغیرضروریبپرهیزیم

تاول
نوب

آگهی مفقودی پروانه بهره برداری 
معدن سنگ آهن چشمه سفید اختیار آباد

»نظربه اینکه پروانه بهره برداری معدن سنگ آهن چشمه سفید اختیار آباد به شماره 
لذا  است  مفقود گردیده  ارجمندی  منصور  آقای  بنام   1393/08/05 مورخ   33785
اعتبار ساقط و پروانه  از درجه  باطلاع می رساند کلیه مفاد پروانه مزبور  بدینوسیله 

بهره برداری مذکور هیچگونه ارزش و اعتبار قانونی ندارد.
مهدی باصره
سرپرست معاونت امور معادن و صنایع مصرفی
تاریخ انتشار نوبت اول: 1401/02/18
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1401/03/18
شناسه آگهی: 313276

نوبتدوم

آبراهَدرندهیم

رییس کل دادگستری استان کرمان با اشاره به این مطلب که 
حج فرصت بسیار خوبی برای تبیین مسائل مربوط به نظام 
و انقلاب به مسلمانان جهان است، گفت: هر یک از زائران و 
کارگزاران حج باید سفیران نظام جمهوری اسلامی ایران در 
موسم حج باشند.حجت الاسلام و المسلمین ابراهیم حمیدی 

در دیدار با مدیرکل و کارگزاران حج و زیارت استان کرمان 
افزود: مقام معظم رهبری هر ساله در آستانه اعزام کاروان ها 
به حج، مسائلی را مطرح می کنند که چراغ راه مسوولان برای 
اعزام کاروان ها است و در پیام ایشان به مناسبت حج نیز نکات 

حایز اهمیتی مطرح می شود.
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تولید حدود900 کیلو گوشت 
طیور توسط مددجوی سیرجانی

زن سرپرست خانوار تحت حمایت کمیته امداد شهرستان سیرجان 
طی هر دوره سه ماهه میانگین حدود ۹00 کیلوگرم گوشت طیور 

تولید و روانه بازار فروش می کند.
خانم الهامی از زنان سرپرست خانوار تحت حمایت کمیته امداد 
شهرستان سیرجان اســت که به دلیل نداشتن منبع درآمد با دو 
فرزند در تامین معاش و ادامه زندگی با مشــکلات فراوانی همراه 
می شود که در نتیجه از طریق حمایت این نهاد و دریافت وام اشتغال 
با وجود محدودیت های خاص محیطی و امکانات کم روســتایی 

توانسته است به پرورش بوقلمون و مرغ گوشتی مبادرت ورزد.
او که هم اکنون 40 سال سن دارد به عنوان یک پرورش دهنده طیور 

و چهره ای موفق و نمونه در شهرستان سیرجان مطرح شده است.
این زن سرپرست خانوار می گوید:با راهنمایی اطرافیان به کمیته 
امداد مراجعه کردم و پس از انجام مراحل قانونی ســال ۹8 تحت 
حمایت این نهاد قرار گرفتم و با راهنمایی و حمایت های این نهاد 

اقدام به پرورش بوقلمون و مرغ گوشتی و تخم گذار کردم.
او ادامه داد: با دریافت 20 میلیون تومان تســهیلات اشتغال در 
مرحله نخست ۱00 قطعه جوجه بوقلمون و 200 قطعه جوجه مرغ 

و خروس خریداری و اقدام به پرورش آن ها کردم.
الهامی افزود: با تلاش و رسیدگی به طیور و هم چنین راهنمایی و 
مشاوره کارشناسان حوزه اشتغال طی دوره سه ماهه موفق به تولید 
630 کیلو گوشت بوقلمون و بیش از 200 کیلو گوشت مرغ کاملًا 

ارگانیک شده ام.
وی با بیان اینکه میانگین ماهیانه پنج میلیون تومان از محل فروش 
گوشت این تعداد قطعه بوقلمون و مرغ درآمد کسب می کنم گفت: 
به دنبال توسعه طرح خود هســتم و تمام تلاشم را می کنم که به 
کارآفرین موفق تبدیل شوم و بتوانم زمینه اشتغال زنان سرپرست 

خانوار زیادی را فراهم کنم.

پرداخت تسهیلات به مددجویان 
کمیته امداد کرمان

مدیرکل کمیته امداد استان کرمان از پرداخت ۱5 میلیارد و ۹۱7 
میلیون تومان تسهیلات قرض الحسنه به مددجویان و نیازمندان 
استان طی دوماه گذشته خبر داد.یحیی صادقی با اشاره به ۱7 خرداد 
سالروز تاسیس صندوق قرض الحسنه امداد ولایت گفت: صندوق 
قرض الحسنه امداد ولایت با هدف گسترش فرهنگ قرض الحسنه 
و پرداخت تسهیلات با هدف یاری نمودن محرومان و مستضعفان، 
امداد درماندگان و آســیب دیدگان و خودکفا کــردن محرومان 

تشکیل شده است.
او گفت: صندوق قرض الحسنه امداد ولایت 2۱ بهمن سال ۱3۹5 
در استان کرمان راه اندازی شد و هزارو6۱4 فقره تسهیلات به مبلغ 
۱5 میلیارد و ۹۱7 میلیون تومان طی دو ماهه امسال توسط صندوق 

امداد ولایت کرمان به مددجویان و نیازمندان پرداخت شده است.
صادقی می گوید: این تســهیلات در حوزه های درمان، فرهنگی، 

مسکن، حمایتی، و اشتغال و … پرداخت شده است.
به گفته او صندوق قرض الحسنه امداد ولایت کرمان طی پارسال نیز 
۱3 هزار و ۹۹4 فقره تسهیلات به ارزش ۱83 میلیارد و 62۱ میلیون 

تومان به مددجویان و اقشار نیازمند استان پرداخت کرده است.
مدیرکل کمیته امداد استان کرمان همچنین با اشاره به راه اندازی 
صندوق ضمانت تسهیلات اشتغال مددجویان گفت: این صندوق 
باهدف ضمانت تســهیلات مددجویان با اولویت زنان سرپرست 
خانوار تشکیل شده و از ابتدای امسال تاکنون ۱5۱ نفر از مددجویان 
با تأمین اعتبار حدود ســه میلیارد تومان از این ضمانت استفاده 

کردند.
او گفت:با هدف گسترش دامنه پوشــش این خدمت، امسال 
وام کارگشــایی مددجویان نیز در قالب صندوق ضمانت قرار 
خواهد گرفت.صادقی با دعوت از خیران و مردم نیکوکار برای 
ســپرده گذاری در این صندوق، می گوید: خیــران حقیقی و 
حقوقی می توانند با مراجعه به ســایت صنــدوق امداد ولایت 
به آدرس )www.sqev.ir( و یا با ســپرده گذاری در این 
صندوق از بسته تشــویقی به عنوان هم افزایی از منابع صندوق 
بهره منــد شــوند و بتوانند به تعــداد بیشــتری از نیازمندان 

تسهیلات پرداخت کنند.

پنجم ژوئن از سوی سـازمان ملل روز جهانی محیط 
زیسـت نامگـذاری شـده و در ایـن روزهـا در هفته 
محیـط زیسـت قـرار داریـم روزهایـی کـه فرصت 
خوبـی بـرای افزایـش آگاهـی مـردم در نگهـداری 
محیط زیسـت و برنامه ریزی مسـئولان بـه گرفتن 
تصمیماتی برای رویارویی با تخریب محیط زیست 

و گونه هـای زیسـتی جانوری اسـت.
کرمان درگیر مشکلات
 زیست محیطی  است 

اسـتان کرمـان به عنـوان بزرگترین اسـتان کشـور 
در سـال های اخیـر بـا مشـکلات زیسـت محیطی 
زیـادی دسـت و پنجه نـرم کرده اسـت. این اسـتان 
20 درصـد بیابان هـای کشـور را در خود جـای داده 
کـه 7۱ درصد ایـن بیابان ها یعنی چیـزی در حدود 
4.5 میلیـون هکتـار آن بـه دلیل کم بارشـی تحت 

تاثیر فرسـایش بادی قـرار دارد.
از سـوی دیگر همجواری اسـتان کرمـان در جنوب 
و شرق با استان سیسـتان و بلوچسـتان و در شمال 
و غرب با اسـتان یزد باعث شـده تا مشکل شن های 
روان و گرد و غبار در اسـتان کرمان شـدت پیدا کند 
و امروز اسـتان کرمان غبار خیزترین اسـتان کشـور 
باشـد و البته بحـران آب و دیگر مسـائل نیـز به این 

مسـئله دامن زده است.
خشکسـالی های پیاپی، کم بارشـی، برداشـت های 
بـی رویـه از منابـع آبـی و از بیـن رفتـن پوشـش 
گیاهی موجـب تشـدید بـروز پدیـده ریزگردها در 
اسـتان کرمان شـده کـه البتـه بخشـی از آن نیز به 

اسـتان های همجـوار برمی گـردد.
طالـب خالویـی مدیـرکل حفاظت محیط زیسـت 
اسـتان کرمان در گفت وگو با تسـنیم با بیـان اینکه 
پنجم ژوئـن روز جهانی محیـط زیسـت نامگذاری 
شـده اظهار داشـت: هدف از این نامگـذاری افزایش 
آگاهـی مردم نسـبت بـه حفاظت محیط زیسـت و 
ترغیب سیاسـتمداران نسـبت به اتخاذ تصمیماتی 

برای مقابلـه با تخریب محیط زیسـت اسـت.
او بـا اشـاره بـه اینکـه برگـزاری برنامه هـای هفتـه 
محیط زیسـت بـا محوریت ارتقـای فرهنـگ انجام 
می شـود بیان کرد: با ایـن منظور افـراد باید تصمیم 
بگیرند تا تغییرات اندکـی را در سـطح زندگی خود 

انجام دهند تـا بتواننـد طبیعـت را بازگردانند.
مدیرکل حفاظـت محیط زیسـت اسـتان کرمان با 
بیان اینکـه هم زمان با برگـزاری مراسـم روز جهانی 
محیط زیسـت در اقصی نقاط جهـان، هفته محیط 
زیسـت از شـانزدهم لغایت بیسـت و دوم خردادماه 
امسال با شعار "محیط زیسـت مردم پایه، هوشمند 
و فناورانـه" برگـزار می شـود افـزود: دوشـنبه ۱6 
خرداد به نام "محیط زیست، دیپلماسی منطقه ای، 
مدیریـت تغییـر اقلیـم، آب و مقابله بـا گـرد و غبار 

نامگذاری شـده اسـت.
او  با اشـاره بـه اینکـه سه شـنبه و چهارشـنبه ۱7 و 
۱8 خـرداد به نـام "محیط  زیسـت، تنوع زیسـتی و 
گونه های گیاهـی و جانـوری در معرض انقـراض" و 
"محیط زیسـت دریا، تـالاب و حقابه هـا" نامگذاری 
شـده گفـت: بقیـه روزهـای ایـن هفتـه نیـز بـا 
عنوان"محیط زیسـت، صنعت، پسـماند و توسـعه 
پایـدار دانش بنیـان"، "محیـط زیسـت، آموزه های 
دینـی، مسـئولیت اجتماعـی، فرهنـگ و رسـانه"، 
"محیط زیسـت، محیـط بـان، ایثـار و شـهادت" و 
"محیـط زیسـت، فناوری هـای نویـن، سـمن ها و 

مشـارکت های مردمـی" نامگـذاری شـده اسـت.
*امانتدار منابع زیستی باشیم

خالویی بـا بیـان اینکـه مسـئله محیط زیسـت در 
حال حاضـر نه به عنوان یک مسـئله حاد که شـکل 
بحران به خـود گرفته گفت: امروز پیامدهای ناشـی 
از تخریـب منابـع اصلی محیط زیسـت یعنـی آب، 
خاک و هـوا در برخـی از نقاط گریبان گیر انسـان ها 

شـده است.
او با اشـاره به اینکه در اسـلام و سـایر ادیـان نیز یک 
سـری تعالیم برای حفظ طبیعت و محیط زیسـت 
آورده شـده بیان کرد: از نظر اسـلام، زمین، پدیده ها 
و به طـور کلی طبیعـت برای انسـان ها خلق شـده 
اسـت و همـه انسـان ها در همـه نسـل ها را شـامل 
می شـود. مدیرکل حفاظت محیط زیسـت اسـتان 
کرمان بـا بیان اینکـه مـا در ارتباط بـا منابع محیط 
زیسـت، یک امانـت دار هسـتیم و باید از ایـن منابع 
اسـتفاده بهینه کرده و از انجام هر فعلی که می تواند 
مصداقی از خیانت در امانت باشـد، بپرهیزیم گفت: 
حفاظـت از محیـط زیسـت تنهـا یـک سـازمان و 
مجموعـه را شـامل نمی شـود و همـه مـردم بایـد 

نسـبت به حفظ محیط زیسـت بکوشـند.
29 کانون ریزگرد شناسایی شده است 

او با اشـاره به اینکه چیزهایی که شـاهد آن هستیم 
نشـانه هایی از تخریب محیط زیسـت اسـت افزود: 
در اسـتان کرمـان 2۹ کانـون گرد و غبار شناسـایی 
شـده که تـالاب جازموریان یکـی از ایـن 2۹ کانون 
فرسـایش گرد و غبار در اسـتان بـوده که بر اسـاس 
گفته کارشناسان، منشـأ 25 درصد گرد و غبارهای 
کشـور اسـت. خالویی بـا بیان اینکـه بادهـای ۱20 
روزه سیسـتان نیـز در بـروز پدیـده ریزگردهـا در 
شـرق اسـتان نقش دارد ادامـه داد: در وقـوع پدیده 
ریزگردها عوامـل داخلـی و خارجی نقـش دارد که 
باید با اقدامات پیشـگیرانه کوتاه مـدت و بلند مدت 

از وقـوع آن پیشـگیری کرد.
منابع طبیعی ما زخم خورده اند 

مهـدی رجبـی زاده مدیـرکل منابـع طبیعـی و 

آبخیـزداری اسـتان کرمـان نیـز در گفت وگـو بـا 
تسـنیم با بیـان اینکـه در هفتـه محیط زیسـت به 
سـر می بریم اظهار داشـت: محیط زیسـت و منابع 
طبیعی یکی بـوده و دو مقولـه جدا از هم نیسـتند.

وی با بیان اینکـه 5 ژوئن مصـادف بـا ۱5 خردادماه 
روز جهانـی محیط زیسـت نامگذاری شـده اسـت 
گفت: سـازمان های بین المللـی برای مسـائل مورد 
اهمیـت بشـر و معضـلات جامعـه بشـری روزی را 
نامگـذاری می کننـد و معنـای ایـن نامگـذاری این 
اسـت که ایـن مـوارد بـرای ادامـه حیات بشـر مهم 
هسـتند و بایـد حساسـیت های جامعـه بشـری و 
تصمیم گیرنـده جوامع بـر روی آنها بیشـتر شـود.

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری اسـتان کرمان 
بـا اشـاره بـه اینکـه واقعیت ایـن اسـت که هـم در 
جهان، هم در کشـور و هم در اسـتان کرمـان منابع 
طبیعـی مـا زخـم خـورده و بخشـی از آن ناشـی از 
کوتاهی هایی اسـت که ما یعنی آحاد مـردم جامعه 

انجـام داده ایم.
او با بیـان اینکه قدر سـرمایه های ارزشـمندی را که 
در اختیار داشـتیم، ندانسـتیم ادامـه داد: امـروز در 
شـرایط و وضعیتی زندگـی می کنیم که به شـدت 
نسـل های آینـده بابـت ایـن کوتاهی کـه مـا انجام 

داریـم، ضربـه خواهنـد خورد.
رجبـی زاده با بیـان اینکه مـا در اسـتان کرمـان، در 
یک اسـتان کم بـارش زندگی می کنیـم و دچار فقر 
پوشـش گیاهی هسـتیم افزود: حداقل تاثیر منفی 
این فقر پوشـش گیاهی این اسـت که با اندک وزش 
بادی شـاهد وقوع طوفان شـن و پدیده گـرد و غبار 
هسـتیم که این روزهـا در نقـاط مختلف کشـور به 

شـدت درگیر آن هستیم.
او با اشـاره به اینکـه در بعضـی از مواقع خـود ما این 
پدیده را تشـدید  کرده و با مصرف بـی رویه آب های 
زیرزمینی باعث می شـویم که آفت سـطح آب های 
زیر زمیـن را داشـته باشـیم ادامـه داد: این مسـئله 

باعـث می شـود رطوبـت خاک کم شـده و پوشـش 
از بیـن برود.

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری اسـتان کرمان 
بـه دیگـر کارهایی کـه باعـث از بین رفتن پوشـش 
گیاهـی در سـطح زمین می شـود نیـز اشـاره کرد و 
افزود: اگـر این کارها مدیریت شـده و همه همکاری 
کنند بخشـی از این معضـلات را می تـوان مدیریت 

. د کر
 منابع طبیعی و محیط زیست مردم محور اند

او با بیان اینکـه منابع طبیعی و محیط زیسـت یک 
بحث اداره محـور نبوده و مـردم محور اسـت گفت: 
برای همین هم شـعار امسـال هفته محیط زیسـت  
"محیـط زیسـت مـردم پایـه هوشـمند و فناورانه" 

نامگذاری شـده اسـت.
رجبـی زاده بـا تاکید بـر اینکـه در ایـن حـوزه اصل 
قضیه مردم پایه بودن اسـت بیـان کرد: در گسـتره 
یـک کشـور و حتـی در گسـتره جهانـی بایـد همه 

مردم مشـارکت داشـته باشـند.
او با اشـاره به اینکـه با انجام یک سـری اصـول اولیه 
همـه می توانیـم نقـش خـود را در حفـظ محیـط 
زیسـت ایفا کنیم گفت: به راحتی پوشش گیاهی را 
از بین نبریـم، درختـی را به راحتی قطـع نکنیم، به 
راحتی آلودگی در محیـط ایجاد نکـرده و به راحتی 
از کنـار حوادثی که باعـث تخریب منابـع طبیعی و 

محیط زیسـت می شـود عبـور نکنیم.
مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری اسـتان کرمان 
بـا بیـان اینکه اگـر همـه آحـاد جامعـه نسـبت به 
این مسائل حسـاس باشـند، این حساسـیت باعث 
می شـود که در تصمیم گیـران این حوزه در سـطح 
ملـی و جهانـی اقداماتـی انجـام دهنـد کـه جلوی 
عوامل تخریـب را بگیـرد ادامـه داد: این هفتـه به ما 
یـادآوری می کنیـد که مـردم بایـد در حفـظ منابع 
طبیعـی پـای کار باشـند تـا شـرمنده نسـل های 

آینده نشـویم.

فرمانده سپاه اســتان کرمان گفت: محرومیت 
زدایی، رفــع فقر و تنش آبی در اســتان کرمان 

نیازمند کار جهادی و قرارگاهی است.
سردار حسین معروفی در آیین کلنگ زنی پروژه 
آبرسانی به روستاهای دارای تنش آبی شهرستان 
رفســنجان که با حضور جلالــی نماینده مردم 
شهرستان های رفسنجان و انار در مجلس شورای 
اسلامی، آیت اللهی موسوی معاون امور عمرانی 
استاندار کرمان، امام جمعه و فرماندار رفسنجان 
و تعدادی از مدیران استانی و شهرستانی برگزار 
شد با اشــاره به اینکه اســتان کرمان جز چهار 
استانی اســت که به شــدت با تنش آبی مواجه 
است اظهار داشت: از فروردین ماه ۱400 قرارگاه 
آبرسانی مرد میدان در استان کرمان تشکیل شد.
او با بیان اینکه تا سوم خرداد ماه امسال به 40۹ 
روستا آبرسانی شده و 47 هزار و ۹00 خانوار این 
روستاها از نعمت آب شرب سالم و پایدار بهره مند 
شدند گفت: قرارگاه امام حسن مجتبی )ع( در 
سطح کلان کشوری با همت دولت و سپاه ایجاد 

شــد و قرارداد ما در این حوزه آبرسانی به 466 
روستای استان کرمان است.

فرمانده سپاه ثارالله استان کرمان با بیان اینکه 
مسئولیت این طرح با آبفا است اما دستگاه معین 
سپاه پاســداران است، ابراز داشــت: این طرح 
در قالب یــک مجتمع پیش بینی شــده که در 
ســه منطقه، نوق، حومه غربی و حومه شرقی 
رفسنجان است که ۱۱3 روستا و جمعیتی بالغ بر 

75 هزار نفر را شامل می شود.
او با اشــاره به اینکه خط انتقال این پروژه 3۹6 
کیلومتر است، تصریح کرد: شبکه توزیع آن 220 
کیلومتر بوده و 24 باب مخزن در طول مســیر 
با ظرفیت 25 هــزار و 600 مترمکعب احداث 

می شود.
سردار معروفی با اشــاره به اینکه حوزه رفع فقر 
فرمان رهبر معظم انقلاب است و رمز موفقیت در 
رفع محرومیت را کار قرارگاهی دانست و افزود: 
باید همه توان ها در قالب یک قرارگاه قرار بگیرد تا 
از موازی کاری جلوگیری شده و منابع هدر نرود؛ 

کار قرارگاهی باعث می شود همه شاخص باشند و 
ما در استان بهترین تجربه کار قرارگاهی را داریم.
فرمانده ســپاه ثارالله اســتان کرمان عملکرد 
جهادی را یکــی از رمزهای موفقیــت خواند و 
ابراز داشــت: کار اگر با دموکراسی اداری پیش 
برود انجام نمی شود و کار باید جهادی باشد؛ کار 
جهادی باید در ابتدا مشارکت مردمی را داشته 
باشــد و نیروی کار مردم، بسیج و گروه جهادی 

است و ما نباید هزینه نیروی کار بدهیم.
او با بیــان اینکه همه چیــز را نبایــد دولتی و 
حکومتی کنند، ما منابــع از مردم نمی خواهیم 
فقط توان انجام کار را می خواهیم، تصریح کرد: 
در رفسنجان این پروژه آبرسانی سه ساله است، 
ضمن قرارگاهی و آوردن توان مردم منابع محلی 
نیز باید پای کار آمده و منتظر منابع دولت نباشیم 

که پروژه سریع تر تمام شود.
سردار معروفی با بیان اینکه پایان فروردین ماه 
۱400 متوجه مشکل آب استان کرمان شدیم 
و در استان قرارگاه نهضت آبرسانی مرد میدان 

را فعال کردیم گفت: در حوزه اجرا قرارگاه مرد 
میدان با تفکر و نگاه زیبای حاج قاسم فعال شد 
که نگاه آن مردم، انسانیت، انقلاب و ولایت است.
فرمانده ســپاه ثارالله اســتان کرمان با اشاره به 
اینکه اولین مشکل ما نداشــتن اطلس آب در 
اســتان بود بیان کرد: در حال حاضر اطلس آب 
اســتان، نزدیک به واقعیت بوده و نقشــه راه ما 
مشخص شده است که بر اســاس آن واقف پای 

کار آمده است.
او با اشاره به وجود تنش آبی در رفسنجان تصریح 
کرد: اصرار ما بر استفاده از آب خلیج فارس برای 
حل تنش آبی رفســنجان و شمال استان است، 
که با نگاه جدید در اســتان ایــن پروژه ها کلید 

خواهد خورد.
ســردار معروفی در پایان به اشــاره به اینکه ما 
خودمان را مدیون مردم نجیب اســتان کرمان 
می دانیم بیان کرد: امروز بر خود تکلیف می دانیم 
برای حل مشکلات در کنار مردم قرار بگیریم و از 

همه می خواهیم که در این مسئله همت کنند.
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خانه بانوان در رفسنجان
 احداث می شود

رئیس شورای اسلامی شهر رفسنجان گفت: احداث خانه بانوان در 
رفسنجان توسط خانم  حکمت رئیس کمیسیون بانوان شورای این 

شهر در حال پیگیری است و به زودی راه اندازی می شود. 
پنجاه و ششــمین نشست شورای شــهر به ریاست سید حسین 
رحیمی و با حضور اعضای شــورا و شهردار رفســنجان در سالن 
جلسات شورای شهر برگزار شــد،در این نشست لایحه پیشنهاد 
شهرداری مبنی بر راه اندازی فرهنگســرای بانوان )خانه بانوان( 
مطرح شد و مورد بحث و بررسی اعضا قرار گرفت و منتخبین مردم 

در شورای شهر پیشنهاد مذکور را به تصویب رساندند.  
رئیس شورای اسلامی شهر رفسنجان با اشاره به تصویب راه اندازی 
خانه بانوان تحت مدیریت معاونت فرهنگی ؛ اجتماعی شهرداری 
گفت: امروزه حضور گســترده بانــوان در عرصه هــای مختلف 
اجتماعی، سیاسی، ورزشی و اقتصادی پدیده ای انکار ناپذیر بوده 

و زنان نقش بی بدیلی را در داشتن جامعه ای آباد ایفا می کنند. 
سیدحسین رحیمی افزود: با توجه به رواج آسیب های اجتماعی 
که ناگزیر منجر به سست شــدن بنیان خانواده ها نیز خواهد شد؛ 
ارتقای سطح آگاهی و اطلاعات بانوان برای پیشگیری از حوادث 
احتمالی ضروری به نظر می رســد و توجه به مســائل فرهنگی و 
آموزشی مســیری به سوی پیشــرفت و بالندگی را در پیش روی 

بانوان قرار خواهد داد. 
او ادامه داد: بانوان با برخورداری از روحیــه اجتماعی بالا، انگیزه 
و روحیه مضاعف و توانایی های خاص در مسیر توسعه و رشد هر 
جامعه ای آستین همت خود را بالا زده و حضور چشمگیری را در 

توجه به نیازهای مهم جامعه ایفا می کنند. 
رحیمی گفت:شورای شهر و شهرداری در قبال کاهش آسیب های 
اجتماعی خود را مســئول دانســته و قصد دارند با توجه ویژه به 
بانوان و زنان گام های بلندی در داشتن شــهروندی سالم که در 
نهایت شهری انسان محور را خواهند ساخت، بردارند و از تمامی 
ظرفیت های موجود در عرصه های مختلف در شهر استفاده شود. 

رئیس شورای شهر رفسنجان از جمله قدم های اولیه و موثری که 
شورای شهر و شهرداری در مسیر تعالی و رشد بانوان برداشته است، 
احداث و بهره برداری از فرهنگسرای بانوان )خانه بانوان( عنوان کرد 
و گفت : این خانه بانوان مختص بانــوان بوده تا این نهاد فرهنگی 

کانون ارائه خدمات فرهنگی، اجتماعی و ورزشی بانوان باشد 

رییس کل دادگستری استان کرمان با اشاره 
به این مطلب که حج فرصت بسیار خوبی 
برای تبیین مسائل مربوط به نظام و انقلاب به 
مسلمانان جهان است، گفت: هر یک از زائران و کارگزاران حج 
باید سفیران نظام جمهوری اسلامی ایران در موسم حج باشند.
حجت الاسلام و المسلمین ابراهیم حمیدی در دیدار با 
مدیرکل و کارگزاران حج و زیارت استان کرمان افزود: مقام 
معظم رهبری هر ساله در آستانه اعزام کاروان ها به حج، 
مسائلی را مطرح می کنند که چراغ راه مسوولان برای اعزام 
کاروان ها است و در پیام ایشان به مناسبت حج نیز نکات حایز 

اهمیتی مطرح می شود.
او بیان کرد: در کنار انجام مناسک حج به عنوان یک عمل 
عبادی، باید به جنبه های سیاسی و فرهنگی حج نیز توجه 

شود.
رییس کل دادگستری استان کرمان، توجیه زائران را مورد 
تاکید قرار داد و گفت: اقدام جهت اعزام زائران به حج و 
سایر سفرهای زیارتی، دارای اجر معنوی بسیار زیادی برای 
کارگزاران است و قطعا تلاشگران این حوزه در پیشگاه خداوند 

ماجور خواهند بود.
محمود عرب نژاد، مدیرکل حج و زیارت استان کرمان نیز با 
اشاره به اینکه امسال یک هزار و 250 زائر در قالب ۱0 کاروان از 
استان کرمان به سفر معنوی حج اعزام می گردند، گفت: استان 
کرمان نخستین استانی است که ظرفیت های آن برای اعزام به 

حج تکمیل شده است.
او با بیان این مطلب که اعزام زائران حج تمتع از کرمان از 22 
خردادماه به فرودگاه مدینه النبی انجام می شود، اظهارداشت: 
برگشت زائران نیز از ۱5 ذی الحجه از فرودگاه جده به کرمان 

انجام خواهد شد.
مدیرکل حج و زیارت استان کرمان خاطرنشان کرد: در حال 
حاضر ۱۱7 دفتر زیارتی و دو هزار 500 کارگزار کارآزموده در 

استان کرمان در حال فعالیت هستند.
عرب نژاد با اشاره به اینکه اعزام زائران به سوریه در دست انجام 
است، افزود: پیش بینی می شود که 200 هزار زائر اربعین را در 

سال جاری داشته باشیم.

مردم جنوب کرمان سالهاست که در انتظار تحقق 
وعده ایجاد منطقه ویژه اقتصادی جازموریان 
هستند تا شاید از این طریق تحولی در وضعیت 
اقتصادی این منطقه ایجاد شود.مطالعات ایجاد منطقه ویژه 
اقتصادی جازموریان از سال 82 آغاز شده و همچنان این پروژه 
بی سرانجام مانده است و مردم منتظر تحقق وعده های مسئولان 
هستند.محل اجرای این پروژه در نقطه تلاقی استان های کرمان، 
سیستان وبلوچستان و هرمزگان است و می تواند اثرات اقتصادی 
خوبی برای منطقه به همراه داشته باشد.حالا اما نماینده مردم 
رودبار جنوب، کهنوج، فاریاب، قلعه گنج و منوجان از پیگیری 
جدی اجرای این پروژه تا به نتیجه رسیدن خبر می دهد.منصور 
شکر الهی در خصوص ایجاد منطقه اقتصاد جازموریان به بازار گفت: 
بنده و اعظمی دیگر نماینده شهرستان های جنوبی استان کرمان 
به صورت جدی پیگیر ایجاد منطقه ویژه اقتصادی جازموریان 
هستیم و در این زمینه با استاندار سابق و استاندار جدید کرمان 
جلساتی برگزار کرده ایم. او با اشاره به بازدید هوایی استاندار جدید 
از محل پروژه گفت: منطقه ویژه اقتصادی برای هر هفت شهرستان 
جنوبی استان کرمان بسیار مثمر ثمر است. بحث سرمایه گذاری در 

حوزه کشاورزی در این منطقه می تواند انجام شود.
نماینده مردم رودبار جنوب، کهنوج، فاریاب، قلعه گنج و منوجان 
بیان کرد: هفته گذشته در این زمینه جلسه ای را برگزار کردیم و 
با پی گیری های انجام شده منطقه ویژه اقتصادی جازموریان راه 
اندازی خواهد شد.استاندار کرمان  نیز در جلسه ای که در اوایل این 
ماه تحت عنوان منطقه ویژه اقتصادی جازموریان برگزار شده بود 
ضمن اشاره به به ظرفیت و موقعیت منطقه جازموریان به لحاظ 
اقتصادی گفت: به عنوان دولت وظیفه داریم که زیرساخت لازم 
را در منطقه فراهم آوریم.فداکار با تاکید بر اینکه تکلیف مهم ما بر 
راه اندازی منطقه ویژه اقتصادی جازموریان و حل زیرساخت های 
آن است افزود: اگر می خواهیم تغییر وضعیت را در جازموریان 
داشته باشیم و رونق منطقه را در حوزه صنعت، اشتغال و اقتصاد 
ببینیم، باید منطقه ویژه اقتصادی را راه اندازی و مشکلات آن را با 
واقع بینی به مسائل برطرف کنیم و نگاهمان بر حل مسائل باشد.
حال مردمان خطه جنوب باید چشم انتظار به وعده مسئولان 

بمانند.

 مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی اســتان کرمان گفت :  از ابتدای امســال 
تاکنون 723 فقره مجوز مشــاغل خانگی در اســتان کرمان صادر شده است. 
مجتبی مصباح با بیان اینکه از ابتدای امسال تاکنون 723 فقره مجوز مشاغل 
خانگی صادر و 30 طرح مشــاغل خانگــی به بانک های عامل اســتان معرفی 
شده اســت ار پرداخت بیش از 375 میلیون تومان، تســهیلات قرض الحسنه 

به آن ها خبر داد.
او بیان کرد: در ســال گذشــته 68 میلیارد تومان تســهیلات قرض الحسنه 
مشاغل خانگی به اســتان کرمان ابلاغ شــده بود که برنامه ریزی و هماهنگی 

لازم در خصوص جذب این اعتبار انجام شد .
مصباح اظهار کرد: در این راســتا 4002 فقره مجوز مشــاغل خانگی صادر، 
2337 طرح مشاغل خانگی به بانک معرفی و نهایتاً ۱50۹ طرح با 257۹ نفر 
اشتغال زایی به بانک های عامل معرفی شد تا 6۱ میلیارد و225 میلیون تومان 

تسهیلات قرض الحسنه را دریافت کنند.
اوبا اشــاره به این که از ابتدای امســال تاکنــون طرح های معرفی شــده به 
بانک های عامــل اســتان 375 میلیون تومان تســهیلات دریافــت و مابقی 
پرونده ها نیز در دست بررســی قرار دارند، گفت: این اعتبارات در کل استان 
توزیع شــده اســت و خوشــبختانه همراهی و همکاری خوبــی در خصوص 
پرداخت این تســهیلات میان دســتگاه های اجرایی و بانک های عامل استان 

وجود دارد .
مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی اســتان کرمان خاطرنشان کرد: مدیریت 
اســتان کرمان در ســال جــاری 60374 فرصــت شــغلی را برنامه ریزی و 

سیاست گذاری کرده است .

نشست نماینده مردم سیرجان و بردسیر 
با هیات مدیره کانون بازنشستگان تامین 
اجتماعی ســیرجان با محوریت بررسی 
مسائل و مشکلات بازنشستگان برگزار 

شد.
در این نشست مسائل مهم بازنشستگان 
از جملــه افزایش حقوق ســال جدید، 
پرداخت وام رفاهی به بازنشستگان مورد 
پیگیری قرار گرفت و  طی تماس تلفنی 

نماینده سیرجان و بردسیر با روسای بانکها، باز شــدن سایت ها جهت ثبت نام وام 
کانون های بازنشستگی مورد پیگیری قرار گرفت و همچنین مقرر گردید ۱20 فقره 
وام در اختیار کانون بازنشســتگان ســیرجان جهت پرداخت به مستمری بگیران 

نیازمند کانون قرار گیرد
نماینده مردم سیرجان و بردسیر در مجلس شورای اسلامی در این نشست با تاکید بر 
ارزش و جایگاه بازنشستگان در کشور افزود: بازنشستگان سرمایه های عظیم معنوی 
کشور هستند و باید از تجربیات ارزشمند آنها در حوزه های مختلف استفاده شود و 
هیچ کس حق بازی با روح  و روان آنها را ندارد، وی همچنین تاکید کرد تا پای جان از 

حقوق حقه بازنشستگان دفاع خواهم کرد.
نماینده مردم سیرجان و بردسیر  در این نشست گفت؛ بازنشستگان یکی از صاحبان 
اصلی سازمان تأمین  اجتماعی هســتند و افزایش حقوق حق بازنشستگان است، او 
همچنین طی تماس تلفنی با ریاست سازمان تامین اجتماعی کشور خواستار افزایش 

حقوق و رفع مشکلات بازنشستگان شد.

سرپرســت مدیریت جهاد کشــاورزی 
شهرستان شهربابک گفت: مرغداران می 
توانند به ازای هر قطعه مرغ مبلغ 7۱ هزار 
تومان و تا سقف 500 میلیون تومان بدون 
نیاز به وثیقه و فقط با معرفی ضامن جهت 

خرید نهاده ، تسهیلات دریافت کنند.
 وزیری در جلسه تســهیلات به مرغداران 
در شهرستان شهربابک، گفت: با توجه به  
تصمیمات دولت در بخــش یارانه تولید، 

حمایت از تولید کنندگان در زیر بخش های دامپروری ،کشاورزی مهمترین وظیفه مدیریت 
و سایر ارگانها است. در این نشست مصوب شد مرغداران می توانند به ازای هر قطعه مرغ 
مبلغ 7۱ هزار تومان و تا سقف 500 میلیون تومان بدون نیاز به وثیقه و فقط با معرفی ضامن  
جهت خرید  نهاده،تسهیلات  دریافت کنند. او افزود: مرغداران متقاضی می توانند تا سقف 
200 میلیون تومان تسهیلات را بصورت دامدار کارت و بالای 200 میلیون تومان را پس 

از ثبت نام در سامانه بازارگاه  جهت خرید نهاده مورد نیاز واحد تولیدی خود هزینه کنند .
وزیری خاطر نشان کرد: به منظور حمایت  از مرغداران مقرر گردید 50 درصد سهم  آورده 

مرغدار  بصورت غیر نقدی از سوی بانک پذیرفته  شود .
همچنین در واحد های که بصورت استیجاری اداره می شود و مستاجر می تواند با ارائه اجاره 

نامه رسمی نسبت به دریافت تسهیلات اقدام کنند.
گفتنی است  مرغداران حاضر در جلسه متعهد شدند ، تا پایان خرداد ماه نسبت به جوجه 
ریزی به  تعداد ۱30 هزار قطعه مرغ  در واحد های تولیدی شهرستان  و با توجه به ظرفیت  

تولید هر سالن اقدام کنند

صدور 723 فقره مجوز مشاغل خانگی 

در استان کرمان در سال 1401

نماینده مردم سیرجان و بردسیر:

تا پای جان از حقوق حقه بازنشستگان دفاع 
خواهم کرد

دریافت تسهیلات به مرغداران تا سقف
 ۵00 میلیون تومان بدون نیاز به وثیقه

رییس کل دادگستری استان کرمان:
زائران حج باید سفیران نظام 
جمهوری اسلامی ایران باشند

19 سال انتظار برای ایجاد منطقه 
ویژه اقتصادی جازموریان

خبر

خبر

خبر

هر
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کاغذ استان
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خبرخبر

رئیس سازمان حمایت علت مشکل پیش آمده 
در اعلام نتایــج منتخبان خرید خــودرو را 
مشخص نشدن منتخبان ذخیره از منتخبان 
اصلی اعلام کرد و از تخصیص خودرو در قالب 
طرح های مشخص به منتخبان ذخیره این دوره 
خبر داد. به گزارش تسنیم، صدیف بیک زاده 
درباره ابهامــات پیش آمــده در اعلام نتایج 
تخصیص خودرو از طریق ســامانه یکپارچه 
گفت: برای جلوگیری از قرعه کشی های دوباره 
در یک فرآیند تخصیص، حدود ۱2هزار نفر 
به عنوان منتخبان ذخیره مشخص شدند؛ اما 
این موضوع به صورت شفاف در سامانه یادشده، 

مشخص نشد و ابهاماتی ایجاد کرد.
وی در ادامه توضیح داد: برای رفع دغدغه های 
ایجادشده برای کسانی که به عنوان منتخب 
ذخیره مشخص شده اند، هماهنگی های لازم 
انجام شده است تا در قالب سازوکار مشخصی، 
فرآیند تحویل خودرو با طرح هایی مانند فروش 
فوری، فوق العاده و پیش فروش که توســط 
خودروسازان اعلام شده است و منتخبان نیز 
برای آن ها ثبت نام کرده اند، پیگیری شــود و 
برای آنان از ســوی وزارت صمت تخصیص 

خودرو در قالب این طرح ها، انجام شود.
بیک زاده افزود: تعیین منتخبان ذخیره به این 
سبب بود که اگر به هر علتی منتخبان اصلی، 
فرآیند خرید خودرو را در زمان تعیین شــده 
تکمیل نکنند یا وجه را واریز نکنند، این افراد 
جایگزین شــوند؛ اما در ســامانه یکپارچه، 
نفر اصلی یا ذخیره بودن مشــخص نشــد و 
متأسفانه اطلاع رسانی نادرست از سوی برخی 
خودروســازان نیز بر این ابهامات دامن زد و 

نگرانی ها را دوچندان ساخت.
رئیس ســازمان حمایت مصرف کنندگان و 
تولیدکنندگان اضافه کرد: تغییر رویه تخصیص 
خودرو، اعمال نظارت های شدید و شفاف سازی 
نیز فشار مضاعفی را بر سیستم جدید تخصیص 
خودرو وارد کرده بود که پیش از این، کنترل ها 
و نظارت به این حد نبوده است. وی با اشاره به 
بررسی وضعیت تخصیص خودرو، یادآور شد: 
در فرآیند تخصیص خودرو در سامانه یکپارچه 
طراحی شده، قرار بود در گام نخست کنترل ها و 
نظارت های لازم انجام شود تا متقاضیان دارای 
شــرایط به عنوان منتخبان اصلی تخصیص 

خودرو معرفی شوند.

سـازمان حمایـت مصرف کننـدگان و 
تولیدکننـدگان اعـلام کرد

به منتخبان ذخیره هم 
این دوره خودرو می دهیم

ســازمان حمایــت مصرف کننــدگان و 
تولیدکنندگان در اطلاعیه ای ضمن تاکید 
بر اینکه مشخص نشدن منتخبان ذخیره 
از منتخبان اصلی، علت اصلی مشکل پیش 
آماده در اعلام نتایج اولین دوره فروش خودرو 
یکپارچه بوده است، اعلام کرد به منتخبان 
ذخیره ایــن دوره نیز در قالــب طرح های 

مشخص خودرو تخصیص داده خواهد شد.
به گزارش ایسنا، در دو روز گذشته تعدادی 
از افراد شرکت کننده در اولین طرح فروش 
خودرو در قالــب طرح تخصیص یکپارچه 
خودرو، از موضوعی مشترک گلایه داشتند. 
 این افــراد، پس از اعلام نتایــج در روز ۱۱ 
خرداد به عنوان منتخب اول )اصلی( اولین 
فروش خودرو در این  سامانه مشخص شده 
بودند اما سپس وضعیت منتخب بودن آن ها 
به رزرو تغییر کرده بوده و با پیام "شما جزو 
منتخبین رزرو قرعه کشی  این دوره سامانه 
یکپارچه تخصیص خودرو  هستید" مواجه 

شده  بودند.
ســازمان حمایــت مصرف کننــدگان و 
تولیدکنندگان در اطلاعیه  بــا اظهارنظر 
صدیــف بیک زاده-رئیس این ســازمان 
اعلام کرده اســت: به  جهــت جلوگیری از 
قرعه کشــی های دوباره در یــک فرآیند 
تخصیص، حــدود ۱2 هزار نفــر به عنوان 
منتخبان ذخیره مشخص شــدند؛ اما این 
موضوع به صورت شفاف در سامانه تخصیص 
یکپارچه خودرو، مشخص نشد و ابهاماتی 

ایجاد کرد.  
وی افزود: هماهنگی های لازم در راســتای 
رفع دغدغه های ایجاد شده برای کسانی که 
به عنوان منتخب ذخیره مشخص شده اند، 
صورت گرفته تا در قالب سازو کار مشخصی، 
فرآیند تحویل خودرو با طرح هایی همچون 
فروش فوری، فوق العــاده و پیش فروش که 
توسط خودروســازان اعلام شــده است و 
منتخبان نیز  برای آن ها ثبت نام کرده اند، 

پیگیری شود.
بیک زاده رئیس سازمان حمایت خاطر نشان 
کرد: تعیین منتخبان ذخیــره از این روی 
اســت که اگر به هر علتی منتخبان اصلی، 
فرآیند خرید خودرو را در زمان تعیین شده 
تکمیل نکرده یا وجــه را واریز نکنند، این 
افراد جایگزین شوند؛ اما در سامانه یکپارچه، 
نفر اصلی یا ذخیره بودن مشــخص نشد و 
متأسفانه اطلاع رســانی نادرست از سوی 
برخی خودروسازان نیز بر این ابهام ها دامن 

زد و نگرانی ها را دو چندان کرد.

ن در جدیدترین  یرا نی ا زرگا تاق با ا
ز ثبت رکوردی جدید  گزارش خود ا
ن خرید(  برای شامخ)شاخص مدیرا

در اردیبهشت امسال خبر داده است.
ه با  تاق هر ما ین ا ، ا یسنا رش ا به گزا
قتصادی  ه های ا بررسی وضعیت بنگا
 ، ین بنگاه ها ز مدیران ا و نظرخواهی ا
ا منتشر می کند. هر چه  مخ ر عدد شا
عدد شامخ از 50 بالاتر باشد، به معنی 
د به سمت رونق بیشتر  قتصا حرکت ا
معنی  باشد،  یین تر  پا هرچه  و  است 
سقوط در رکود را می دهد. در ماه های 
یی،  ه با تلاطم ها ا گذشته شامخ همر
ما  روندی منفی به خود گرفته بود ا
 ، ه ردیبهشت ما ز ا ر منتشر شده ا ما آ
ین عدد  بل توجه ا ز بهبود قا نشان ا
ن  یرا تاق ا رد. مرکز پژوهش های ا دا
در تازه ترین گزارش شاخص مدیران 
ین  ، رقم ا مخ( د )شا قتصا خرید کل ا
ه را 56.۱7  ردیبهشت ما شاخص در ا
ر  علام کرده که بیشترین مقدا واحد ا
در دوره 32 ماهه از ابتدای شروع طرح 
یش تا  فزا ین ا گر چه شدت ا است.  ا
یادی به دنبال عادی شدن  حدود ز
ز تعطیلات  رها بعد ا لیت کسب وکا فعا
فروردین  ماه بوده؛ اما به عقیده فعالان 
ه بر رونق سفارشات  قتصادی، علاو ا
ز  ز تعطیلات فروردین، بخشی ا بعد ا
تعجیل  ز  ا ناشی  نیز  تقاضا  یش  فزا ا
ز بالا رفتن  مشتریان در خرید قبل ا

قیمت هاست.
مخ  رش شا بل تأمل در گزا ز نکات قا ا

اردیبهشت این است که شاخص قیمت 
زم خریداری شده به  ولیه یا لوا د ا موا
ه گذشته  ما  ۱۹ ر در  مقدا بیشترین 
کاهش  به  مسئله  همین  و  رسیده 
ولیه یا  شاخص میزان موجودی مواد ا
زم خریداری شده در هر سه بخش  لوا
اقتصادی صنعت، خدمات و کشاورزی 

دامن زده است.
که  می دهد  نشان  رها  ما آ همچنین 
قیمت  شاخص   ، ه ردیبهشت ما ا در 
ئه  ا ر محصولات تولیدشده و خدمات ا
فزایش داشته و به  شده نیز به شدت ا
ه گذشته  ما  ۱۹ ر در  مقدا بیشترین 
رسیده است. نکته دیگر اینکه با وجود 
ن خرید  رکوردشکنی شاخص مدیرا
اقتصاد در ماه اردیبهشت ماه، شاخص 
لیت  رتباط با میزان فعا نتظارات در ا ا
ه کاهشی شده  دما قتصادی در خردا ا
کاهشی  رات  نتظا ا نشان دهنده  که 
بخش  در  یژه  به و قتصادی  ا فعالان 

خدمات و کشاورزی است.
ز  ا شده  م  نجا ا نظرسنجی  طبق 
شاخص   ، کشور قتصادی  ا ه های  بنگا
 ) تعدیل فصلی نشده ن خرید ) مدیرا
یران در اردیبهشت  قتصاد ا برای کل ا
بیشترین  به  که  شد  ثبت   56 .۱7
بتدای  ا ز  ا خود  ماهه   32 ر  مقدا
لبته شدت  ا که  شروع طرح رسیده 
یش به دنبال کاهش شدید  فزا ین ا ا
تعطیلات  در  رها  کسب وکا لیت  فعا
ه  ین ما ه بوده است. در ا فروردین ما
زم  ولیه یا لوا د ا ز موجودی موا به غیرا

مؤلفه های  یر  سا ری شده  خریدا
در  ند.  شده ا ثبت   50 بالای  صلی  ا
صنعتی  شرکت های  ه  ردیبهشت ما ا
لیت ها  فعا در  بل توجهی  قا یش  فزا ا
لی که بخش ساختمان  شتند، درحا دا
برو  و لیت ر با رکود و کاهش در فعا

بوده اند.
تعدیل  به طورکلی روند شاخص کل )
 ، ه ردیبهشت ما ا در   ) نشده فصلی 
سال های  ردیبهشت  ا ل  ا رو طبق 
گر چه در بخش  یشی بوده ا فزا قبل ا
با  لیت ها  فعا ورزی  کشا و  خدمات 
یش  فزا ند. ا برو بوده ا و کاهش رشد ر
شدید قیمت مواد اولیه بر روی قیمت 
ر بوده و با  فروش محصولات تاثیرگذا
نتظارت پیش بینی  توجه به شاخص ا
لیت های  فعا ینده  آ ه  ما می شود طی 
ورزی با کاهش  بخش خدمات و کشا
برو باشند. همچنین بسیاری  و رشد ر
تقاضای  حفظ  برای  لیت ها  فعا ز  ا
با  متناسب  ا  ر قیمت ها  مشتریان 
ه  بنگا م شده  تما هزینه های  یش  فزا ا
یط  شرا دلیل  به  ند.  ده ا ندا یش  فزا ا
شدید  کمبود  و  قیمتی  مان  بسا نا
تأمین  مشکل  با  ه ها  بنگا نقدینگی، 
ز طرفی  ا برو هستند.  و ر لیه  و ا د  ا مو
فعالیت هایی که وابسته به ارز ترجیحی 
ولیه با  د ا بودند با بالا رفتن قیمت موا
کمبود شدید نقدینگی مورد نیاز برای 
تأمین مواد اولیه روبرو هستند و قادر 
به ادامه تولید در قیمت های دستوری 

. نیستند

آمار و ارقام نشان می دهد آورده متقاضیان 
نهضت ملی مسکن تاکنون بیش از دو برابر مبلغ 
تسهیلات بانکی بوده و هنوز متمم 450 میلیون 
تومانی به پروژه ها نرسیده است. البته هر دو منابع 
مذکور رقم چندانی نیست و تناسبی با کلیت 
طرح ندارد اما آنچه که تا کنون تحت عنوان وام 
صرفا از سوی بانک مسکن به پروژه ها اختصاص 
یافته حدود 2 درصد منابع تکلیفی نظام بانکی را 

شامل می شود.
به گزارش ایسنا، قرار است اواخر ماه جاری 
چهارمین جلسه شورای عالی مسکن با حضور 
رییس جمهور برگزار شود. مهم ترین دستور 
کار این نشست طبیعتا باید طرح نهضت ملی 
مسکن با هدف ساخت سالیانه یک میلیون واحد 
مسکونی باشد؛ طرحی که با جاخالی دادن بانک ها 
از تعهداتشان گرفتار شده است. در حال حاضر 
بسیاری از پروژه ها که وعده آن از ماه ها قبل داده 
شده یا به کلنگ زنی نرسیده، یا نیمه کاره مانده 
یا با ظرفیت های بسیار محدود فعالیت می کنند.

از مناطق مختلف خبر می رسد که متقاضیان 
تاکنون چهار تا پنج مرحله آورده پرداخت 
کرده اند اما هنوز متمم 450 میلیون تومانی 
قرارداد مشارکت مدنی توسط بانک ها  منعقد 
واقع سقف تسهیلات طرح  نشده است. در 
نهضت ملی مسکن از زمان ابلاغ در مردادماه 
۱400 می بایست از ۱50 میلیون تومان به 450 
میلیون افزایش پیدا می کرد اما آنطور که برخی 
پیمانکاران می گویند تا کنون متمم ها شکل 

اجرایی به خود نگرفته است.
متقاضیان طرح نهضت ملی مسکن می بایست 
آورده خود را در چهار مرحله متناسب با پیشرفت 
پروژه ها بپردازند و تسهیلات بانکی نیز در سه 
مرحله پرداخت شود. با این حال آمار و ارقام 

می گوید رقم آورده متقاضیان حدود دو برابر 
تسهیلات بانکی است.

قرار بود در سال اول 360 هزار میلیارد تومان  
تسهیلات به طرح جهش تولید و تامین مسکن 
اختصاص یافت که 20 بانک در تامین این 
اعتبارات مشارکت کنند اما غیر از بانک مسکن 
که تا کنون 7438 میلیارد تومان وام به این پروژه 
پرداخت کرده، هیچ بانکی در این زمینه عملکرد 
نداشته است. ۱6 هزار و 200 میلیارد تومان نیز 
تا امروز آورده متقاضیان بوده که در واقع به بیش 
از دو برابر مبلغ تسهیلات رسیده است. مقایسه 
تسهیلات تکلیفی 360 هزار میلیارد تومانی با 
رقم 7438 میلیارد تومان وامی که اختصاص 
یافته حاکی از آن است که نظام بانکی به 2 درصد 

تکالیف خود عمل کرده است.
لبته تناسبی هم بین متقاضیان موثر و ثبت  ا
نامی ها وجود ندارد. بر اساس آخرین آماری 
که بانک مسکن ارائه داده تا سه روز قبل 28۱ 

هزار نفر به حساب خود در این طرح پول واریز 
کرده اند، در حالی که تعداد افراد تایید شده 2 
میلیون و 300 هزار نفر است؛ یعنی فقط یک 
هشتم متقاضیان موثر، آورده اولیه خود را واریز 

کرده اند.
گفته می شود که هدف گذاری بانک ها در سال 
جاری پرداخت 4000 هزار میلیارد تومان 
تسهیلات است که طبق قانون می بایست 20 
درصد آن یعنی 800 هزار میلیارد تومان به بخش 
مسکن اختصاص پیدا کند. با گذشت حدود یک 
چهارم از سال تا کنون بانک ها می بایست نزدیک 
200 هزار میلیارد تومان اعتبار به بخش مسکن 

پرداخت می کردند.
با توجه به محدودیت منابع بانک مسکن بیم آن 
می رود که به زودی کفگیر این بانک نیز به ته 
دیگ بخورد. در این بین متقاضیان می مانند و 
پروژه های به گل نشسته که احتمالا با تورم های 

آتی نیز مواجه خواهد شد.

فرارپرشتاباقتصادایرانازرکودآوردهآمد،وامنیامد!

رئیس سازمان خصوصی سازی از شناسایی جاماندگان سهام عدالت 
تحت پوشش کمیته امداد و بهزیستی خبر داد و افزود: نیاز نیست افراد 

برای ثبت نام به جایی مراجعه کرده یا حتی یک ریال پرداخت کنند.
حسین قربانزاده در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: در این راستا شناسایی 
افراد جامانده نیز از افراد تحت پوشش نهادهای حمایتی آغاز و در این 
راستا چند جلسه برگزار شده است، زیرا برخی بانک های اطلاعاتی کامل 

نبوده و برخی نیاز به اصلاح داشته اند.
وی از مشخص شدن تعداد جاماندگان خبر داد و افزود: در آخرین 
جلسه ای که هفته گذشته با رئیس سازمان بهزیستی، معاون وزیر رفاه 
و مسئولان کمیته امداد برگزار شد تعداد جاماندگان تحت پوشش این 
دو نهاد مشخص شدند. بر این اساس این افراد در مجموع حدود سه 
میلیون و 337 هزار و 700 نفر هستند که حدود دو میلیون و 25 هزار 
نفر تحت پوشش بهزیستی و حدود یک میلیون و 300 نفر تحت پوشش 

کمیته امداد هستند.
رئیس سازمان خصوصی سازی در مورد پرتفوی افرادی که به عنوان 
مشمول شناخته شده اند نیز گفت: تا دو هفته آینده پرتفو این افراد 
مشخص می شود. در واقع کیفیت پرتفو، نوع سهام، میزان سهام هر فرد 
و روش انتقال مشخص شده و در تیرماه اطلاع رسانی کامل می شود. 
تفاوتی که پرتفوی این افراد با پرتفوی مشمولانی که سال ۱384 انتخاب 
شدند در این است که در حال حاضر سهام دولت بسیار محدود شده و 

ابتکار عملی که در آن زمان وجود داشته وجود ندارد.
قربانزاده با تاکید بر اینکه افراد تحت پوشش کمیته امداد و بهزیستی لازم 
نیست برای ثبت نام به جایی مراجعه کنند، توضیح داد: افراد باید توجه 
داشته باشند که اصلا ثبت نامی وجود ندارد زیرا هویت افراد مشخص و در 
بانک اطلاعات موجود است. این افراد نباید حتی یک ریال پرداخت کنند. 
اگر پیامکی ارسال می شود که لینک ثبت نام دارد قطعا کلاهبرداری 
است و ربطی به دولت و وزارت اقتصاد و سازمان خصوصی سازی ندارد.

جاماندگان سهام عدالت 
مشخص شدند

12هزار ذخیره قرعه کشی 
سامانه یک پارچه هم 

خودرو می گیرند
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وزیر جهادکشاورزی ضمن اظهار امیدواری نسبت به شناسنامه دار 
کردن تمام محصولات کشاورزی درباره سموم تقلبی گفت: ما با مشکل 
سموم تقلبی در کشور مواجه هستیم که باید این موضوع به طور کامل 

در کشور حل شود.
به گزارش ایسنا، سید جواد ساداتی نژاد در همایشی که به مناسبت روز 
جهانی سلامت غذا برگزار شد با اشاره به اهمیت سازمان حفظ نباتات 
در تامین سلامت غذای کشور و امنیت غذایی گفت: ما هر چقدر در 
سازمان حفظ نباتات سرمایه گذاری کنیم هزینه های درمان کمتری 
خواهیم داشت و مردم سالم تر و با نشاط تر خواهند بود. همچنین از 

لحاظ اقتصادی نیز می تواند موثر باشد.
وی ادامه داد: در ابتدای این دوره برگشت برخی محصولات کشاورزی  
را از روسیه داشتیم که بسیار این موضوع سخت بود اما در هر تهدید 
و اتفاقی فرصتی است که ما آن را به فال نیک گرفتیم و شاید اگر این 

اتفاق در انتهای دوره می افتاد اقدامی برای رفع آن انجام نمی شد.

حل مشکل سموم تقلبی

رویـه پارسـال، امسـال هـم تکـرار شـده. 2روز از 
اعمـال محدودیت  هـای بـرق صنایـع گذشـته. 
یـک روز قطعـی بـرق بـرای واحدهای مسـتقر در 
شـهرک ها و نواحـی صنعتی،بـه نصـف رسـاندن 
مصـرف بـرق در واحدهـای سـیمانی، کاشـی و 
سـرامیک و تعطیـلات اجبـاری بـرای واحدهـای 
نضمـام بـه نصـف  نرژی بـر مثـل فـولاد بـه ا ا
رسـاندن مصرف در دوره  های کاهش بـار اعلامی. 
برنامـه ای که تا ۱5شـهریورماه ادامـه دارد و طبق 
نامـه نـگاری انجمن فـولاد بـا وزارت صمـت، این 
برنامـه مساوری اسـت بـا تعطیلی سـه مـاه صنایع 
فولاد. حـالا کرمانی کـه بـار صنعت خـود را روی 
فـولاد بسـته بـود خـود را بـاری دیگـر در معرض 
خسـارتی گذاشـته که تنها در یک واحـد صنعتی 
اسـتان در سـال گذشـته به 5هزار میلیـارد تومان 

رسـید.
براسـاس تصویـب نامـه هیـات وزیـران مـورخ 
24.2.۱40۱ وزارت نیـرو موظف اسـت بـا وزارت 
صنعـت معـدن و تجـارت هماهنگـی را انجـام و 
در رابطـه بـا سـهمیه بخـش واحدهـای صنعتـی 
فقـات صـورت  تصمیـم گیـری کنـد. طبـق توا
گرفتـه مشـترکین صنعتـی بـه سـه گروه تقسـیم 
شـدند. مشـترکینی که جـزء واحدهای انـرژی بر 
هسـتند کـه شـامل واحدهـای فـولادی، سـیمان 
و فلـزات مثـل آلومینیـوم، مـس و واحـد کاشـی 
و سـرامیک اسـت. دسـته دوم صنایـع مسـتقر 
در شـهرک ها و نواحـی صنعتـی و مناطـق ویـژه 
اقتصـادی هسـتند و دسـته سـوم  هم مشـترکین 
صنعتـی خـارج از شـهرک های صنعتـی هسـتند. 

رساندن ظرفیت تولید سیمان به نیم
برنامـه کاهـش مصـرف از دو روز قبل ابلاغ شـده. 
بیشـترین محدودیـت مربـوط بـه واحدهـای 
سـیمانی و فـولادی اسـت. آن طـور کـه حمیـد 
علیـزاده، مدیر دفتـر مدیریت مصرف برق شـمال 
اسـتان بـه »کاغـذ وطـن « می گویـد واحدهـای 
ه کامـلا  یـن سـه مـا ز ا فـولادی در مقاطعـی ا
تعطیـل و در برخـی مقاطـع نیـز ظرفیتشـان بـه 

نیـم می رسد:»براسـاس برنامه هـای اعـلام شـده 
مشـترکین دسـته اول که همـان صنایـع انرژی بر 
هسـتند.بازه زمانـی تعطیـلات دارنـد کـه در این 
ایـام فقـط بـرای قسـمت های اداری و روشـنایی 
می تواننـد بـاز باشـند. در برخـی دیگر از ایـام نیز 
برنامـه کاهش مصـرف بـرای  آن ها در نظـر گرفته 
شـده کـه بایسـتی 50درصـد  کاهـش مصـرف 
نسـبت به آخریـن مصـرف اسـفند ۱400داشـته 
باشـند.« ایـن محدودیـت برای حـوزه سـیمان و 
کاشـی و سـرامیک نیز بسـیار سـختگیرانه اسـت؛ 
به طوریکـه بـه گفتـه علیـزاده در حوزه سـیمان، 
کاشـی و سـرامیک به صورت مـداوم از ۱5 خرداد 
تـا۱5 شـهریور 50درصد مصرفشـان را نسـبت به 

مصـرف اسـفندماه ۱400 کاهـش می دهنـد.
یک روز تعطیلی برای واحدهای مستقر 

در شهرک ها
بنـا بـه اعـلام  مدیـر دفتـر مدیریـت مصـرف برق 
شـرکت توزیع بـرق  شـمال اسـتان کرمان سـایر 
واحدهـای صنعتی مسـتقر در شـهرک ها و نواحی 
صنعتی نیز یـک روز قطعـی برق خواهند داشـت. 
یـن خصـوص توضیـح می دهد:»تمامـی  و در ا ا
واحدهـای دسـته دوم کـه شـامل واحدهـای 
مسـتقر در شـهرک ها و نواحـی صنعتـی هسـتند 
یـک روز در هفتـه کاهـش مصـرف دارنـد کـه در 
این 24 سـاعت بایسـتی صرفا ۱0 الـی 20 درصد 
مصـرف بـرق بـرای هـر مشـترک صنعتـی وجود 
داشـته باشـد کـه ایـن امرهـم بـرای واحدهـای 
اداری و روشـنایی اسـت.« بـه گفتـه علیـزاده بـه 
ازای ایـن  یـک روز، واحدهـا می تواننـد مصـرف 

برقشـان را بـه روز جمعـه منتقـل کننـد.
یـن اعمـال محدودیـت بـا سـال  ینکـه فـرق ا ا
گذشـته که منجـر بـه ایجاد یـک مـوج تورمی در 
صنایـع وابسـته بـه فولاد و سـیمان شـد، سـوالی 
اسـت کـه او ایـن گونـه پاسـخ می دهد:»برنامـه 
سـال گذشـته بدیـن صـورت بـود کـه از اواسـط 
دوره یعنـی ۱6  تیـر مصوباتـی از سـمت  هیـات 
وزیران ابلاغ شـد اما امسـال بـا هماهنگـی وزارت 
نیـرو و صمـت از ابتـدای دوره  ایـن محدودیت ها 
به مـا ابـلاغ شـدو واحدهـای تولیـدی موظـف به 
اجـرای آن هسـتند و اگـر جایـی تخطـی صـورت 

گیـرد بعـد از اعـلام قبلـی، بـرق آن صنعـت قطع 
» . می شـود

او در ایـن گفـت و گـو مدعی اسـت که هنـوز برق 
هیـچ صنعتی قطـع نشـده و هماهنگـی لازم برای 
ایـن برنامـه بـا وزارت صمـت صـورت گرفتـه و 
ایـن اقـدام تاثیـری چندانـی در صنایـع نخواهـد 
گذاشـت. بـا ایـن حـال از همـان روز گذشـته 
انجمـن فـولاد در نامه نـگاری کـه بـا وزیـر صمت 
داشـته از تعطیلـی سـه مـاه کارخانه جـات فـولاد 
گفتـه اسـت. سـید رسـول خلیفـه سـلطانی دبیر 
انجمـن تولیدکننـدگان فـولاد در نامـه ای بـه 
وزیـر صمـت خواسـتار اصـلاح محدودیـت هـای 
تامیـن بـرق کارخانجـات فـولادی شـد.در ایـن 
نگونـه کـه مسـتحضر  نامـه آمـده اسـت: »هما
هسـتید در سـال ۱400، فـولاد ایـران حـدود 6 
میلیـون تـن از برنامـه هـدف گـذاری شـده خود 
عقـب افتـاد کـه ایـن امـر موجـب تحمیـل زیـان 
حـدود 4 میلیـارد دلاری بـه اقتصـاد ایـن صنعت 
گردید و عمـده دلیـل آن، محدودیت هـای انرژی 
در صنعـت فـولاد بـود. بـا توجـه بـه اینکـه عمده 
بار خاموشـی های سـال گذشـته را فولادسازان به 
دوش کشـیدند، در سـال جـاری انتظـار می رفت 

بـا اتخـاذ تدابیـر کارشناسـی، محدودیـت تامین 
بـرق در کشـور بیـن همـه صنایـع توزیـع گـردد 
و کارخانجـات فـولادی کشـور متحمل خسـارات 
کمتـری گردنـد لیکـن بخشـنامه های صـادره از 
طـرف شـرکت های بـرق منطقـه ای بـه هـر یـک 
از تولیدکننـدگان فولاد کشـور، متاسـفانه خلاف 
ایـن انتظـار را روایـت می کنـد بـه گونـه ای کـه 
تقریبـاً تمـام کارخانجـات تولیدکننـده فـولاد به 
ویـژه در بخـش خصوصـی حـدود 3 مـاه تعطیـل 

» . ند می شـو
درحالـی صحبـت از تعطیلـی واحدهـای فولادی 
بـه میـان می آیـد کـه کرمـان بـه عنـوان قطـب 
فـولاد کشـور ، بخـش زیـادی از تولیـد ناخالـص 
داخلـی اش به ایـن بخـش متصل اسـت. سـرمایه 
گذاری هـای انجام شـده در حـوزه صنایع اسـتان 
از فولاد گرفتـه تا سـیمان و مس به گونـه ای بوده 
کـه حالا بـه اذعـان مدیـر دفتـر مدیریـت مصرف 
بـرق شـرکت توزیـع بـرق شـمال اسـتان کرمـان 
25درصـد بـرق مصرفـی اسـتان مختـص 8دهـم 
مشـترکین صنعتـی اسـت که بیشـترین بـرق هم 
در حوزه  فـولاد و سـایر صنایـع انرژی بـر مصرف 

. می شـود

سوارشدنصنعتکرمانرویصنایعانرژیبر
بنا به اعلام انجمن فولاد بخشنامه های شرکت های برق منطقه ای به تولیدکنندگان فولاد بیانگر این است که تمام کارخانجات فولاد به 

ویژه در بخش خصوصی حدود 3 ماه تعطیل می شوند.

2۵درصد کل مصرف برق شمال استان برای  هشت دهم مشترکین

گزارش
مرضیه  قاضی زاده

رنا
: ای

س
عک

بانک ملی ایران جبران کامل خسارات وارد شده به صاحبان صندوق های 
اجاره ای را متعهد شد.

به گزارش ایسنا، در پی ســرقت تعدادی از صندوق های اجاره ای یکی از 
شعب بانک ملی در تهران، روابط عمومی این بانک اعلام کرد که در این 
خصوص هماهنگی های لازم بــا مقامات قضایی جهــت تعیین بازپرس 

ویژه برای حضور در محل و رسیدگی به درخواســت های متقاضیان بعمل آمده و با هماهنگی 
مقام قضایی  و در اسرع وقت نســبت به جبران کامل بهای اموال مسروقه اقدام خواهد شد.

روز یکشنبه )۱5 خرداد( ۱68 عدد از صندوق های اجاره ای در شعبه دانشگاه بانک ملی ایران 
سرقت شد.

جمشیدی دبیر کانون بانک ها و موسســات اعتباری خصوصی گفته که ساختمان بانک و اموال 
آن تحت پوشــش بیمه قرار دارد اما صندوق بانک تحت پوشــش بیمه نیســت و بانک نیز در 
صورتی می تواند خسارات وارد شده به این صندوق ها را بپردازد که مشــتری بتواند ثابت کند 

که چه میزان کالا یا اشیا در صندوق داشته  است.

در پی سرقت صندوق های یکی از شعب

بانک ملی: خسارت می دهیم
بر اساس نامه شــرکت توزیع نیروی برق 
استان تهران، برق شــهرک های صنعتی 
از ۱5 خرداد امســال تا ۱5 شــهریور، هر  
سه  شنبه از ســاعت ۱۱ صبح تا ۱۱ شب 

قطع می شود.
به گزارش ایســنا، گزارش هــای دریافتی از برخی شــهرک های 
صنعتی تهران حاکی از این اســت که با افزایش دمای هوا، قطعی 
برق واحدهای تولیدی از فردا آغاز می شود.  سال های گذشته هم با 
آغاز فصل گرما، قطعی های پراکنده برق آغاز می شد که البته سال 
گذشته کمبود برق چندین بار به استخراج ارزهای دیجیتال نسبت 
داده شد. اما درخواست همیشــگی تولیدکنندگان این است که 
قطعی برق با برنامه ریزی و اعلام قبلی باشد تا به تولید آسیب نزند.

آغاز قطعی برق در شهرک های 
صنعتی  از روز گذشته

شاخص کل بورس تهران در پایان معاملات روز گذشته  )سه شنبه، ۱7 خرداد ماه( با یک هزار 
و 73  واحد افزایش در ارتفاع یک  میلیون و 5۱5 هزار واحدی قرار گرفت.

به گزارش ایرنا، معامله گران روزگذشــته در دو بازار بورس و فرابورس بیش از هشت میلیارد 
و 252 میلیون ســهم، حق تقدم و اوراق بهادار را به ارزش 7۹ هزار و 84 میلیارد ریال معامله 

کردند.
شاخص کل بورس تهران در پایان معاملات روز گذشته با یک هزار و 73  واحد افزایش، در ارتفاع یک  میلیون و 5۱5 

هزار واحد ایستاد.
شاخص هم وزن با ۹4۱ واحد کاهش به 4۱۹ هزار و 64 واحد و شاخص قیمت با 578 واحد افت به 257  هزار و 478 

واحد رسید
شاخص بازار اول، یک هزار و 82 واحد و شاخص بازار دوم یک  هزار و 245 واحد کاهش را ثبت کردند.

همچنین پالایش نفت اصفهان )شپنا( با 478 واحد، صنایع پتروشیمی خلیج فارس )فارس( با 36۹ واحد، پالایش نفت 
تهران )شتران( با 2۹۹ واحد، پتروشیمی پردیس )شپدیس( با 262 واحد، معدنی و صنعتی گل گهر )کگل( با 20۱ 

واحد و پتروشیمی نوری )نوری( با ۱۹2 واحد با تاثیر مثبت بر شاخص بورس همراه شدند.

بورس سبزپوش شد

$ دلار$ بانک
$ شاخص 
فرابورس

کاغذ اقتصادی
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غربالگری و شناسایی کودکان 
مبتلا به آب سیاه

آب ســیاه یا گلوکوم بیماری اســت که می تواند باعث آسیب 
رسیدن به عصب بینایی و در نهایت کوری شود. این بیماری در 
آغاز، هیچ علائمی ندارد ولی می تواند در طول چند سال سبب 

کاهش بینایی و در نتیجه کوری شود. 
درمان زودرس می تواند از پیشــرفت بیمــاری و کاهش دید 
بیمار جلوگیری کند. عصــب بینایی که از بیش از یک میلیون 
رشته عصبی تشکیل شده، به صورت دســته ای از رشته ها در 
آمده اســت و این عصب شــبکیه )پرده نازک حساس به نور 
در قســمت عقب کره چشــم( را به مغز متصل می کند. عصب 
بینایی سالم و بدون نقص برای داشتن دید خوب، بسیار لازم 

و ضروری است. 
آب سیاه )گلوکوم( یکی از بیماری های چشمی با درصد شیوع 
حدود یک در هفت هزار نفر در نوزادان اســت و زمان طلایی 
برای تشخیص آن بدو تولد است. حمیده صباغی در گفت وگو 
با خبرنگار حوزه بهداشت و ســلامت ایرنا درباره این بیماری 

گفت: آب سیاه از علل شایع نابینایی کودکان است.
  او ادامه داد: اگر آب سیاه تشخیص داده نشود یا درمان نشود 
باعث ازدســت رفتن دائمی دید محیطی می شود. متأسفانه در 
بســیاری از موارد این بیماری علائم ندارد و دید بیمار خوب 
بوده و چون به تدریج میدان بینایی از دســت مــی رود بیمار 

متوجه نمی شود.
 در نهایــت با ازدســت رفتن دید مرکزی باعــث کوری کامل 
می شــود. صباغی تصریح کــرد: برنامه ملی ثبــت اطلاعات 
کودکان مبتــلا به آب ســیاه، یکــی از چندیــن برنامه ملی 
ثبت بیماری های چشــم اســت که پس از تصویب در معاونت 
تحقیقات و فناوری وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
کشــور با حمایت دفتر ثبت بیماری های چشــم، پژوهشکده 
چشــم و علوم بینایی، دانشگاه علوم پزشکی شــهید بهشتی 

طراحی و راه اندازی شده است.

رئیـس مرکـز تحقیقـات بیماری هـای نوپدید و 
بازپدیـد انسـتیتو پاسـتور ایـران ضمن تشـریح 
شـرایط کنترل همه گیری کوویـد۱۹ در ایران و 
جهـان با تاکیـد بـر اینکه کرونـا بـه زودی پایان 
نخواهد یافـت بر لـزوم تقویت اقدامـات کنترلی 
از جملـه تزریـق واکسـن و بررسـی تجربیـات 
پیشـین تاکیـد کـرد و گفـت: کووید ۱۹ نشـان 
داد کـه کشـورها و سـازمان های بین المللـی 
باید بیـش از پیش بـه تقویـت زیر سـاخت های 
بهداشـتی و ارتقـای بهداشـت عمومـی اهتمـام 
ورزنـد. بایـد از درس آموخته هـای پاندمـی 
کوویـد۱۹ بـرای مدیریـت بهتـر آینـده ایـن 
بیمـاری و آمادگی بـرای پاندمی های مشـابه در 

آینـده بهـره برد.
دکتر احسـان مصطفـوی در گفت وگو با ایسـنا،  
بـا تاکیـد بـر اینکـه حتـی بـا گذشـت بیـش از 
دو سـال از شـروع پاندمـی کوویـد۱۹، هنـوز 
سرنوشـت این بیمـاری چنـدان برای ما روشـن 
نیسـت، گفـت: ایـن بیمـاری، تاکنـون باعـث 
مـرگ بیـش از 6 میلیون نفـر در سراسـر جهان 
شده اسـت و پیش بینی شـده اسـت آمار واقعی 
مـرگ و میـر حـدود 3 برابر آمـار رسـمی اعلام 
شـده باشـد. در این مدت، واکسـن های بی خطر 
بـا اثربخشـی بـالا در برابـر ایـن ویـروس تولید 
شـده، روش های انتقـال ویـروس و بیماری زایی 
آن بهتر شـناخته شـده و درمان هـای موثرتری 
بـرای آن ارائـه شـده اسـت کـه ایـن موضوعات 
باعـث کنتـرل بهتـر بیمـاری در گـذر زمـان 

شـده است.
کاهش موارد بیماری 

در دنیا طی هفته های اخیر
او ادامـه داد: در این بیـن، تفاوت در زمـان ورود 
ویـروس بـه کشـورها، نحـوه پاسـخ دولت هـا و 
مردم کشـورها به پاندمـی، میزان ابتـلای مردم 
کشـورها بـه بیمـاری در موج هـای مختلـف 
اپیدمـی و با واریانت هـای مختلف، نـوع و میزان 
پوشـش واکسـن های اصلـی و یـادآورِ اسـتفاده 
شـده، باعـث شـده اسـت کـه زمـان و شـدت 
درگیری کشـورها با پیک های اپیدمـی متفاوت 
از یکدیگر باشـد. با این وجود، تعـداد موارد ابتلا 
و مـرگ ناشـی از کوویـد۱۹ در هفته هـای اخیر 
در اکثـر کشـورها و مناطـق دنیـا بـه کمتریـن 
مقـدار خـود از شـروع پاندمـی رسـیده اسـت و 
فقـط تعـداد معـدودی از کشـورها، مرگ هـای 
کرونایـی را همچنـان روزانـه گـزارش می کنند. 
با ایـن وجـود، در روزهـای اخیر در کشـورهایی 

نظیر آمریـکا، کانـادا، آلمان، روسـیه و تایوان در 
حدود ۱00 مـورد مرگ ناشـی از کوویـد۱۹ در 

هـر روز گزارش شـده اسـت.
کرونا تمام شده است؟

ایـن اسـتاد تمـام اپیدمیولـوژی در پاسـخ بـه 
این سـوال که آیـا بـه پایـان پاندمـی کووید۱۹ 
نزدیـک شـده ایم؟، تاکیـد کـرد: ایـن سـوالی 
اسـت که بـا کاهـش مـوارد ابتـلا و بسـتری در 
هفته هـای اخیـر بیـش از پیش مطرح می شـود 
و همـه می خواهنـد بدانند چـه زمانـی نهایتا به 
پایان ایـن پاندمی می رسـیم؟ واقعیت آن اسـت 
که در خصـوص کوویـد۱۹، ظهـور واریانت های 
زیادی کـه در زمانـی کوتـاه غالب می شـدند، از 
بیـن رفتـن آنتی بـادی بعد از یـک مدت نسـبتا 
کوتاه و واکسـن گریزی بعضـی از واریانت ها، که 
می توانسـتند تـا حـدی از دفاعـی کـه در برابـر 
اشـکال قبلی ویـروس بـه وجـود آمده بـود فرار 
کنند، اتفاقاتی بودنـد که زیاد مـورد پیش بینی 
قرار نگرفتـه بودنـد و از ایـن رو، در مـورد آینده 
ایـن بیمـاری هـم بایـد همچنـان بـا احتیـاط 

بیشـتری صحبـت کرد.
سرانجام بیماری چه خواهد بود؟

رئیـس مرکـز تحقیقـات بیماری هـای نوپدیـد 
و بازپدیـد انسـتیتو پاسـتور ایـران بـا تاکیـد بر 
اینکـه کووید۱۹ بـه زودی پایان نخواهـد یافت، 
اظهـار کـرد: امـا ایـن بیمـاری در کشـورهای با 
سـطح بـالای واکسیناسـیون، ممکـن اسـت در 
مراحل آخـر رسـیدن به سـطح اندمیک باشـد. 
باید توجه داشـت که در سـطح اندمیک بیماری 
هم بایـد انتظار نوسـانات منظم و تکرار شـونده، 
مانند نوسـانات فصلی کـه در مـورد آنفلوانزا هم 

دیـده می شـود را داشـت.
او افـزود: در عیـن حـال، با گـردش ویـروس در 
جامعه در فصول سـرد، عفونت همزمان با سـایر 
ویروس هـای تنفسـی می توانـد یـک چالـش 
احتمالـی باشـد و مشـکل کوویـد طولانی مدت 
)Long COVID(، متعاقـب مـوارد ملایـم 
و  بـدون علامـت کوویـد را هـم بایـد همچنـان 

مدنظـر داشـت.
علل موفقیت ایران

 در کنترل همه گیری کرونا
او با بیان اینکـه در حـال حاضر در ایـران میزان 
گـزارش شـده  ابتـلا، بسـتری و مـرگ ناشـی از 
کووید۱۹ بعد از سـپری شـدن 6 پیـک اپیدمی، 
به پایین ترین سـطح خود رسـیده اسـت، اظهار 

کـرد: کاهـش فعلـی مـوارد بسـتری و مـرگ، 
احتمالا ناشـی از عوامـل مختلفی نظیـر ابتلای 
درصـد بالایـی از جامعه بـه بیمـاری، مخصوصا 
در دو پیک اپیدمی در تابسـتان و زمسـتان سال 
گذشـته، تزریق دیرهنگام تر واکسـن )که فاصله 
بیـن تزریـق واکسـن و پیـک ششـم اپیدمی در 
زمسـتان سـال گذشـته را کوتاه کرد(، پوشـش 
خـوب واکسـن در کشـور )مخصوصـا در پاییـز 
سـال گذشـته(، تاثیر ایمنـی هیبرید )ناشـی از 
تزریق واکسـن و ابتـلای طبیعـی به بیمـاری(، 
و در عیـن حـال میانگین سـنی کمتـر و درصد 
بیماری هـای زمینـه ای پایین تـر )نسـبت بـه 

کشـورهای توسـعه یافتـه(، می تواند باشـد.
او بـا اشـاره بـه اینکـه کشـورهایی کـه سـطح 
پوشـش واکسیناسـیون پایینی داشـته اند اغلب 
کشـورهای بـا سـطح درآمـد پاییـن هسـتند، 
گفت: این کشـورها غالبا بـه دلیل سـطح پایین 
بهداشـتی و درمانـی، نظـام مراقبت مناسـبی را 
برای تشـخیص و گزارش درسـت موارد بیماری 
ندارند و در نتیجه بر اسـاس موارد گزارش شـده 
از ایـن کشـورها، نمی تـوان قضـاوت درسـتی از 
روند بیمـاری در آن ها ارائـه کرد. با ایـن وجود، 
محتمـل اسـت کـه واریانت های بعـدی ویروس 
در این کشـورها شـانس بیشـتری برای تکامل و 

تکثیـر اولیه داشـته باشـند.
او در پاسـخ بـه این سـوال کـه مردم کشـورمان 
بایـد در ادامه مسـیر ایـن پاندمی چـه اقداماتی 
انجام دهنـد؟، تاکید کـرد: واقعیت آن اسـت که 
سطح پوشـش نوبت سـوم واکسن در کشـور ما، 
برخـلاف پوشـش واکسـن در نوبت هـای اول و 
دوم، مناسـب نبـوده و اطلاعـات کافـی در مورد 
وضعیـت واکسیناسـیون گروه هـای پرخطـر و 
محل هـای پرخطـر هـم در دسـترس نیسـت. 

وی در بخـش دیگـری از سـخنانش، تاکید کرد: 
اگرچـه هنـوز بـه طـور قطـع نمی دانیـم کـه با 
کاهـش سـطح ایمنـی جامعـه و ادامـه تکامل و 
تغییـر ویـروس، آیـا مجـددا ابتـلا به فـرم های 
شـدید بیمـاری خواهیـم داشـت یـا خیـر امـا 
ممکـن اسـت کـه بـا کاهـش سـطح ایمنـی در 
طول زمان، نیاز بـه تزریق واکسـن های یادآور و 
توسـعه واکسـن های جدید وجود داشـته باشد. 
بایـد در نظر داشـت کـه در صورتی کـه بیماری 
به سـطح اندمیـک برسـد، باز هـم احتمـالا نیاز 
به انجـام واکسیناسـیون دوره ای مخصوصا برای 
گروه هـای پرخطـر وجـود دارد و در نتیجـه باید 
از الان بـرای تامین واکسـن برای تعـداد زیادی 
از افـراد )ماننـد واکسـن آنفلوآنـزا( برنامه ریزی 

لازم را انجـام داد.
او افـزود: بررسـی مداوم سـطح ایمنـی جامعه با 
انجـام مطالعـات ایمنـی شناسـی برای بررسـی 
سـطح ایمنی سـلولی و هومورال افـراد ) ایمنی 
کـه بـا آنتـی بـادی انـدازه گرفتـه مـی شـود( ، 
بررسـی واریانت های در گردش و میزان واکسن 
گریـزی آنهـا و پی گیـری سیاسـت افزایـش 
پوشـش واکسیناسـیون در جامعـه، مخصوصـا 
در مـورد گروه هـای پرخطـر، بایـد همچنـان به 
طور جدی توسـط سیاسـت گـذاران بهداشـتی 
و اجرایـی و مراکـز تحقیقاتـی کشـورها دنبـال 

شـود.
او در خاتمـه تاکید کرد: آنچه مسـلم اسـت این 
اسـت که در گـذر زمـان، بـا تحولاتی کـه اتفاق 
می افتـد، سـطح اپیدمـی و میـزان درگیـری 
جامعـه هـم تغییـر می کنـد پـس بایـد مدیران 
و متولیـان بهداشـتی، تغییراتـی در شـیوه 
نامه هایـی کـه در ابتـدای پاندمـی و متناسـب 
بـا آن شـرایط تدویـن شـده بـود، ایجـاد کنند.

یک متخصص کودکان اعلام کــرد: با توجه به 
اینکه تمام اجزای بدن کودکان در حال رشــد 
بسیار بیشتر در معرض آسیب قرار دارد، متاسفانه 
کودکان کار از ناحیه ارگان های مختلف به ویژه 
در ناحیه ستون فقرات و گردن می توانند آسیب 

های جبران ناپذیر مادام العمری ببینند.
دکتر نصرالله پزشــکی در گفت وگو با ایسنا، با 
بیان اینکه کــودکان کار مجموعه مشــکلاتی 
دارند که بهم پیوسته هستند و بررسی جداگانه 
آنها بسیار مشکل است . او ادامه داد: در رابطه با 
مشکلات جسمی کودکان کار باید درنظر داشت 
که متاســفانه آنها از زمینه های بسیار آسیب زا 
و منفی و در خانواده هایی هســتند که اعتیاد، 
کودک آزاری و ســوءتغذیه در آن وجود دارد و 
اینکه تقسیم بندی کنیم کدام یک از آسیب هایی 
که می ببیند و اثراتی که بر روی آنها گذاشته شده 

ناشی از خانواده یا محیط اجتماعی است که در آن 
رشد کرده اند یا ناشی از کار کردن در محیط های 
نامناسب استرس زا و پرفشار، یک مقدار مشکل 
است اما در مجموع اینها بچه هایی هستند که در 
خطر آسیب های جسمی و روحی بسیار بالایی 

نسبت به سایر کودکان قرار دارند.
پزشکی خاطرنشــان کرد: بسته به محیطی که 
این کودکان در آنجا کار می کنند آســیب های 
جسمی می تواند مانند سایر آسیب ها متفاوت 
باشد؛ مثلًا کودکانی که در خیابان سر چهارراه 
ها کار می کنند با کودکانی که در کارگاه ها و در 
فضای بسته با تهویه کم هستند یا با کودکانی که 
در آجرپزی ها در محیط باز اما با کارهای سنگین 
و بارهای سنگین فعالیت دارند، متفاوت است به 
طوری که این نوع کارها می تواند آســیب های 
فیزیکی و جسمی متفاوتی به این کودکان وارد 

کند.  او یادآور شد: نکته بسیار مهمی که شاید 
کمتر به مشکلات جســمی و بحث توانمندی 
های جسمی کودکان کار مربوط باشد و بیشتر 
به مسائل روانی و اجتماعی آنها ارتباط دارد این 
است که این کودکان اساساً کودکی نمی کنند 
و این موضوع می تواند عوارض و عواقب بســیار 
عمیق مادام العمر داشــته باشــد، این کودکان 
بازی نمی کنند و در معرض شادی و هیجان های 
کودکی قرار نمی گیرند، در عوض در محیط کار 
در مقابل استرس ها و فشارهایی قرار می گیرند 
که مناسب سن آنها نیست و مغز، روح و روانشان 
آمادگی برخورد با آن را ندارد، این موضوع از این 
نظر بسیار مهم اســت که رشد جسمی مغز هم 
در رابطه با تجارب کودکی تغییر می کند و این 
تجارب می تواند اثرات بســیار عمیقی در رشد 
مغز و در نتیجه توانمندی های ذهنی و حرکتی 

بعدی آنها بگذارد و علاوه بر مشکلات جسمی، 
آنها را مستعد بسیاری از ناهنجاری های روانی 
و اجتماعی کند. این متخصص کودکان در ادامه 
بیان کرد: این کــودکان چه به زمینه خانوادگی 
که در آن زندگی می کنند و چه محیط های کار 
به شدت در معرض کودک آزاری های جسمی 
و جنسی هســتند و تمام آسیب های فیزیکی و 
روحی که در این کــودک آزاری ها بر کودکان 
مترتب است، برای این کودکان به میزان بسیار 
بالاتری وجود دارد چرا که آنهــا در یک زمینه 
منفی، پرفشار و پراســترس دچار این آسیب ها 
می شوند و بنابراین آسیب های ناشی از کودک 
آزاری یکی از قسمت های بسیار مهم آسیب های 

جسمی و روانی کودکان کار است.
او به آسیب های خاص و ویژه کودکان کار اشاره 
و مطرح کرد: کودکانی که در محیط خیابان و سر 
چهارراه ها کار می کنند به طور مداوم و ساعت 
های طولانی در معرض آلاینده ها با غلظت بالا 
هســتند به ویژه آلاینده های ناشی از سوخت 
بنزین و سایر مواد سوختی در خودروها که می 
تواند منجر به مشکلات تنفسی درازمدت و حتی 
مادام العمر و مســمومیت با بعضی مواد آلاینده 

همچون سرب شود.

در گفت وگو با ایسنا تشریح شد

عللموفقیتایراندرکنترلهمهگیریکرونا

یک متخصص کودکان مطرح کرد

"ستونفقرات"و"گردن"کودکانکاردرمعرض
آسیبهایجبرانناپذیرمادامالعمر

یک مسئول بهزیستی کشور:
کسی به خاطر نداشتن ویلچر و 

عصا خانه نشین نشده
سرپرست دفتر امور توانبخشــی روزانه و توانپزشکی سازمان 
بهزیستی کشــور از پیش بینی افزایش 38 درصدی اعتبارات 
تامیــن تجهیزات توانبخشــی و بهداشــتی خبــر داد.رامین 
رضایی در گفت وگو با ایســنا، با بیان اینکه مجموع اعتبارات 
تخصیص یافته سال گذشته برای تامین تجهیزات توانبخشی 
3۹ میلیارد تومان بوده اســت، اظهار کــرد: 25 درصد از این 
اعتبارات برای خریــد تجهیزات بهداشــتی و مابقی آن برای 
تامین وســایل کمک توانبخشی صرف شد.او با اشاره به میزان 
اعتبار تجهیزات توانبخشــی برای ســال ۱40۱، از پیش بینی 
افزایش 38 درصدی ایــن اعتبارات خبــر داد و گفت: هیات 
دولت باید این میزان افزایش را تایید کند. در ســال گذشــته 
اعتبارات برای این موضوع به طور کامــل تخصیص پیدا کرد 
و برای ســال جاری نیز بایــد منتظر ماند و دید کــه با توجه 
به اعتبــارات، اعتبارات تجهیزات توانبخشــی بــه طور کامل 
تخصیص می یابد یا خیر؟. سرپرســت دفتر امور توانبخشــی 
روزانه و توانپزشکی بهزیستی کشور با اشــاره به اینکه بخش 
عمده ای از این تجهیزات درخصوص وسایل کمک توانبخشی 
است، به سرانه تامین ویلچر اشــاره کرد و افزود: سرانه ویلچر 
در سال گذشته حدود 3 میلیون تومان بود و برای تهیه ویلچر 
برای یک فرد دارای معلولیت بایــد 3 میلیون تومان پرداخت 
می شد، اما امسال نیز با توجه به افزایش قیمت ها رقم آن تغییر 
می کند. رضایی ادامه داد: برخی از وســایل کمک توانبخشی 
قیمت های بالاتری دارند و آن به تمایل خود فرد بستگی دارد؛ 
بخشی که مازاد نیازهای فرد و هزینه های اعتبارات است، فرد 
باید خودش آن را پرداخت کند و ســازمان بهزیستی سرانه ای 
که طبق دســتورالعمل های مالی ســازمان اعلام می شود را 
پرداخت می کند. او با اشاره به اینکه تفاوتی در تامین تجهیزات 
برای افراد دارای معلولیت نداریم، در خصوص رویکرد سازمان 
بهزیســتی برای تامین تجهیزات توانبخشــی با توجه میزان 
تورم و افزایش قیمت تجهیزات توانبخشی توضیح داد و گفت: 
ســازمان بهزیســتی یک رویکرد کلی دارد و آن این است که 
حسب جمعیت نیازمند هر استان و براســاس توان اقتصادی 
سازمان کمک هزینه میان اســتان ها را توزیع می کند. تاکنون 
کسی به خاطر نداشــتن ویلچر، عصا و واکر خانه نشین نشده 
است. طبیعتا ما تلاش کردیم عادلانه آن را تقسیم کنیم و نگاه 

ما به توزیع عادلانه خدمات است.

معاون آموزش متوسطه آموزش و پرورش در 
تشریح برنامه های جبرانی آموزشی از برگزاری 36 
ساعت آموزش تابستانی جبرانی برای دانش آموزان 

دوره متوسطه در چهار درس خبر داد.
به گزارش ایرنا از وزارت آموزش وپرورش، محمدمهدی کاظمی با 
موضوع »هدایت تحصیلی، دوره های مهارت آموزی و برنامه های 
تابستانی برای جبران افت تحصیلی دانش آموزان« اظهار کرد: 
پس از تصویب سند تحول بنیادین آموزش وپرورش، برنامه درسی، 
متناسب با این سند به روزرسانی شد و تعدادی از درس ها با توجه 
به سند تحول و فرمایشات مقام معظم رهبری، تغییر کردند و در 
دوره متوسطه اول، درس کار و فناوری و فرهنگ و هنر با هدف 
زمینه سازی برای شناسایی استعداد دانش آموزان به برنامه درسی 
اضافه شد. او با بیان اینکه عوامل متعددی در هدایت تحصیلی 
دانش آموزان مانند علایق دانش آموز، نظر مشاور و والدین و 
نیازهای بازار کار، نقش دارند، اظهار کرد: بر همین اساس دانش 

آموزان در دوره متوسطه دوم اقدام به انتخاب رشته می کنند.
معاون آموزش متوسطه آموزش و پرورش با بیان اینکه از 
قبل پیش بینی می شد؛ با افت تحصیلی دانش آموزان پس از 
بازگشایی مدارس روبه رو شویم، اظهار کرد: در دوران کرونا به 
دلیل محدودیت های آموزش مجازی، زمان آموزش ها کمتر شد و 

یادگیری مجازی هم کیفیت آموزش حضوری را نداشت.
او در تشریح برنامه جبران و تثبیت یادگیری دانش آموزان در دوره 
متوسطه گفت: این برنامه برای دانش آموزانی است که حدنصاب 
قبولی را کسب نکرده اند اما ممکن است دانش آموزانی هم که 
حدنصاب قبولی را کسب کرده  باشند اما با نظر شورای مدرسه، نیاز 
به گذراندن دوره جبرانی داشته باشند. در همین راستا 36ساعت 
آموزش، در چهار درس در نظر گرفته شده است که حدود 20 

درصد دانش آموزان در این دوره ها نیاز به حضور خواهند داشت.
کاظمی اظهار کرد: شرکت در دوره جبرانی هزینه ای برای 
خانواده ها ندارد و با تصویب ستاد ملی مبارزه با کرونا و حمایت 
رئیس  جمهور اعتبار لازم برای دوره جبرانی تثبیت یادگیری 

اختصاص داده شده است.

عضو کمیته علمی کرونا با تاکید بر لزوم ادامه 
رعایت پروتکل ها برای کنترل بیماری کرونا در 
کشور، گفت: برگزاری جشن  کنار گذاشتن ماسک 
در صدا و سیما می تواند یک اعتماد کاذبی ایجاد کند که افراد به 
دلیل عدم رعایت مسائل بهداشتی در معرض عفونت قرار گیرند 
و این در حالی است که تصور می کنند کرونا خاتمه یافته، در 

حالی که چنین نیست.
دکتر احمد طباطبایی در گفت وگو با ایسنا،  با تاکید بر اینکه کرونا 
به اتمام نرسیده است، گفت: هنوز به صورت تک گیر بیماران را 
مشاهده می کنیم و گاهی اوقات چند نفر از اعضای یک خانواده به 
فرم های خفیف بیماری با امیکرون مبتلا می شوند. گاهی اوقات 
هم در برخی مواقع می بینیم که هنوز عده ای علائم کرونای دلتا 

دارند بنابراین؛ نمی توان کرونا را خاتمه یافته تلقی کرد.
او درباره برگزاری جشن کنار گذاشتن ماسک در برنامه تلویزیونی 
پر بیننده خندوانه، تصریح کرد: از نظر علمی در مراکزی که 
جمعیت  زیادی حضور دارد، در مجامع عمومی، مساجد،  
جشن ها، فضاهای سربسته، محیط های درمانی و بیمارستان ها 
و ... به هیچ وجه توصیه نمی شود که افراد ماسک را کنار بگذارند. 
البته اگر افراد در یک فضای باز با فاصله زیاد از یکدیگر قرار بگیرند 
و از عدم ابتلای یکدیگر به کرونا مطمئن باشند می توانند بدون 
ماسک حضور داشته باشند اما این حصول اطمینان تقریبا میسر 
نیست. بنابراین توصیه همچنان استفاده از ماسک در فضاهای 

عمومی است.
او درباره آثار برگزاری چنین برنامه هایی از فضای رسانه ملی، 
تصریح کرد: این دست اتفاقات می تواند یک اعتماد کاذبی ایجاد 
کند که افراد به دلیل عدم رعایت مسائل بهداشتی در معرض 
عفونت قرار گیرند و این در حالی است که تصور می کنند کرونا 
خاتمه یافته در حالی که چنین نیست. پس چنین برنامه هایی 

نباید اجازه این اقدامات را به خود بدهند.
عضو کمیته علمی کرونا با اشاره به اینکه روند رعایت پروتکل ها 
در کشور بسیار کاهش یافته است، اظهار کرد: به دلیل اینکه صدا 
و سیما هم اعلام می کند که آمار مرگ و میر تک رقمی شده و 
تعداد بستری ها کاهش یافته است، مردم خود را در یک کرانه 
امنیت تصور می کنند و فکر می کنند که می توان مانند قبل 
زندگی کرد در حالی که برخی کشورها مانند چین و برخی 

کشورهای اروپایی با یک افزایش بیماری مواجه هستند.

برگزاری 3۶ ساعت آموزش 
جبرانی در تابستان برای 

دانش آموزان متوسطه

کرونا تمام نشده؛ ماسک ها 
را کنار نگذارید
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خبر
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ادارهکلثبتاسنادواملاكاستانکرمان
ادارهثبتاسنادواملاكحوزهثبتملکمنطقهدوکرمان

ادارهکلثبتاسنادواملاكاستانکرمان
ادارهثبتاسنادواملاكحوزهثبتملکمنطقهدوکرمان

ادارهکلثبتاسنادواملاكاستانکرمان
ادارهثبتاسنادواملاكحوزهثبتملکمنطقهدوکرمان

اراضي و ساختمانهاي فاقد  هيات موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي 
رسمي سند 

تكليف  تعيين  قانون  نامه  آئين   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهي 
اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمی وضعيت ثبتي و 

برابر راي شماره 140160319078001306 مورخه 1401/02/20 هيات دوم موضوع 
رسمي  سند  فاقد  ساختمانهاي  و  اراضي  ثبتي  وضعيت  تكليف  تعيين  قانون 
مالكانه  تصرفات  كرمان  دو  منطقه  ملك  ثبت  حوزه  ثبتي  واحد  در  مستقر 
بشماره  ماشاءالله  فرزند  فرسنگي  موسائي  عفت  خانم  متقاضي  بلامعارض 
 96/5 به مساحت  باب خانه   كرمان درششدانگ يك  از  31 صادره  شناسنامه 
مترمربع پلاك16877 فرعي از3968 اصلي مفروز و مجزي شده از پلاك 739 
فرعي از 3968 اصلي  واقع در بخش2 کرمان آدرس کرمان سرآسیاب فرسنگی 
-خیابان احمدی نبش کوچه 8 سمت راست  خريداري از مالك رسمي آقاي 
ماشاالله موسائی فرسنگی محرز گرديده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي كه اشخاص نسبت به 
صدور سند مالكيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار 
اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ 
به  را  خود  دادخواست  اعتراض،  تسليم  تاريخ  از  ماه  يك  مدت  ظرف  رسيد، 
مراجع قضايي تقديم نمايند.بديهي است در صورت انقضاي مدت مذكور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.

تاريخ انتشار نوبت اول : 1401/03/03    
تاريخ انتشار نوبت دوم :1401/03/18
محمودمهدی زاده رییس ثبت اسناد و املاک منطقه 2کرمان
شناسه آگهی: 1321329

اراضي و ساختمانهاي فاقد  هيات موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي 
رسمي سند 

تكليف  تعيين  قانون  نامه  آئين   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهي 
اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمی وضعيت ثبتي و 

برابر راي شماره 140160319078001283مورخه1401/02/19 هيات دوم موضوع 
رسمي  سند  فاقد  ساختمانهاي  و  اراضي  ثبتي  وضعيت  تكليف  تعيين  قانون 
مالكانه  تصرفات  كرمان  دو  منطقه  ملك  ثبت  حوزه  ثبتي  واحد  در  مستقر 
خیریه  امور  و  اوقاف  اداراه  تصدی  به  المهدي  مسجد  متقاضي  بلامعارض 
به  مذهبی(  )با کاربری  مسجد  ششدانگ  در    14000535100 ملی  شناسه  به 
متعلق  ان  عرصه  از  مربع  متر   369/37 موازی  مترمربع که   1022 مساحت 
بوقف است پلاك22467 فرعي از1783 اصلي واقع در بخش 3 کرمان آدرس 
سبزه  محمد  آقاي  رسمي  مالك  از  خريداري   56 جهاد کوچه  خیابان  کرمان 
به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  است.لذا  گرديده  محرز  بلوچ 
سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  صورتي كه  در  شود  مي  آگهي  روز   15 فاصله 
اولين  انتشار  تاريخ  از  توانند  مي  باشند  داشته  اعتراضي  متقاضي  مالكيت 
آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، 
مراجع  به  را  خود  دادخواست  اعتراض،  تسليم  تاريخ  از  ماه  يك  مدت  ظرف 
عدم  و  مذكور  مدت  انقضاي  صورت  در  است  نمايند.بديهي  تقديم  قضايي 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول : 1401/03/03
انتشار نوبت دوم :1401/03/18 تاريخ 
2کرمان املاک منطقه  و  اسناد  ثبت  زاده رییس  محمودمهدی 
1321362 آگهی:  شناسه 

اراضي و ساختمانهاي فاقد  هيات موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي 
تعيين  قانون  نامه  آئين   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهي  رسمي  سند 

فاقد سند رسمی اراضي و ساختمانهاي  و  ثبتي  تكليف وضعيت 
برابر راي شماره 140160319078001539و140160319078001292مورخه 1401/02/19 
هيات دوم موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد 
سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملك منطقه دو كرمان تصرفات مالكانه 
شناسنامه  بشماره  عباس  فرزند  زندي گوهري  فاطمه  خانم  متقاضي  بلامعارض 
197 صادره ازقوچان و مریم زندی گوهری فرزند عباس بشماره شناسنامه 968 
صادره کرمان که هر کدام نسبت به سه دانگ مشاع از  ششدانگ يك باب خانه  
به مساحت 317/20مترمربع پلاك34 فرعي از3301 اصلي مفروز و مجزي شده از 
پلاك 1 فرعي از 3301 اصلي  واقع در بخش 2 کرمان آدرس کرمان خیابان شهید 
اخلاقی بعد از مسجد صفا کوچه نخعی شرقی 13 خريداري از مالك رسمي خانم 
فاطمه و مریم زندی گوهری محرز گرديده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي كه اشخاص نسبت به صدور 
اولين  انتشار  تاريخ  از  توانند  مي  باشند  داشته  اعتراضي  متقاضي  مالكيت  سند 
آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، 
ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايي 
تقديم نمايند.بديهي است در صورت انقضاي مدت مذكور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول : 1401/03/03
انتشار نوبت دوم :1401/03/18 تاريخ 
2 کرمان محمود مهدی زاده رییس ثبت اسناد و املاک منطقه 
1321651 آگهی:  شناسه 

آگهی فقدان سند مالکیت 
فرزند  ای   حمزه  اصغر  آقای  اینکه  به  نظر 
 5369867860 و کد ملی   1 به شماره شناسنامه  عباس 
خانه  یکباب  ششدانگ   مالک  جنوب  رودبار  از   صادره 
دارای پلاک 81 فرعی از 3- اصلی واقع در کهنوج قطعه 
ثبت  ذیل  آن  مالکیت  سند  که  کرمان   46 بخش  یک 
605 صفحه 257 دفتر 4 به شماره چاپی 760230 صادر 
وتسلیم گردیده ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه محلی 
پلاک  مالکیت  نموده که سند  اعلام  امضاء شده  تصدیق 
نموده است  المثنی  فوق مفقود شده و در خواست سند 
نامه  آیین   120 ماده  اصلاحی  یک  تبصره  باستناد  لذا   ،
چنانچه  تا  میشود  آگهی  نوبت  یک  مراتب   ثبت  قانون 
الذکر  فوق  ملک  به  نسبت  معامله  انجام  مدعی  کسی 
مدت  ظرف  میباشد  خود  نزد  مالکیت  سند  وجود  یا 
شهرستان  ثبت  اداره  به  آگهی  انتشار  تاریخ  از  روز  ده 
سند  اصل  ارائه  را ضمن  خود  اعتراض  و  مراجعه  کهنوج 
از مدت  الا پس  و  نماید  یا سند معامله تسلیم  مالکیت 
مذکور نسبت به صدور سند مالکیت المثنی اقدام خواهد 

گردید. 

علی رحمانی خالص 

رئیس اداره ثبت اسناد واملاک کهنوج 

از طرف هوشنگ سالاری.م الف:528
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رئیس فراکسیون مهدویت مجلس از رئیس 
جمهور خواست کارگروه های مختلف علمی - 
دانشگاهی برای طراحی تمدن نوین اسلامی در 
برنامه هفتم توسعه را تشکیل دهند. به گزارش 
ایسنا، محمدمهدی زاهدی در سومین اجلاس 
بین المللی مهدویت در دانشگاه آزاد گفت: کلید 
واژه “تمدن نوین اسلامی و آمادگی برای طلوع 
خورشید ولایت” با موضوع این نشست نسبت 
مهمی دارد. مقام معظم رهبری در بیانیه گام 
دوم انقلاب اسلامی به چند محور از جمله: علم 
و پژوهش، معنویت و اخلاق، مبارزه با فساد، 
استقلال و آزادی، مرزبندی با دشمن و سبک 
زندگی تاکید کردند. امام خمینی هم فرموده 

بودند که “دانشگاه مبدا همه تحولات است.”
رئیس فراکســیون مهدویت مجلس شورای 
اســلامی گفت: وقتی می خواهیم یک بنای 
مستحکم بســازیم، نیازمند معماری دقیق 
هستیم، البته منظور از بنای مستحکم بنایی 
مثل متروپل نیست. برای ساخت بنای محکم 
ابتدا نیازمند طراحی دقیق هســتیم. پس از 
طراحی مهندسان مختلف حوزه مواد، حفاری، 
زمین شناسی و… حضور می یابند تا به یک 
جمع بندی برای چگونگی ساخت بنا برسند. 
ما هم می خواهیم بنای تمدن نوین اسلامی را 
بالا ببریم. زاهدی ادامه داد: پیش از هر چیزی 
نیازمند طراحی هستیم. باید مشخص کرد که 
هفت محور نامبرده در گام دوم چه نقشی دارند؟ 
بنابراین دانشگاه باید به میدان بیاید. منظورم از 
دانشگاه هر جایی است که علم و دانش حضور 
دارد. حوزه های علمیه در این بخش مهم ترین 
نقش را دارند. پرسش اینجاست که چگونه باید 
هویت انقلاب اسلامی و گفتمان امامین انقلاب 

اسلامی را دید؟
او با بیان اینکه همه کارگزاران نظام نقشی ویژه 
در ساخت تمدن نوین اسلامی دارند، گفت: آیا 
کارگزاران نظام بدون توجه به مردم می توانند 
کاری را پیش برند؟ خیر. اینجاســت که باید 
نقش دانشگاه تمدن ســاز را جدی بگیریم. 
دانشگاه تمدن ساز خلاق، نوآور، مسئله محور، 
برون داد محور و مأموریت محور است. همان 
طور که سید هاشم حیدری، دبیر کل جنبش 
اسلامی عهد الله فرمودند متأسفانه برخی علما 
سکوت کرده اند. ظهور امام زمان)عج( بی دلیل 

صورت نمی گیرد، باید مقدمات را فراهم کرد.
نماینده مردم کرمــان در مجلس با تاکید بر 
اینکه دانشگاه تولید محور باید نقش آفرینی 
کند، گفت: باید بستری را برای طراحی تمدن 
نوین اسلامی طراحی کنیم. در مجلس برنامه 
هفتم توسعه را داریم. افق ظرف 30-40 سال 
آینده برای ما مشخص است. دولت و مجلس 
امسال باید دست در دست هم برنامه هفتم 
توسعه را تدوین کنند. ما باید از صاحب نظران 
یعنی حوزویان و دانشمندان استفاده کنیم. 
باید سرفصل های خوبی را در ابعاد اقتصادی، 

فرهنگی و سبک زندگی، به کار ببریم.
زاهدی در پایان با بیــان اینکه نقش آفرینی 
کلیدی در اجرا برای مدارس و دانشگاه ها خواهد 
بود، از ریاست جمهوری خواست کارگروه های 
مختلف علمی دانشگاهی برای طراحی تمدن 
نوین اسلامی در برنامه هفتم توسعه را تشکیل 

دهند.

جایزه کتاب سال 
فراخوان داد

فراخوان چهلمین دوره جایزه کتاب ســال 
جمهوری اسلامی ایران توسط دبیرخانه این  
رویداد منتشر شد. به گزارش ایسنا به نقل 
از روابط عمومی خانه کتاب و ادبیات ایران، 
دبیرخانه چهلمین جایزه کتاب سال جمهوری 
اسلامی ایران با انتشــار فراخوان این دوره از 
جایزه، از ناشران، پژوهشــگران، محققان، 
مؤلفان، مترجمان و مصححان دعوت کرد 
www. با ثبت نام در تارنمــای اینترنتی

ketabsal.ir کتــاب یــا کتاب هــای 
پیشــنهادی خود را تا 3۱ شهریور ماه سال 
۱40۱ به دبیرخانه این جایزه ارسال کنند. تنها 
کتاب هایی در این جایزه مورد داوری و ارزیابی 
قرار می گیرند که پدیدآورنده یا ناشر کتاب، 
کاربرگ ثبت نام را در تارنمای جایزه تکمیل و 
به همراه دو نسخه از کتاب به دبیرخانه ارسال 
کند.  آثار دریافت شده بازگردانده نخواهند 
شد.  کتاب های داستان کوتاه، داستان بلند، 
رمان بزرگسال، پژوهش و نقد ادبی)تالیف(، 
مستندنگاری، شعر بزرگسال و شعر کودک و 
نوجوان به دلیل همپوشانی با »جایزه جلال 
آل احمد« و »جشنواره شعر فجر« در جایزه 
کتاب سال جمهوری اسلامی ایران داوری و 
بررسی نمی شوند. علاقه مندان برای کسب 
اطلاعات بیشتر می توانند به سایت جایزه 
کتاب سال جمهوری اسلامی ایران به نشانی 
www.ketabsal.ir مراجعه یا با شماره 
تلفن ۹۱006363-02۱ داخلی 270 الی 
278 تماس بگیرنــد.   دبیرخانه چهلمین 
جایزه کتاب سال جمهوری اسلامی ایران 
در تهران، خیابان انقلاب اسلامی، خیابان 
برادران مظفر جنوبی، کوچه خواجه نصیر، 
شماره 2، طبقه اول واقع شــده است. کد 
پستی این دبیرخانه نیز ۱3۱57537۱5 

است.

کتاب گویای »خونین شهر تا خرمشهر« تهیه و بر روی پایگاه کتاب 
گویای ایران صدا در دسترس علاقه مندان قرار گرفته است.

به گزارش ایسنا، کتاب »خونین شهر تا خرمشهر« که جلد اول 
از مجموعه پنج جلدی سیری در جنگ ایران و عراق است در سه 
فصل وقایع سیاسی - نظامی جنگ، از زمینه سازی تهاجم عراق تا 

آزادسازی خرمشهر را بررسی می کند.
محمد درودیان نویسنده کتاب که خود از راویان دوران دفاع مقدس 
است، پس از پایان هشت سال دفاع مقدس به عنوان پژوهشگر در 
حوزه جنگ تحمیلی سعی کرده است تا در مجموعه سیری در 

جنگ ایران و عراق به بررسی دقیق این واقعه بپردازد.
فصل اول کتاب »خونین شهر تا خرمشهر«، از اشغال تا آزادسازی، 
ابتدا به زمینه های شکل گیری تهاجم سراسری عراق و اهداف 
آن اشاره کرده، سپس چگونگی اشغال خرمشهر را بررسی کرده 
است. بررسی علل توقف دشمن، مبحث دوم است که پس ازآن، 
وضعیت سیاسی _ نظامی کشور، در مقطع پرالتهاب دوران اشغال، 
تحلیل و بررسی می شود. مبحث بعدی به چگونگی روند آزادسازی 
مناطق اشغالی اختصاص یافته و نیز مروری بر چند عملیات سپاه 
اسلام دارد. آخرین قسمت این فصل با عنوان »پس از فتح المبین« 
درباره ی موقعیت ضدانقلاب داخلی و نیز دشمن خارجی در برابر 
توانایی های خودی، در فاصله ی زمانی بین دو عملیات فتح المبین 
و بیت المقدس است. نویسنده در فصل دوم )آزادسازی( چگونگی 
آزادسازی خرمشهر را تشریح کرده است. این فصل که طولانی ترین 
فصل کتاب است، در واقع گزارشی است از عملیات بیت المقدس از 

نخستین مراحل طراحی تا پایان کار.
ضمن این گزارش، تجزیه وتحلیل هایی مربوط به سطوح مختلف 
جنگ، از سیاست گذاری و برنامه های کلان گرفته تا اجرای مراحل 
مختلف عملیات، به همراه فشرده ای از روند حوادث، ارائه شده است. 
در این فصل خواننده در جریان چگونگی انتخاب منطقه ی عملیاتی 
بیت المقدس قرار می گیرد، با ویژگی ها و مشخصات این منطقه نیز 
آشنا می گردد. در ادامه ی فصل دوم مراحل چهارگانه ی نبرد بزرگ 
و نسبتاً طولانی بیت المقدس توضیح داده شده و خواننده از منظری 
مشرف بر صحنه، در فضای پر تب وتاب ناشی از افت وخیزهای 

مراحل مختلف این عملیات، قرار می گیرید.
فصل سوم کتاب )بازتاب پیروزی( نتایج پیروزی عملیات 

بیت المقدس و آزادی خرمشهر بررسی شده است.
در واقع در این کتاب، ضمن اینکه به بررسی جنگ در دو دوره 
اشغال و آزادسازی خرمشهر پرداخته می شود، مسئله خرمشهر 
یک مسئله محوری است؛ به این ترتیب که فصل اول کتاب خواننده 
را از آغاز جنگ تا آستانه عملیات خرمشهر همراهی می کند و او را در 
آستانه عملیات فتح خرمشهر تا حد مطلوبی در جریان وقایع جنگ 
و تحولات اردوی خودی قرار می دهد؛ تحولاتی که ضعف های 
منجر به سقوط خرمشهر را به قوت های منجر به بازپس گیری 
آن تبدیل کرده است. فصل سوم هم حاوی آثار و بازتاب های فتح 

خرمشهر است.

کتاب گویای »خونین شهر تا 
خرمشهر« منتشر شد

زاهدی: باید بستری 
برای طراحی تمدن نوین 

اسلامی فراهم کنیم
جعفـر توزنده جانی با بیـان این کـه ادبیات ترسـناک یا 
وحشـت بخش ضـروری از جامعـه امروزی ما هسـتند، 
درباره برخی از کتاب های وحشـتناک هشـدار می دهد.
این نویسـنده ادبیات کودک و نوجوان در پاسخ مکتوب 
به پرسـش های ایسـنا درباره ژانـر وحشـت و نحو طرح 
موضوع های ترسـناک برای کودکان و نوجوانان نوشت: 
»ترس بخشـی اساسـی از وجود انسـان اسـت. اگـر این 
ترس نبود، شـاید انسـان امروزی بـه این حـد از تکامل 
نمی رسـید. درواقع ترس بود که باعث شـد انسـان اولیه 
از خطرهـا دوری کند تا بتوانـد خودش را نجـات بدهد، 
برای خـودش خانـه بسـازد تـا از گرمـا و سـرما و حمله 
حیوانـات در امـان باشـد. پس ترس نقشـی اساسـی در 
تکامل نوع بشـر داشته اسـت. ترس از خطر برمی خیزد، 
اما باید گفت سـر منشـا اصلی آن ناشـناخته ها هستند. 
بیشـتر  از هر چیزی این ناشـناخته ها هسـتند که بشـر 
را می ترسـاند، به انـدازه که سـایه یک حیوان در شـب یا 
روی دیـواری انسـان را می ترسـاند شـاید خـود حیوان 

این گونه نباشـد.
درست اسـت که ترس باعث نجات نوع بشـر شده است 
اما عامـل به دام افتادنش هـم بوده اسـت. در طول تاریخ 
کسـانی بوده اند که با توسـل به ترس انسـان ها را اسیر و 
برده خودشـان کرده انـد. می گویند وقتی که کریسـتف 
کمپ بـه جامائیکا رسـید کشـتی هایش نیاز بـه تعمیر 
داشـتند. تعدادی بومی بـه خدمت گرفت تـا کارهایش 
را انجـام بدهند امـا بومیان بـه خاطر دسـت درازی افراد 
کریسـتف کلمب به اموال آن ها از کمک به او خودداری 
کردنـد. کریسـتف کلمـب از روی تقویمـی فهمیـد که 
بـه زودی ماه گرفتگی شـروع می شـود به بومیـان گفت 
شـکایت آن ها را بـه خـدا کـرده اسـت و بـه زودی هاله 
قرمزی روی ماه را می پوشـاند. وقتی ماه گرفتگی شروع 
شـد بومیـان ترسـیدند و کاری را که کریسـتف کلمب 
می خواسـت انجام دادند. فـردای آن روز بعد کریسـتف 
کلمب در دفتر خاطراتش نوشـت:»جهالت همیشـگی 

بردگی مـی آورد«
برگردیم به گونه یا ژانر وحشت.

بخش زیادی از تعلیـق و هیجانی که داسـتان های گونه 
ترسـناک ایجـاد می کنند ناشـی از عـدم آگاهی اسـت 
یعنـی نویسـنده داسـتانش را به گونـه ای پیـش می برد 
کـه هیجـان و تـرس خواننـده از این کـه نمی دانـد بعد 
برای قهرمـان چه اتفاقـی می افتد و این هیولاهـا از کجا 

می آیند بـه اوج برسـد.
طبیعی هـم هسـت کـه کـودکان و نوجـوان از هیجان 

و تعلیـق خوش شـان بیاییـد و ازاین گونـه داسـتان ها 
اسـتقبال زیادی بکند. کودکان و نوجوانان عاشق تعلیق 
و هیجان و جسـت وخیز هسـتند. اثـری هم کـه بتواند 
این هیجان را به آن هـا منتقل کند مطمئنـاً باعث لذت 

آن هـا می شـود.
بـه نظـرم گونـه ادبیـات ترسـناک یـا وحشـت بخـش 
ضـروری از جامعـه امـروزی ما هسـتند. همان طـور که 
مـردم بـه شـهربازی ها می رونـد تـا تـرس و هیجـان را 
روی ترن هـای هوایـی و دیگـر وسـایل بـازی تجربـه 
کننـد یکـی از راه هـای تجربه تـرس هـم همین گونه از 
ادبیـات اسـت. شـما وقتی که بـه پـارک بـازی می روید 
و سـوار تـرن هوایـی یـا وسـیله دیگـری می شـوید که 
بـا سـرعت زیـاد پاییـن می آیـد از یک چیـز مطمئـن 
هسـتید. این که اتفاقی برایتـان نمی افتـد. چون محکم 
به صندلی ها بسته شـده اید. وسـایل بـازی هـم به اندازه 
کافی ایمـن شـده اند بگذریم از مـوارد اندکـی که باعث 
ایجاد حادثه شـده اسـت. اما به هرحال شـما درحالی که 
هیجـان فراوانـی  را تجربه می کنیـد برای مدتـی از این 
زندگی معمولی و عـادی رها می شـوید. در ادبیـات ژانر 
وحشـت هم تقریباً همین حکم حاکم اسـت. کسی که 
داسـتان ترسـناک می خواند می دانـد که دارد داسـتان 
می خواهنـد و موجوداتـی که در این داسـتان هسـتند 
صدمه ای بـه آن هـا نمی زنـد. این گونـه تجربـه هیجان 
بـرای کـودکان و نوجوانـان اتفاقـاً خیلـی هم ضـروری 
اسـت. اگر زندگـی بچه های امـروز را بـا کـودکان دیروز 
مقایسـه کنیـد متوجـه می شـویم کـه از رفاه نسـبتی 
بهتـری برخوردارنـد. بـا سـرویس بـه مدرسـه می روند 
در مـدارس مواظـب آن ها هسـتند، هنگام برگشـتن به 
خانه یا بـا سـرویس برمی گردنـد یـا والدین دنبالشـان 
می آینـد. درنتیجه چیـزی را از نزدیک لمس نمی کنند. 
مثـل دوران ما نبود کـه گاهی مجبـور بودیـم راه دوری 
را برویـم تا به مدرسـه برسـیم. یادم هسـت در گذشـته 
خیلی دور چند نوجـوان بودند که از روسـتاهای اطراف 
به مدرسـه ما می آمدنـد. گاهی شـده بود که در مسـیر 
آمدن به حیوانات وحشـی برخـورده بودند. در گذشـته 
بچه ها بـا توجـه بـه نـوع زندگی کـه داشـتند تـرس را 
از نزدیـک تجربـه می کردنـد امـا الان این گونه نیسـت. 
طبیعی اسـت که بـا توجه به طبع و نیازشـان به سـمت 
این گونـه از ادبیـات برونـد. امـا چیـزی که خیلـی مهم 
اسـت نـوع نـگاه آن هـا بـه این گونـه از ادبیـات اسـت. 
کاری به خـوب یا بـد بـودن آن ها نـدارم. بـه برخوردی 
که ممکن اسـت یک کـودک با چنیـن ادبیاتی داشـته 

باشـد کار داریم. در بسـیاری از این آثار تا دلتان بخواهد 
موجودات عجیب وغریب حضور دارد و گاهی هم شـاهد 
صحنه های خشـنی هسـتیم. کودکان و نوجوان ماشالا 
تخیلی زیـادی دارنـد و می توانند راحت خودشـان را در 
داخل ایـن آثار بینـدازد. خطر دقیقاً همین جاسـت. من 
چند سـال پیـش رمانی نوشـتم کـه نوجوانانـی یک بار 
هنگام بازی کامپیوتـری وارد جهان بازی می شـود و راه 
برگشـتنی هم وجود ندارد. خب اگر کـودک یا نوجوانی 
نتواند تشـخیص بدهد که دارد داسـتان می خواند چه؟ 
شـک نکنید کـه همـان انـدازه که یـک صحنه خشـن 
واقعـی می توانـد روی کـودک یا نوجـوان تأثیـر مخرب 
بگـذارد این گونـه از آثـار هـم همیـن انـدازه مخرب اند. 
موجودات عجیب وغریبـی که در این گونه از آثار هسـت 
گاهی ممکـن اسـت در ذهن کـودک صـورت واقعی به 
خودش بگیـرد. الآن اگر از بعضی از کـودکان و نوجوانان 
سـال کنید که گرگینه یا خون آشـام هسـت یا نه. حتماً 
می گوینـد هسـتند. جالـب اسـت چیـزی کـه توسـط 
تخیل انسـان بـرای حضـور در جهـان خیالی داسـتان 
خلق شـد صورت واقعـی به خـودش گرفتـه و خیلی ها 
اعتقاد دارند که هسـت حتـی موجودی مثـل اژدها. که 
از بـس دربـاره این موجـود فیلم و انیمیشـن سـاخته و 
داسـتان نوشـته شـده تصـور می کننـد کـه واقعـاً یک 
زمانی موجـودی که از دهانـش آتش بیـرون می ریخته 
وجـود داشـته. اینجاسـت کـه می گویم درسـت اسـت 
وقتی کسـی کـه وارد شـهربازی می شـود، وقتـی بازی 

تمام شـده بـا خاطری جمـع از وسـیله پیاده می شـود ، 
اما در مورد کـودکان و نوجوانان ممکن اسـت این اتفاق 
نیفتد و اگـر نگویم بـرای همیشـه برای مدتـی طولانی 
در آن فضـا قـرار بگیـرد. یادم هسـت یک بار یادداشـتی 
خوانـدم دربـاره نظریـه ای که دکتر خسـرونژاد داشـت 
به عنـوان مرکزگرایـی و مرکزگریـزی.. در ایـن مقالـه 
عنوان شـده بـود که یک اثـر ادبی خـوب بـرای کودکان  
بایـد آن قدر جذابیت داشـته باشـد کـه بتوانـد خواننده 
را به متـن اثر خـود ببـرد و آن قدر توانای داشـته باشـد 
کـه بتواند بـه خواننده یـادآوری کنـد تو داری داسـتان 

می خوانـی و چیـزی کـه می بینـی واقعیت نـدارد.
 بخـش زیـادی از رفتـار  مـا انسـان ها بـر خواسـته از 
ناخودآگاهی هسـت خب فکر کنید اگر ایـن موجودات 
و خشـونت بیش ازحـدی کـه در آثـار هسـت بـرود در 
ناخـودآگاه کـودک، بعدهـا ممکـن اسـت در زندگـی 
بـرای او لحظـات دردناکـی را رقـم بزنـد. گاهـی وقـت 
حتی اسـباب بازی ها هـم می تواننـد چنین تاثیـر بدی 

داشـته باشـد.
 همیـن تفنگ بـازی را در نظـر بگیریـد. مـن حتـی بـا 
تفنگ بـازی بـه کـودکان دادن موافـق نیسـتم. چـرا؟ 
چون درسـت اسـت که کودک مثلًا دارد بـازی می کند 
اما ما چـه می دانیم که نکنـد خودش را بـرای جنگیدن 
با دیگران آمـاده می کنـد؟ نکند روزی برسـد که تفنگ 
واقعی به دسـت بگیـرد و خیلـی راحت دشـمنانش را از 

سـر راه بردارد.

جعفر توزنده جانی:

کریستفکلمبنباشیم
سنا

: ای
س

عک

یـن روزهـا  عبـاس جمشـیدی فر کـه ا
نمایـش  شـبکه  در  پررنگـی  حضـور 
خانگـی دارد در گفـت  وگـو بـا خبرنگار 
فرهنگـی ایرنا دربـاره حضور در سـریال 
یاغـی اظهارداشـت: وقتی محمـد کارت 
)کارگـردان سـریال یاغـی( ایـن نقـش 
را بـه مـن پیشـنهاد کـرد، هیجـان زده 
شـدم و بـا اشـتیاق آن را قبـول کـردم. 
نقش مـن در سـریال کوتاه اسـت اما آن 
را به شـدت دوسـت دارم و تمام تلاشـم 
را کـردم تـا خواسـته های کارگـردان را 
در مـورد ایـن نقـش، اجرایی کنـم. این 
بازیگـر تئاتـر، سـینما و تلویزیـون در 
مـورد چگونگـی رسـیدن بـه نقـش علی 
گرگـی گفـت: نقـش بسـیاری سـختی 
بـود و هیچ وجـه اشـتراکی با شـخصیت 
جمشـیدی فر  نداشـت.  مـن  قعـی  وا
فـزود: بـرای رسـیدن بـه شـخصیت  ا
علـی گرگی بـه چنـد کمپ تـرک اعتیاد 
رفتم و آنجـا را دیدم، حرف ها را شـنیدم 
و با آنهـا گفـت  وگو کـردم تـا بـه نتیجه 
برسـم. هدایـت درسـت کارگـردان هـم 
تاثیر زیـادی در بهتر شـدن کار داشـت. 
منظـورم  یـت،  هدا می گویـم  وقتـی 
تنهـا بازیگـران اصلـی سـریال نیسـت 
بلکـه کارت روی هنـرور هایـی کـه تنها 
ز جلـوی دوربیـن رد می شـوند هـم  ا
حسـاس اسـت چـه برسـد بـه بازیگران 
اصلـی. بازیگـر سـریال یاغـی همـکاری 
نـد  لعـاده خوا بـا محمـد کارت را فوق ا
و اظهارداشـت: وقتـی شـنای پروانـه را 
دیدم، بـا خـودم گفتم کـه چـرا تاکنون 
بـا محمـد کارت کار نکـرده ام؟ تاسـف 
ز  خـوردم کـه چـرا حداقـل در یکـی ا
و حضـور نداشـتم.  ه ا فیلم هـای کوتـا
و بـه شـدت فهیـم اسـت و خـلاق و  ا
بـه خوبـی کار را مدیریـت می کنـد. او 
فضایـی را کـه کار می کنـد بـه خوبـی 
یـی  ز صحنه ها می شناسـد و همیشـه ا
کـه می گیـرد جلوتـر اسـت و بـه جرات 
می گویم خلاقیـت او تمامی نـدارد.او در 
مـورد همبـازی شـدن بـا علی شـادمان 
در سـریال یاغـی بیـان کـرد: مـن بـه 
صـورت کلـی شـادمان را دوسـت دارم. 
چـه آن زمـان کـه کـودک بـود و چـه 
حـالا کـه بـرای خـودش مـردی شـده 
اسـت. بـه عنـوان یـک عضـو کوچـک 

یاغـی، دیـدم کـه او بـرای ایـن نقـش 
چقـدر زحمـت کشـید و تـلاش کـرد. 
شـادمان بـرای نقشـی کـه می خواهـد 
بازی کنـد ایده دارد و بسـیار بـه آن فکر 
می کنـد و بـه نظـر مـن بازیگـر بسـیار 
درجـه یکـی اسـت. جمشـیدی فر در 
مـورد واکنـش مـردم بـه سـریال یاغـی 
گفـت: خوشـبختانه مردم این سـریال را 
دوسـت داشـته اند و ایـن نشـان می دهد 
نتیجـه  نه روزی  کـه تلاش هـای شـبا
می دهـد و می شـود بـا کار خـوب بـا 

مـردم ارتبـاط برقـرار کـرد.
حضور در »جوکر«

ایـن بازیگـر تئاتـر، سـینما و تلویزیـون 
در مـورد حضـور در جوکـر نیـز اظهـار 
داشـت: حضور در این برنامه را نمی شـود 
بازیگـری دانسـت. جوکـر یـک مسـابقه 
کمـدی و بسـیاری از اتفاقـات آن واقعـی 
بـود و بازیگـری در آن اتفـاق نمی افتـاد. 
تمـام اتفاقاتـی کـه در ایـن رئالیتی شـو 
شـکل می گرفـت کمدی بـود و بـه خاطر 
همیـن مخاطـب جـذب آن شـد و ایـن 
برنامـه را پسـندید. او در مـورد واکنـش 
مردم نسـبت بـه جوکـر گفـت: مـردم از 
دیـدن ایـن برنامـه لـذت بردنـد و حتـی 
شـوکه شـدند. مـن در تئاتر قهقهـه زدن 
مـردم را دیـده بـودم امـا در قـاب تصویر 

نـه. بسـیاری از مـردم فیلـم قهقهـه زدن 
خـود پـای جوکـر را بـرای مـا ارسـال 
می کردنـد. ایـن اتفـاق، بی نظیـر بـود 
فتخـار  و مـن بـه خـود می بالیـدم و ا
می کـردم و از ایـن بابـت شـاکر خداونـد 
هسـتم. جمشـیدی فر در مورد حضورش 
یـن  در نقش هـای جـدی و طنـز در ا
سـال ها بیان کـرد: هـر بازیگری دوسـت 
دارد، نقش هایـی بـازی کنـد کـه او را به 
چالـش می کشـد. مـن در تئاتـر تجربـه 
کار جـدی و طنز را داشـته ام امـا در قاب 
تصویـر، مـردم مـن را بیشـتر بـا کارهای 
طنز می شـناختند. در این میان، سـریال 
زخـم کاری و اعتمـاد محمدحسـین 
مهدویـان بـه مـن باعـث شـد تـا در 
نقش هـای جـدی هم دیـده شـوم، چون 
دغدغـه آن را داشـتم. بازیگـر فیلـم چند 
میگیـری گریـه کنی 2 در پاسـخ بـه این 
سـوال کـه ترجیـح شـما بـازی در کـدام 
ژانر اسـت جدی یـا طنـز؟ اظهارداشـت: 
مـن هـر دو را دوسـت دارم امـا بـا توجـه 
بـه سـنگین بـودن وزنـه کارهـای طنزم، 
بیشـتر می خواهـم کارهـای جـدی را 
تجربـه کنـم. ایـن را هـم بگویـم کـه من 
عاشـق کار کمدی هسـتم به ویـژه اینکه 
در ایـن روزهـا کارهـای طنـز تبدیـل به 

یـک نیـاز جـدی جامعـه شـده اسـت.

رمان »باران آتش« نوشته مایکل آدامز با ترجمه 
عطیه الحسینی توسط انتشارات فاطمی منتشر و 

راهی بازار نشر شد.
به گزارش خبرنگار مهر، رمان »باران آتش« نوشته 
مایکل آدامز به تازگی با ترجمه عطیه الحسینی توسط 
انتشارات فاطمی منتشر و راهی بازار نشر شده است. 
این کتاب اولین جلد از مجموعه »هفت نشانه« است 
که مایکل آدامز درباره زندگی 7 نوجوان نوشته و 
ترجمه اش در قالب یکی از کتاب های »طوطی« 
)واحد کودک و نوجوان انتشارات فاطمی( به چاپ 

رسیده است.
قتل عام، نابودی کامل، کلید مرگ، ارباب جنایت، 
موج وحشت و نقطه صفر، دیگر عناوین این هفت گانه 
هستند که بناست ترجمه شان به مرور پس از 
»باران آتش« منتشر شود. مایک آدامز نویسنده 
این هفت گانه، متولد سال ۱۹5۱ در انگلستان است و 

سال 20۱7 در استرالیا درگذشت.
مجموعه هفت نشانه درباره هفت علامت و هفت روز 
برای نجات دنیا است و در آن، هفت نوجوان با نام های 
یاسمین، ایزابل، اندی، دیلن، جِی جِی، زاندر و میلا 
با شرکت در مسابقه مرموز شهامت، برنده سه چیز 
می شوند: شهرت، ثروت و گشتن دور دنیا. اما 
این هفت نفر برای رویارویی با اتفاقات خطرناکی 
که از پی می آیند، آماده نیستند. هفت نماد رازآلود 

که شهرتشان »اولین نشانه« است، با پیش بینی 
یک انفجار از راه می رسند و یکی از برندگان را وادار به 
جنگیدن برای نجات جانش می کنند. تمام کشورش 
را هم به آشوب می کشند. به این ترتیب زمان زیادی 
نمی گذرد که برندگان جایزه شهامت ناچار می شوند 
از هفت نشانه رمزگشایی کنند و مغز متفکر ناشناسی 
را شکست دهند که صاحب یک قدرت وحشتناک 

است.
مجموعه  اول  جلد  به عنوان  آتش«  »باران 
»هفت نشانه« با مقدمه ای کوتاه شروع می شود که 
چند سطر ابتدایی اش از این قرارند: دختر می دانست 
قرار است بمیرد. قلبش تند تند می زد. دهانش 
خشک شده بود، گلویش گرفته بود و به سختی 
نفس می کشید. رو کرد به مرد دیوانه مسلح که او را 
روی سقف قطاری که به سرعت در دل شب پیش 
می رفت، گیر انداخته بود. هیچ راهی نبود که بتواند 
از این مهلکه زنده بیرون بیاید. تا چند ثانیه دیگر یکی 
از این دو اتفاق می افتاد: یا مرد به او شلیک می کرد یا 
خودش می پرید پایین. نتیجه هر دو این اتفاق ها هم 

یکی بود. می مُرد.
در قسمتی از این کتاب می خوانیم:

تلویزیون اتاق نشیمن خانواده ادیب تصویر هوایی 
خیابان های جیزه را نشان می داد که به خاطر هجوم 
مردم وحشت زده و ماشین هایی که بوق می زدند، 

بسته شده بودند. همین طور که یاسمین و خانواده اش 
با ترس ولرز صحنه ها را تماشا می کردند، دوربین رفت 
روی مردانی مسلح با نقاب های پشمی که داشتند 
وسایل الکترونیکی توی ویترین خرد شده یک 

فروشگاه را با خودشان می بردند.
نگاه آقای ادیب رفت سمت کرکره فلزی فروشگاه و 
با نفرت گفت: »ای غارتگرها! این اوضاع آشفته هم 
بهانه ای شده برای خلافکارها تا همه جا رو غارت 

کنن.«
صدای داد و فریاد از بیرون فروشگاه بلند شد. خانم 
و آقای ادیب همین طور که روی مبل نشسته بودند، 
محمود و یاسمین را محکم تر بغل کردند. رَدا هم 

دانه های تسبیحش را چنگ زده بود و دعا می خواند.
بعد تلویزیون تصاویر لرزان مردی با لباس نیروی 
هوایی را نشان داد که دست بند به دستش بود 
و سربازان سرتاپا مسلح داشتند او را توی صحرا 

می کشیدند.
خلبان وحشت زده تا دوربین را دید، فقط توانست یک 
کلمه را فریاد بزند. بعد هم او را انداختند پشت یک ونَ 

سیاه که در غباری از شن به سرعت دور شد.
آقای ادیب پرسید: »چی گفت؟«

یاسمین گفت: »پایان خط… یعنی چی؟«
این کتاب با 240 صفحه، شمارگان هزار نسخه و 

قیمت ۹۹ هزار تومان منتشر شده است

توسط انتشارات فاطمی انجام شد؛

بارش»بارانآتش«دربازارنشر
در گفت وگو با ایرنا:

عباسجمشیدیفرازبازیدر
پرچالشتریننقششگفت

رنا
: ای

س
عک

آگهی فقدان سند مالکیت 
دو  ارائه  با  الفت    نصرالله  خانم /آقای 
رسمی  اسناد  دفتر  از  استشهادیه  برگ 
مالکیت  سند  که  است  مدعی  سیرجان   89 شماره 
واقع  اصلی   1831 از  فرعی    58 پلاک   ششدانگ 
الفت   بنام خانم  /آقای نصرالله  36 کرمان  در بخش 
است  گردیده  تسلیم  و  صادر  مالکیت  سند  و  ثبت 
تبصره  بدستور  لذا  بعلت جابجایی مفقود گردیده  که 
120 آیین نامه قانون ثبت مراتب  یک اصلاحی ماده 
جهت اطلاع مردم اگهی می شود تا هر کس مدعی 
می  خود  نزد  مالکیت  سند  وجود  یا  معامله  انجام 
روزنامه  انتشار  تاریخ  از  روز   10 مدت  ظرف  باشد 
گواهی  اعتراض خود را به این اداره تسلیم دارد در 
و  قانونی  مدت  شدن  سپری  از  پس  اینصورت  غیر 
عدم واخواهی سند مالکیت المثنی بنام مالک صادر 

خواهد شد.  /
پور آرمان  محمد 
اسناد واملاک شهرستان سیرجان ثبت  اداره  رئیس 
1330169 آگهی:  شناسه 

متن  آگهی تحدید حدود  هیات  قانون الحاق
قانون  به  موادی  الحاق  قانون  اجرایی  نامه    آیین    10 ماده  اجرای  در 
ساماندهی وحمایت از تولید عرضه مسکن بدینوسیله به اطلاع  می رساند  

در اجرای این قانون:
1- ششدانگ یکباب خانه پلاک 394 فرعی از 5070 اصلی واقع در نجف 
شهبا  آقای محسن  مربع که  متر    268/78 مساحت  به   36 کرمان  بخش  شهر سیرجان 

فرزند حبیب الله تقاضای صدور سند مالکیت برای آن نموده است.       
5070 اصلی واقع در نجف شهر سیرجان   از  490   فرعی  2- ششدانگ یکباب خانه پلاک 
بخش 36 کرمان به مساحت 265/17متر مربع که آقای جواد شهبا فرزند مهدی تقاضای 

صدور سند مالکیت برای آن نموده است.
   پس از رسیدگی  هیات حل اختلاف  موضوع ماده 7  آیین نامه اجرایی  قانون فوق الذکر  
به اطلاع عموم می رساند در مورخ 1401/04/8  بدینوسیله  به تحدید حدود  صادر و  رای   
روز  چهار شنبه عملیات تحدید حدود در محل ملک به عمل می آید لذا  ظرف مدت 20 روز 
از  تاریخ تنظیم صورتجلسه تحدید حدود،  چنانچه شخصی به تحدید حدود معترض است  
اسناد و املاک شهرستان سیرجان  تسلیم   اداره ثبت   به  را کتبا  اعتراض خود  می بایست 
و از تاریخ  تسلیم، ظرف مدت یک ماه دادخواست  اعتراض  بر ثبت  را به مرجع  صالح 
املاک شهرستان سیرجان   و  اسناد  ثبت   اداره  به   را  مربوطه   و گواهی   تسلیم  قضایی  
واصل  ثبت  اداره  به  اعتراضی  آگهی،   انتشار   از  روز   20 مدت  ظرف  چنانچه   نماید.  ارائه 
دادخواست  تقدیم  اعتراض، گواهی  تاریخ  از  ماه   یک  مدت   ظرف  معترض  یا  و  نگردد  
تسلیم  و  متقاضی  صادر  نام  به  مالکیت   ننماید،  سند  ارائه  را  قضایی   مرجع  صالح  به 

 تاریخ انتشار آگهی: روز چهارشنبه مورخ 1401/03/18می گردد.    
محمد آرمان پور
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان سیرجان
شناسه آگهی: 1331261
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تیم ملی فوتبال ایران که در سودای انجام چهار 
بازی دوستانه در پنجره فیفا دی خرداد ماه بود، 
در نهایت با انجام یک بازی دوستانه با الجزایر به 

اردوی خود خاتمه خواهد داد.
به گزارش ایســنا، مهمترین پنجره بازی های 
ملی برای ایران بــا انجام تنها یــک بازی به 
پایان خواهد رســید تا شــاگردان اسکوچیچ 
ضعیف ترین آماده سازی ادوار گذشته را به نام 

خود به ثبت برسانند!
در ســالی که جام جهانی در زمستان برگزار 
می شود و مســابقات انتخابی جام جهانی به 
علت شیوع کرونا به تعویق افتاد، تیم های ملی 
بعد از انجام قرعه کشی این رویداد بزرگ، تنها 
دو پنجره برای انجام بازی های تدارکاتی خود 
فرصت داشتند که اولی در خرداد بود که تیم ها 

فرصت انجام چهار بازی را داشتند. 
دومین پنجره بازی های ملی از 28 شهریور تا 5 
مهر برگزار می شود که در بهترین حالت تیم ها 
می توانند فقط دو بازی برگزار کنند و ســپس 
مجالی برای تیم ها نخواهد بود و در اواخر آبان 
و با تعطیلی مسابقات باشگاهی یک هفته قبل 
از جام جهانی، همه تیم ها خودشان را به قطر 

می رسانند.
پس با این حساب، تیم  ملی می توانست متمرکز 
ترین و بهترین اردوی خود را در خرداد برگزار 
کند که ماجرای این اردو، روز به روز عجیب تر 
شد. از نخستین روزهای مشخص شدن رقیب 
ایــران در جام جهانــی، فدراســیون فوتبال 
مذاکرات موازی را با کشورهای مختلف برای 
انجام بازی دوستانه پیش می برد تا در نهایت 
به گزینه های مدنظر خود دســت یابد. کانادا، 
نیوزیلند، آلبانی، هندوراس، کاستاریکا، سنگال 
و برخی کشــورهای مختلف جزو گزینه های 
فدراسیون فوتبال فوتبال ایران برای رایزنی بود.

تخم مرغ های تیم ملی در سبد کانادا
از میان تمام گزینه های در دسترس فدراسیون 
فوتبال، کانادا با اقبال بیشــتری از سوی کادر 
فنی ایران همراه بــود و در نهایت تصمیم بر 
این شد که ایران به جای اردو در قطر و دیدار با 
کشورهایی مانند نیوزیلند، آلبانی یا کشورهای 
نه چنــدان قدرتمند منطقه ماننــد عمان و 
کشورهای آفریقایی که شباهتی به رقبای ایران 
نداشتند، خود را به آمریکای شمالی و دیدار با 

کشورهای این منطقه برساند.
پس تیم ملی تمام تخم مرغ هــای خود را در 
سبد کانادا قرارداد و روی دیدار با این تیم و دو، 
سه کشور دیگر در شمالی ترین کشور این قاره 
تمرکز کرد. کارها در ابتدا خوب پیش می رفت 
اما کارشکنی ها و لابی های ضد ایرانی در کانادا، 

منجر به خراب شدن نقشه های ایران شد.
بن بست در کانادا

دولت مردان کانادایی که از روز نخست مخالف 

بازی بودند، در ابتدا راه انجام بازی دوم و سوم 
را به روی ایران بستند و هیچ ورزشگاهی را در 
شــهرهای خود در اختیار ایران قرار ندادند تا 
مذاکرات ایران با اکوادور، هندوراس، کاستاریکا 
و دیگر کشــورهای این منطقه به بن بســت 

بخورد.
ســپس کانادا در اقدامی غیــر حرفه ای و غیر 
ورزشــی، بازی با ایران را بــه دلایلی که آن را 
"ژئوپلیتیکی" خوانده بود لغو کرد تا در آستانه 
اخذ ویزای این کشور، اردوی تیم ملی هم لغو 

شــود و تیم ملی که ابتدا تمام گزینه های در 
دســترس را به خاطر برگزاری اردو در کانادا 
کنار گذاشته بود، در شرایط ناگواری قرار گیرد.

سفر به قطر با امیدهای واهی
با اتفاقاتی که در کانادا رخ داد، تیم ملی مانده 
بود و سبد خالی در قطر که اکنون کشوری برای 
برگزاری بازی در دسترس نبود. تیم ملی بدون 
اینکه بازی دوستانه ای را از قبل هماهنگ کرده 
باشد راهی قطر شــد. در همین روزها بود که 

خبر بازی دوستانه با اروگوئه از راه رسید.
اروگوئه می توانست قوی ترین رقیب تدارکاتی 
تیم ملی طی چند دهه گذشته باشد اما مشکل 
بزرگ، برگزاری بازی با این کشور در آمریکای 
جنوبی و پایتخت اروگوئه بــود که ایران باید 

مسافتی 30 ساعته را طی می کرد.
مخالفت اسکوچیچ با سفر به اروگوئه

با جمع بندی های اســکوچیچ، تصمیم بر این 
شد که بازی با اروگوئه با وجود تمایل دو طرف 

لغو شود چرا که سرمربی تیم ملی نمی خواست 
تیمش برای انجام یک بازی، حدود 60 ساعت 
را در مسیر رفت و برگشــت بماند و خستگی 
مضاعف بــا احتمــال مصدومیت هایی برای 
ملی پوشان ایران همراه شود؛ به خصوص که 
اکنون برخی پیشــنهادهای خــوب در قطر 

مطرح شده بود.
تمرکز روی کشورهای آفریقایی

الجزایــر، کامرون، کنگو، آفریقــای جنوبی و 

چند کشور آفریقایی دیگر تیم هایی بودند که 
ایران مذاکراتی با آنها برای انجام بازی شروع 
کرد. تیم ملی هم مایل بود دو بازی دوستانه با 
این کشورها انجام دهد؛ کشورهایی که در ابتدا 
اســکوچیچ آن ها را به علت اینکه شباهتی به 
رقبای تیم ملی در جام جهانی نداشتند پس زده 
بود. وقتی نقشه های فدراسیون فوتبال پیش 
نرفت، چاره ای جز ترتیب دادن بازی دوستانه 
نبود. از این بین هم فقــط مذاکرات با الجزایر 
خوب پیش رفت که سرمربی آن ها گفته بود 
سعی می کند به بازیکنان جوان تر و کم تجربه 

مقابل ایران میدان دهد.
عمان هم ایران را پس زد

تیم ملی به هر ترتیــب ممکن، بازی با الجزایر 
را نهایی کرد اما همچنــان به دنبال بازی دوم 
دیگری بود. فدراسیون به سراغ عمان و برانکو 
ایوانکوویچ رفت تا با این کشور که خیلی هم در 
فوتبال قدرتمند نیســت، دیدار دوم را برگزار 
کند اما عمانی ها که بــا نیوزیلند بازی خود را 
هماهنگ کرده بودند، به ایران پاســخ منفی 

دادند.
جالب اینکه نیوزیلند می توانست رقیب ایران 
در این پنجره بازی های ملی باشد اما اسکوچیچ 
آن ها را برای بازی دوستانه مناسب ندیده بود و 
نیوزیلند که می تواند سهمیه جام جهانی را در 
بازی پلی آف کسب کند، حریف عمانی شده که 

ایران را پس زد.
در نهایت اینکه، قرار دادن تمام تخم مرغ در یک 
سبد، منتهی به این شــد که تیم ملی از چهار 
فرصت بازی در این پنجــره، فقط یک بازی را 
هماهنگ کند و شاید چند ماه دیگر در قطر، 

حسرت این فرصت از دسته رفته را بخورد.

باقری: کارد به استخوان رسیدتخممرغهایتیمملیوسبدیکهگمشد!
سرمربی سابق تیم ملی وزنه برداری ایران گفت: بارها مشکلات 
وزنه برداری را بــه اطلاع وزارت ورزش و کمیتــه ملی المپیک 
رســانده ایم اما اینکه عکس العملی نشــان نمی دهند، یعنی از 

شرایط موجود راضی هستند.
کوروش باقری در گفت و گو با ایســنا درباره اینکه وزنه برداران 
به دلیل شرایط نامناسب، اردوی تیم ملی را ترک کردند، گفت: 
هیچ ورزشکاری دوســت ندارد اردوی تیم ملی را ترک کند اما 
وقتی ما انتظار قهرمانی از یک ورزشکار داریم او هم انتظار دارد 
که امکانات اولیه مثل تغذیه، مکمل و جای خواب مناسب و دیگر 
موارد برایش فراهم باشد. همین وزنه برداران کسانی هستند که 
به گفته خودشان در رســانه ها قبل از مسابقات قهرمانی جهان 
ازبکستان، غذا تهیه کردند و برای قهرمانی جهان آماده شدند اما 
به نظرم شــرایط به گونه ای بوده که دیگر نمی توانستند تحمل 
کنند و دیگر کارد به استخوانشان رسیده بود که چنین تصمیمی 

گرفته اند.
 او افزود: از این رو باید فکر اساسی شود و اگر نمی توانند امکانات 
فراهم کنند، دیگر هیچ توقعی هم از این رشته نداشته باشند و 
20 روز یا یک ماه قبل از مسابقات یک اردو بگذارند و هیچ کسی 

مدال نگرفت تعجب نکنند.
مرادی با برخورد چکشی کارهایش را پیش برده 

است
باقری در مورد این اظهار نظر رییس فدراســیون که عنوان کرد 
وزنه برداران نباید توقع هتل پنج ســتاره داشته باشند، تصریح 
کرد: او در  چهار، پنج سال گذشته هم با تهدید و برخورد چکشی 
کارهایش را پیش برده و این برخورد دیگر در رفتارش نهادینه 
شده اســت. ورزش قهرمانی و حرفه ای اولین چیزی که به آدم 
یاد می دهد عزت نفس است اما رییس فدراسیون عزت نفس و 
شخصیت قهرمانی و حرفه ای وزنه برداران را در نظر نگرفت. او 

حتی با این جمله وزنه برداری را تحقیر کرد.
اگر شرایط رسیدگی ندارند، انتظار مدال 

هم نداشته باشند
سرمربی سابق ایران در پاسخ به این پرســش که فکر می کند 
وزنه برداران با تغذیه نامناســب می توانند سه جلسه تمرین در 
روز داشته باشند؟ گفت: شــاید یکی از دلایل مصدومیت های 
زیادی که در یکی، دو ســال اخیر  پیش آمد این بوده که فشار 
تمرینات بالا بود اما وضعیت تغذیه و مکمل مناسب نبوده است. 
قطعا تمرینات باید متناسب با شرایط غذا باشد. اگر واقعا شرایط 
رسیدگی به وزنه برداری نیست، هیچ کسی حتی وزارت ورزش و 
کمیته ملی المپیک انتظاری از وزنه برداری نداشته باشند. البته 
من این را قبول ندارم که شــرایط مالی آنقدر وخیم شده باشد 

چون وضعیت را در رشته های دیگر داریم می بینیم. 
اگر علی مرادی خوب است، پستی بدهند که کل 

ورزش از وجودش استفاده کند
قهرمان سابق جهان در مورد اینکه وزارت ورزش و کمیته ملی 
المپیک هنوز واکنشی نسبت به اتفاقات وزنه برداری نداشته اند، 
گفت: در این چند سال بارها در مورد مشکلات موجود صحبت 
کردیم و همه چیز را به اطلاع وزارت ورزش قبلی و وزارت ورزش 
کنونی و کمیته ملی المپیک رســاندیم اما به این باور رسیده ام 
اینکه کمیته ملی المپیک و وزارت ورزش عکس العملی نشــان 
نمی دهند یعنی از شــرایط موجود وزنه برداری راضی هستند! 
علی مرادی 20 سال در وزنه برداری است که دیگر باید به او لقب 

صاحبقران داده شود.

رئیس فدراسیون جودو گفت: تعداد المپیکی هایی که باید 
استخدام شوند آنقدر زیاد نیست که از استخدام آنها بترسیم.
 به گزارش ایســنا، آرش میراســماعیلی در حاشیه مراسم 
تجلیل از مدال آوران المپیک ناشــنوایان در مورد مشکل 
اشتغال ناشنوایان بیان کرد: المپیکی را هم به کار نمی گیرند. 
به عنوان قهرمان می گویم ورزشــکاران نیاز به توجه بیشتر 
دارند. در مجلس تصویب شده که امکان اشتغال المپیکی ها 
فراهم شود اما خیلی ها جذب نشدند. قانونی که تصویب می 
شود باید پیگیری شود. تعداد ورزشکارانی که باید استخدام 

شوند، آنقدر زیاد نیست که از استخدام آنها بترسیم.
او ادامه داد: الان مــی بینیم که معاندان نخبــه ها را گول 
می زنند و وعده واهــی می دهند و آنها را مــی برند اما بعد 
اســتفاده نمی کنند و پس از یکی، دو سال این ورزشکاران 
فراموش می شوند. این ورزشکاران مشاورین خوبی ندارند و 
تصمیم بد می گیرند از این رو باید در داخل به آنها توجه شود.
میر اســماعیلی در مورد تعیین تکلیف پرونــده جودو نیز 
گفت: پرونده پیچیده ای شــده اســت. برای ما جای سوال 
دارد که علت این پیچیدگی چه چیزی است. نیاز به بررسی 
بیشتر داورها اســت. حالا تمدید کردن مهم نیست و فقط 
امیدوارم رای عادلانه باشد. جودوی ایران با تمام مظلومیت 
و محرومیت، راهی سن پترزبورگ می شود بعد به تونس می 
رود و سپس با ترکیب کامل در بازی های کشورهای اسلامی 

شرکت می کند.
او در پاسخ به این پرسش که جودو مشکلی برای حضور در 
بازی های کشورهای اســلامی ندارد؟ گفت: خیر چون این 
بازی ها زیر نظر IOC و OCA نیست و می توانیم شرکت 
کنیم. امیدوارم ثابت کنیم اگر سه سال تعلیق هستیم دست 
از کار نکشــیدیم و خدا کمک کند نتیجه خوبی در بازی ها 

بگیریم.
او در مورد اینکه از  تمدیــد رای دادگاه CAS باید نگران 
بود؟ تصریح کرد: نمی توان این را گفت. حساسیت خاصی 
روی تمدید آن نداریم بــا پرونده هــای فوتبالی و عادی 
متفاوت است و نتیجه آن  می تواند مبنای رای های دیگر 
برای سال های بعد باشــد. این پرونده ســه داور تصمیم 
گیرنده دارد که یکی از آنها ایرانی هستند و امیدوارم نتیجه 

رای عادلانه باشد نه سیاسی .
او افزود: موضوع روســیه و اوکراین نشــان داد ورزش دنیا 
سیاسی عمل کرد. در مورد مسابقه فوتبال کانادا و ایران نیز 
افراد معاند و مریض به دنبال این بودند که فوتبال و ورزش 
ایران نتیجه نگیرد. امیدوارم طبق منشــور المپیک، ورزش 

پاک و غیر سیاسی باشد.

میراسماعیلی: پرونده جودو 
پیچیده شده است

خبر

  از میان تمام گزینه های در دسترس فدراســیون فوتبال، کانادا با اقبال بیشتری از سوی 
کادر فنی ایران همراه بود و در نهایت تصمیم بر این شــد که ایران به جای اردو در قطر و 
دیدار با کشورهایی مانند نیوزیلند، آلبانی یا کشورهای نه چندان قدرتمند منطقه مانند 
عمان و کشورهای آفریقایی که شباهتی به رقبای ایران نداشــتند، خود را به آمریکای 
شمالی و دیدار با کشورهای این منطقه برســاند. پس تیم ملی تمام تخم مرغ های خود را 
در سبد کانادا قرارداد و روی دیدار با این تیم و دو، سه کشور دیگر در شمالی ترین کشور 

این قاره تمرکز کرد

سنا
: ای

س
عک

کاغذ ورزش

افقی
 1 - گریزحیوان، مرکز ایتالیا، شهر بی 
دفاع، شهر فراری - اختراع نوبل، از 
تخریب  برای  منفجره که  مواد  انواع 
کوه ها به کار می رود - بشر، شیر 
 - مخلوقات2  اشرف  خورده،  خام 
قلعه معروف در صدر اسلام، یكی از 
واحدشمارش   - پیامبر  های  جنگ 
دیگران  کار  در  که  کسی   - جوهر 
شایسته3  نا  کار  کشد،  می  سرک 
جلب   - اندام  ظریف  بدن،  نازک   -

ناپاك  رباینده4 -  انگیز،  كننده، دل 
- آبگیر - شهری در روسیه5 - میخ 
نت   - حریص   - لباس  گریبان   -
فعل  پیشوند  مخمور،  نت  سوم، 
مغزی  تومور  شایعترین   - مضارع6 
فرنگی،  ایمن   - تر  بلیغ  رساتر،   -
مایه  چهره،  سطح،   - شمشیر7 
پیشرفت بعضی ها - بندر یونان  - 
های  جمله   - محبت8  و  دوستی 
نشانه ها  واجب،  نمازهای  از  قرآنی، 
- تک تک - پایه، رکن9 - درخشان، 
 - درخشنده  و  درخشان  درخشنده، 

 - قد10  هم  یار  دو  یازده،   - پست 
اشاره به نزدیك، ضمیر اشاره - اصل 
 - میكروسكوپی11  موجود   - نژاد  و 
جهت، دید چشم، نور اندک، در زبان 
ترکی به آب می گویند - نانی كه از 
جو تهیه می شود، نان جو - چوبی 
که پرندگان محبوس در قفس روی 
هوش  و  حافظه   - نشینند  می  آن 
 - زنان  برای  اشرافی  عنوان   -  12
شامی   - درد13  چشم   - شریک 
- آشفتگی، آشوب14 - نوعی قایق 
 - خوشبو  سبزیهای  از   - کوچک 
حلال رنگ15 - ماركی بر خودرهای 
حرف   - سابق  اندونزی   - سنگین 

عرب همراهی 

عمودی
تجدد   - شطرنج  مهره  صورت،   -  1
ورزش  برفی،  ورزش   - طلب 
روسی  هواپیمای   - زمستانی2 
نر،  بز  همگی،   - جادویی  جعبه   -
پرمصرف  فلز   - ارتفاع   - کچل3 
خوش  پرندگان  از   - سر4  خود   -
- گشتن5  مولف کاندید   - گوشت 
- آلبومی از افتخاری - جامه صاف 
كننده  صاف  بهانه،  و  دستاویز  كن، 
قدم  جین،  شلوار   - پارچه  چروك 
 - انفصال6  جنگهای  ژنرال  یکپا، 
 - قرآن  خواننده   - نیست  نسیه 
پاك  خوشبو كردن،   - عالی7  نمره 
فرد  به  منحصر   - كردن  پاكیزه  و 
- سنگریزه8 - رخام  - دستبندها 
یک   - موسی9  دین  پیروان   -
ماشین   - خودمانی  یك  عامیانه، 

درو و كشاورزی - دستور و فرمان، 
دستور كتبی، فرمان نظامی10 - بی 
نشین  كوه  پارسای   - نادان  خرد، 
نت   - نزاع11  پیکار،  ستیزه،   -
آن  کلید  سل،  از  قبل  نت  چهارم، 

باطل   - است  معروف  موسیقی  در 
- ضلعها، گوشه  رو12  زیبا   - كردن 
یافته،  امتداد   - تیرچه چوبی  ها - 
نشینان  شیخ  از   - شده13  كشیده 
با   - امارات  نشین  شیخ  امارات، 

آید، همنشین سور - گیاه  سور می 
گل  خیاطی،  صابون   - قدومه14 
بتونه - مأیوس نبودن، رجا، ارتجاء 
آتش   - مرتفع  بلندو   - ذات15   -

وارونه عر   - افروخته 
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خبرخبر

رئیس مجلس شــورای اســلامی با بیان 
اینکه آمریکا هیچ گاه با ما کنار نخواهند 
آمد، به ضــرورت »جهــاد تبیین، جهاد 
تصمیم و جهاد تولید« اشاره کرد و گفت: 
برای ســاختن دولت اســلامی نیازمند 
فعالیــت در عرصــه خدمــات عمومی 
مشترک هستیم که مورد نیاز همه مردم 

است.
به گزارش ایســنا، محمدباقر قالیباف در 
سومین اجلاس بین المللی فعالان مهدوی 
گفــت: مهدویت وجود حضــرت حجت 
بر این زمین و عالم اســت. این مســئله 
انکارناپذیر و جزء حقایــق نظام آفرینش 
است. بحث از انســان کاملی است که در 
بین ما وجــود دارد. ایــن توفیق خداوند 
متعال برای روزی رســاندن به عالمیان 
اســت. باید از خداوند طلب توفیق کنیم 

برای بدل شدن به یک منتظر واقعی.
رئیس مجلس شورای اسلامی ادامه داد: 
باید انقلاب اســلامی ایران را درک و فهم 
کنیم که در چه زمانی شــروع شــد و به 
پیروزی رســید. در عصری که در مسائل 
اقتصــادی، امنیتی - اطلاعاتی و ســایر 
مســائل مادی در قبضه ابرقدرت ها بود و 
در شرایطی که حکومت پهلوی نوکر رژیم 
صهیونیســتی و قدرت استکباری آمریکا 
بود، این انقلاب روی کار آمد، شکل گرفت 
و به پیروزی رسید. فلسفه انقلاب ما از دو 
فرهنگ عاشورای حسینی و فرج مهدوی 

می آید.
قالیباف دربــاره »فرهنگ عاشــورایی و 
مهدوی« گفت: عاشــورا برای مقاومت و 
ایستادگی و فرج برای امید به آینده است. 
مهدویت مقصد و مقصود نهایی ماســت. 
ما به این امید و با این نــگاه به آینده گام 
برمی داریــم و زندگــی می کنیم. انقلاب 
اســلامی ایران و روح این انقلاب با تمام 
قدرت در مقابل همــه باورهای فرهنگ 
اومانیســتی و  نئولیبرالیســتی ایستاده 
اســت. بیانیه گام دوم انقلاب منشــوری 
فشــرده و حکیمانــه از سرنوشــت ما تا 
سرگذشت ما اســت. این مسیر حرکت ما 
در گام دوم را روشن می کند. چند مرحله 
اساسی دیده شده است که در این مسیر 

باید به آن توجه کنیم.
رئیس مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: 
بحث ما یک تحول معرفتــی و معنویتی 
اســت که این دو باعث پیــروزی انقلاب 
اسلامی ایران شد. پیروزی انقلاب باعث 
شــد، نظام اسلامی شــکل بگیرد. طبق 
فرمایــش حضــرت آقــا در دوره دولت 
اسلامی هســتیم. باید به ســمت جامعه 
اســلامی و حکومت اســلامی برویم تا 
نهضت انتظار و ظهور خورشــید ولایت 
عظیم)عج( برویم. دشمنان با جمهوری 
اســلامی که ریشــه در فرهنگ و عترت 
ندارد، مشکلی ندارند. کشورهای به اسم 
اسلامی وجود دارد که اســتکبار جهانی 

هیچ مشکلی با آنها ندارد.
او با بیان این مطلب که مردم برای فرهنگ 
مهدوی هزینه دادند و ایســتادند، گفت: 
اگر در دهه گذشــته، هزینه های زیادی 
دادیم، ملت مــا تحمل رنــج و زحمت و 
مشقت را داشــته اســت و دم برنیاورده 
است، علتش اســتقلال، آزادی، و مبارزه 
با سلطه گری و زیر ســلطه نرفتن است. 
وقتی به گذشته نگاه می کنیم، می بینیم 
که دشــمنان انقلاب گاهــی عظمت این 
انقلاب و قدرتش را بیشــتر درک کردند. 
نســبت به کســانی که تصور می کردند 
تاریخ مصرف انقلاب گذشــته است. آنها 
از گذشته خود پشیمان هستند که بخش 
قابل توجهی از نارسایی های کشور الزاما 
به خاطر فشارهای خارجی نیست. به این 
خاطر اســت که باورهای انقلاب اسلامی 
را فراموش کرده انــد. بعضی می خواهند 
بگویند هزینه های تحمیل شده به کشور 
نتیجه مبارزه با شــیاطین است؛ این در 
حالی است که هزینه های نتیجه همراهی 

با شیاطین است.
قالیباف با اشــاره به حضــور رزمندگان 
جمهوری اسلامی ایران در جبهه مقاومت 
گفت: همه اراده رژیم صهیونیســتی این 
بود که در مرزهــای ما با مــا مقابله کند 
اما رزمندگان اســلامی در کنار گوششان 
ایســتاده اند. فرهنگ مهدویت است که 
توانسته در برابر هژمونی آمریکا بایستند 
و این هژمونی را بهم بزند. این مهم چیزی 
جز بینش و روش انقلاب اسلامی نیست. 
یکی از مأموریت های جدی ما نشان دادن 
کارآمدی دین در اداره جامعه است. این 
مهم ترین وظیفه ماست. این ما مسئولان 
هستیم که با عملمان نشــان دهیم یک 

منتظر واقعی هستیم.
رئیس مجلس شــورای اســلامی درباره 
مطالبه مــردم از مســئولان گفت: برای 
ساختن دولت اسلامی نیازمند فعالیت در 
عرصه خدمات عمومی مشــترک هستیم 
که مورد نیاز همه مردم است  این مطالبه 
مردم درســت و منطقی اســت و باید در 

کشور توسط خود مردم تولید شود.

یک کارشناس مسائل بین الملل گفت: 
لحن  اگر  نند  می دا غربی  طرف های 
قطعنامه پیشنهادی در شورای حکام تند 
شود، واکنش منفی ایران را در بر خواهد 
داشت و این کمک کننده روند مذاکرات 

برجامی نخواهد بود.
یسنا با  دیاکو حسینی در گفت وگو با ا
روپایی در  اشاره به تلاش سه کشور ا
نشست فصلی شورای حکام برای صدور 
قطعنامه ای درباره ایران گفت: این تلاش 
درباره  قطعنامه  نویس  پیش  ئه  را ا و 
ند  می توا یران  ا پادمانی  فعالیت های 
فضای مذاکرات در بحث برجام را منفی 
نع دیگر مذاکرات  کند و مانعی بر موا

بیفزاید.
او ادامه داد: اگر قطعنامه ای با لحنی تند 
و انتقادی علیه ایران صادر شود در آن 
یرانی برای حفظ وجهه  صورت طرف ا
خود ناگریز به اقدام یا اقدامات متناسب 
و متقابل می شود و این مساله سرعت 
مذاکرات را بیش از شرایط و زمان فعلی 

کاهش می دهد.
این کارشناس مسائل بین الملل تصریح 
کرد: البته ما نمی دانیم سه کشور اروپایی 
و حامیان صدور قطعنامه درباره ایران در 
نشست فصلی شورای حکام چقدر به متن 
ند اما فکر می کنم  نهایی نزدیک شده ا
طرف های غربی می دانند که اگر لحن 
قطعنامه تند شود، واکنش منفی ایران 
را در بر خواهد داشت و این کمک کننده 
روند مذاکرات برجامی نخواهد بود، از 

م با احتیاط  قدا رم این ا این رو امیدوا
باشد و جوانب مذاکرات برجامی را در 

نظر بگیرند. 
چقدر  هر  کرد:  خاطرنشان  حسینی 
گفت وگوها میان ایران و ۱+4 طولانی 
قدامات نیز بیشتر می  شود این قبیل ا
شود که موجب تنگ تر شدن پنجره 
مذاکرات می شود. اگر طرف های برجام 
برنامه توافق و بازگشت به آن را دارند و 
گزینه دیگری هم در این شرایط ندارند 

بیش از این مذاکرات را طول ندهند.
او گفت: فکر می کنم طرف های اروپایی و 
آمریکا عمدتا به لحاظ فنی توافق پادمانی 
میان ایران و آژانس را مبنا قرار داده اند 
و اقدام به ارائه پیش نویس قطعنامه در 
شورای حکام در این شرایط به نوعی 
ز  یران برای ا ر دادن ا تحت فشار قرا
سرگیری مذاکرات و تن دادن به توافق 
است اما نباید این مساله را از ذهن دور 
داشت که ممکن است این اقدام نتایج 
ناخواسته ای در پی داشته باشد. اگر ایران 
در مسیر واکنش به اقدامات طرف های 
اروپایی و آمریکا در شورای حکام قرار 
بگیرد، مذاکرات بازگشت به برجام را 
می تواند از ریل خود خارج کند. معتقدم 
حرکت هر دو طرف باید حساب شده 
باشد وگرنه کار را سخت می کند و این 
قطعنامه می تواند مقدمه ای برای اقدام 

بعدی باشد.
این کارشناس مسائل بین الملل با اشاره 
به بن بست در مذاکرات وین اظهار کرد: 

فکر می کنم هم ایران و هم آمریکا و سایر 
رند که برجام  اعضای برجام تمایل دا
احیا شود چون جایگزین بهتری در 
این شرایط بین المللی برای آن ندارند 
امروز  تا  بالاست که  نگیزه  ا و همین 
ما نکته  مذاکرات را نگه داشته است، ا
اینجاست که صرف این خواست کافی 
نیست و ملاحظات سیاسی مختلف در 
هر طرف مورد توجه است و نیاز داریم تا 
هر یک از طرف ها ملاحظات یکدیگر را 

درک کنند.
حسینی تصریح کرد: مسئله مهم این 
توافق غیر  ند  نمی توا یران  ا است که 
آبرومندانه را بپذیرد، یعنی حداقلی از 
مطالباتی که ایران به ویژه دولت جدید 
به میان کشیده باید مورد نظر باشد. 
از سویی آمریکا هم ملاحظات داخلی 
خودش را دارد و توافق جمهوری خواهان 
و دموکرات ها برای حفظ سپاه در لیست 
تحریم ها و تروریست ها نیز تقویت شده 
است و با نزدیک شدن به انتخابات کنگره 
حساسیت دولت بایدن به امتیاز دهی 
به ایران بیشتر می شود از این رو شاهد 
بطه  را این  در  محتاط تر  که  هستیم 
برخورد می کنند بنابراین هر چه زمان 
ملاحظات  دهیم،  دست  از  بیشتر  را 
و  بیشتر  مذاکرات  روند  در  کشورها 
جزیی تر می شود. معتقدم اگر طرف ها 
واقعا تصمیم به توافق دارند به آن سرعت 
دهند، در عین حال که ملاحظات داخلی 

همه طرف ها رعایت می شود.

رئیس جمهور در راستای تسریع در تأمین 
و ذخیره احتیاطی کالاهای اساسی وزرای 
صمت و جهاد کشاورزی را مکلف کرد موانع 
ا شناسایی و  ین برنامه ر پیش روی اجرای ا
ول نسبت به رفع آن  ون ا با هماهنگی معا

اقدام کنند.
به گزارش ایسنا، جلسه بررسی به کارگیری 
ذخیره  و  مین  تا ی  برا جدید  ظرفیت های 
آیت الله سید  ریاست  به  ساسی  ا کالاهای 
براهیم رئیسی و با حضور معاون اول رئیس  ا
، وزرای  ، رئیس دفتر رئیس جمهور جمهور
امور اقتصادی و دارایی، جهادکشاورزی، راه 
و شهرسازی، صنعت، معدن و تجارت، دفاع 
نی نیروهای مسلح و روسای بانک  و پشتیبا
مرکزی و سازمان برنامه و بودجه برگزار شد.

ز آخرین وضعیت  رشی ا ین جلسه گزا در ا
ئه شد.  ا ر ساسی ا یر کالاهای ا مین و ذخا تا
بر اساس این گزارش میزان ذخایر کالاهای 
ر  ز وضعیت مطلوبی برخوردا اساسی کشور ا
است اما با توجه به شرایط جهانی تدابیر لازم 
حتیاطی مطرح و  د یک ظرفیت ا یجا ی ا برا
جزئیات اجرای آن مورد بررسی و تصویب 

قرار گرفت.
تسریع  و  تسهیل  ترتیبات  ساس  ا ین  ا بر 
ز ظرفیت  تامین کالاهای اساسی، استفاده ا
، تقویت ظرفیت های بخش  نهادها و بنیادها
کالاهای  توزیع  و  مین  تا جهت  خصوصی 
لکترونیکی  اساسی، افزایش زیرساخت های ا
و هوشمند در جهت توزیع بهتر کالاهای 
اساسی، تقویت بنادر و ظرفیت های ترانزیتی 
کشور در این راستا، استفاده از ظرفیت همه 

نبارهای موجود در کشور به منظور افزایش  ا
تژیک و احتیاطی و منابع مالی  ذخایر استرا
ری و  ردا نبا نزیت و ا ا مین، تر ی تا لازم برا
ر  قرا بررسی  مورد  آن  مین  تا رهای  هکا ا ر

گرفت.
ین جلسه رئیس جمهور با تاکید  مه ا دا در ا
بر اولویت دادن به تسریع در تامین و ذخیره 
حتیاطی کالاهای اساسی، وزرای صنعت،  ا
ا مکلف  معدن و تجارت و جهادکشاورزی ر
ین برنامه را  نع پیش روی اجرای ا کرد، موا
شناسایی و با هماهنگی معاون اول نسبت به 

رفع آن، اقدام کنند.
یر  بع کشور در سا ید منا : نبا فزود ئیسی ا ر

کشورها راکد بماند و باید با سرعت و مستمرا 
نسبت به ورود منابع به داخل کشور در قالب 

کالا یا امکانات مورد نیاز اقدام شود.
همچنین مقرر شد علاوه بر تخصیص حداکثر 
ه  ا رت ر ا ز سوی وز ری ا هدا ا ظرفیت های ر
نزیت کالاهای  ا مین و تر و شهرسازی به تا
مین  تا ی  برا تمامی ظرفیت ها  ز  ا ساسی،  ا
ذخایر احتیاطی کالاهای اساسی بهره گرفته 

شود.
رت  رهای وزا هکا ا ین جلسه همچنین ر در ا
جهادکشاورزی برای تسهیل و تسریع تامین 
ردات و خرید  ا ز محل و ساسی ا کالاهای ا

داخلی در ۱6 بند مورد بررسی قرار گرفت

در جلسه ای به ریاست رئیس جمهور صورت گرفت

بررسیراهکارهایبهکارگیریظرفیتهایجدید
برایتامینوذخیرهکالاهایاساسی

دیاکوحسینی:صدورقطعنامهتنددرشورای
حکامواکنشمنفیایرانرادربرخواهدداشت

نماینده روسیه در سازمان های بین المللی در وین در پی ارائه 
پیش نویس قطعنامه ای درباره ایران توسط آمریکا، انگلیس، فرانسه 
و آلمان به شورای حکام درباره حل و فصل مسائل پادمانی ایران، 
رویکرد این کشورها را نسبت به این موضوع، تردیدآمیز تلقی کرد.

به گزارش ایسنا، میخائیل اولیانوف، نماینده روسیه در سازمان های 
بین المللی در وین در صفحه توییترش نوشت: شرکای غربی 
مذاکرات وین درباره]احیای[ برجام، پیش نویس قطعنامه ای را 
برای بررسی و تصویب به شورای حکام ارائه داده اند. آن ها به دلایلی 
نامعلوم بر این باورند که یک قطعنامه بهترین راه برای پرداختن به 

مسائل پادمانی است. این بسیار جای تردید دارد.
اظهارات اولیانوف در پی این مطرح می شود که خبرگزاری فرانسه 
به تازگی به نقل از دیپلمات ها در خبری فوری گزارش داد که 
پیش نویس قطعنامه انگلیس، فرانسه، آلمان و آمریکا علیه ایران 
دیروز )سه شنبه( به نشست شورای حکام آژانس بین المللی انرژی 

اتمی ارائه شده است.
نشست فصلی شورای حکام آژانس روز دوشنبه در وین، مقر این 
سازمان آغاز شده است که ایران، اوکراین، موضوعات پادمانی، 
اجرای پادمان ها در کره شمالی و همکاری های فنی از موضوعات 

مورد اصلی در این دور از نشست خواهد بود.
خبرگزاری رویترز هفته گذشته در گزارشی اعلام کرد که آمریکا و 
تروئیکای اروپا پیش نویس قطعنامه ای را برای ارائه به نشست آتی 
شورای حکام آژانس بین المللی انرژی اتمی تهیه کرده اند که از 
ایران درخواست می کند به سوالات پادمانی آژانس فورا پاسخ دهد.
بنا بر گزارش رویترز، پیش نویس این قطعنامه از ایران می خواهد 
به سوالات باقی مانده آژانس درباره ذرات اورانیوم پیدا شده در سه 

مکان هسته ای توضیح دهد.
در پیش نویس این قطعنامه آمده است: شورای حکام از ایران 
می خواهد که هرچه فوری برای اجرای تعهدات قانونی اش اقدام 
و بدون اتلاف وقت به پیشنهاد مدیرکل آژانس بین المللی انرژی 
اتمی برای همکاری بیشتر جهت شفاف سازی و حل وفصل مسائل 

باقی مانده پادمانی عمل کند.
سعید خطیب زاده، سخنگوی وزارت امور خارجه روز گذشته در 
مورد قطعنامه احتمالی شورای حکام علیه ایران تصریح کرد: در 
مورد نتیجه جلسه پیش داوری نمی کنیم، ولی ما متناسب با اقدام 

و اتفاقی که بیفتد پاسخ  می دهیم.
خطیب زاده گفت: همان طور که آقای امیر عبداللهیان وزیر امور 
خارجه اعلام کردند، ما به هیچ وجه نه این گزارش را قبول داریم و نه 
اقدام این سه کشور اروپایی به همراه آمریکا برای تصویب قطعنامه 
علیه ایران. ما این اقدام را برخلاف دیپلماسی می دانیم آنها تلاش 
می کنند قطعنامه ای را ارائه کنند، ما این قطعنامه را سازنده 
نمی دانیم و معتقدیم که این اقدامات هم در مسیر کل همکاری های 
ما با آژانس و هم مذاکرات اثرات منفی خواهد داشت و بانیان این 
قطعنامه باید بدانند هر چقدر هم این قطعنامه را شکلی معرفی 

کنند از نظر ما مردود است.

واکنش روسیه به ارائه پیش نویس 
قطعنامه  ضد ایرانی به شورای حکام

قالیباف: 

آمریکا هیچ گاه با ما 
کنار نخواهد آمد

رنا
: ای

س
عک

رئیـس قـوه قضائیـه گفـت: بـرای کسـانی کـه 
زمیـن و محیـط زیسـت را تخریـب و آلـوده سـازند، 
مجازات هـای سـنگینی در نظر گرفته شـده اسـت و 
بر مبنـای دسـتورات شـرعی و قانونـی، چنانچه این 
تخریب به حد مشـخصی برسـد، عنوان »افسـاد فی 

الارض« بـر آن صـدق خواهـد کـرد.
به گزارش ایسـنا به نقل از مرکز رسـانه قـوه قضائیه، 
حجت الاسـلام والمسـلمین محسـنی اژه ای، در 
جریان نشسـت با مدیران سـازمان حفاظـت محیط 
زیسـت، بـا اشـاره بـه اهمیـت مقولـه حفـظ محیط 
زیسـت و تاکیـد آموزه های دینـی بر این مهـم اظهار 
کـرد: محیـط زیسـت مقولـه ای اسـت که بـه حیات 
انسـان ها و سـلامت جسـم و روح آنها وابسـته اسـت 
و هـر آنچـه که ایـن محیـط را تهدیـد کند بـه منزله 
تهدید سـلامت انسـان و سـایر موجودات می باشـد.
رئیـس دسـتگاه قضـا بـا تشـریح اهمیـت و ارزشـی 
کـه در آموزه هـای دینـی بـرای مقوله حفـظ محیط 
زیسـت لحاظ شـده اسـت، گفت: بـرای کسـانی که 
زمیـن و محیـط زیسـت را تخریـب و آلـوده سـازند، 
مجازات هـای سـنگینی در نظـر گرفته شـده اسـت 
و بر مبنای دسـتورات شـرعی و قانونـی، چنانچه این 
تخریب به حد مشـخصی برسـد، عنوان »افسـاد فی 

الارض« بـر آن صـدق خواهـد کرد.
رئیـس قـوه قضائیـه در ادامـه بـا تبییـن اصـل 50 
قانون اساسـی ناظر بر وظیفه عمومـی در حفاظت از 
محیط زیسـت و ممنوعیت آن دسـته از فعالیت های 
اقتصـادی و غیـر آن کـه بـا آلودگـی محیط زیسـت 
یـا تخریـب غیرقابـل جبـران آن  ملازمـه پیـدا کند، 
تصریـح کـرد: عـلاوه بـر اصـل 50 قانـون اساسـی، 
در برخـی دیگـر از اصـول قانـون اساسـی و قوانیـن 
موضوعـه نیز بـه نحـوی از انحـاء بـه موضـوع مهم و 
حیاتـی حفاظـت از محیـط زیسـت پرداختـه شـده 
اسـت و همین امر گواهی بـر اهمیت مقولـه مذکور و 

توجـه قانونگـذار به آن اسـت.
او بیان داشـت: مسـئولان سـازمان حفاظـت محیط 
زیسـت با احصاء و اولویت بندی موضوعات و مسـائل 
این حـوزه و بـر مبنـای تعریفی کـه از مقولـه محیط 
زیسـت دارند، می توانند بررسـی های لازم را نسـبت 
به ضـرورت تنقیـح، اصـلاح و ایجـاد قانـون در حوزه 

محیط زیسـت بـه عمـل آورند.
رئیس قـوه قضائیـه در ادامه این نشسـت با اشـاره به 
تاریخچـه، سـاختار و اعضای شـورای عالـی حفاظت 
محیط زیسـت، به طرح این سـؤال کلیـدی پرداخت 

که زمان و ترتیب تشـکیل جلسـات این شورای مهم 
به چه صـورت اسـت و شـورای مزبـور در سـال چند 
جلسـه برگزار می کند و چه موضوعاتی در این شـورا 

مورد بررسـی و رسـیدگی قـرار می گیرند؟
حجت الاسلام والمسلمین محسـنی اژه ای همچنین 
بـه مدیران سـازمان حفاظـت محیط زیسـت توصیه 
کـرد کـه برگـزاری مسـتمر جلسـات شـورای عالی 
حفاظـت محیـط زیسـت و اضافـه شـدن اعضـای 
حقوقـی و اختیارات بیشـتر به ایـن شـورا در صورت 
نیاز را، بـا اهتمام و جدیت بیشـتری پیگیـری کنند.
او ضمن اشـاره به مسـائل و موضوعات کلان و مهمی 
کـه بایـد پیرامـون آنهـا در شـورای عالـی حفاظـت 
محیط زیسـت، اتخـاذ تصمیم شـود، برخی مسـائل 
ایـن حـوزه از جملـه مسـئله ریزگردهـا را در زمـره 
موضوعات بین المللـی و منطقه ای دانسـت و تصریح 
کـرد: ضـرورت دارد شـورای عالـی حفاظـت محیط 
زیسـت، حداقل سـالی یک الی دو بار تشکیل جلسه 
دهد و میان دسـتگاه های مختلف در حـوزه حفاظت 
از محیط زیسـت، هماهنگی و هم افزایی ایجاد شـود.

رئیـس قـوه قضائیه بـا یـادآوری سـابقه بیـش از 60 
سـاله قانونگذاری در حوزه محیط زیسـت در کشور، 
به مسـائل جدید و متغیر این حوزه اشـاره کرد و بیان 
داشـت: مسـائل و موضوعات مرتبط با محیط زیست 
صرفاً بـه قوانینی کـه تاکنـون در این حـوزه تصویب 
شـده منحصر نمی شـود؛ همچنین مقوله حفاظت از 
محیط زیسـت به یک دسـتگاه یا سـازمان اختصاص 
نـدارد؛ لـذا شـورای عالـی حفاظـت محیـط زیسـت 
با تشـکیل جلسـات مسـتمر بایـد پیرامون مسـائلی 
نظیر موضوعـات متغیر و جدید حوزه محیط زیسـت 
و نحـوه هماهنگـی و هم افزایـی دسـتگاه ها در ایـن 

حوزه اتخـاذ تصمیـم کند.
»چند درصـد از قانون هوای پـاک که در تیـر ۱3۹6 
تصویب شـد، اجرایی شـده اسـت؟« این سـؤال مهم 
دیگـری بـود کـه قاضی القضـات در ایـن جلسـه از 
مدیـران سـازمان حفاظت محیط زیسـت پرسـید و 
خطاب به آنها گفـت: پس از حدود 5 سـال از تصویب 
»قانون هوای پاک« باید بررسـی شـود که چه میزان 
از مفـاد ایـن قانـون عملیاتـی شـده اسـت؛ چنانچه 
خیلـی از بخش هـای قانـون مزبور بـر زمیـن مانده و 
اجرایی نشـده، ضـرورت دارد یک آسیب شناسـی در 
این رابطه از سـوی سـازمان حفاظت محیط زیسـت 
صورت گیـرد و مـن در راسـتای اجرایی شـدن کامل 
ایـن قانون، خطـاب به سـازمان بازرسـی کل کشـور 

نیز دسـتوراتی صـادر خواهـم کرد.
رئیـس قـوه قضائیـه در ادامـه این نشسـت، با اشـاره 
بـه سـخنان فرمانـده یـگان حفاظت محیط زیسـت 
کشـور مبنی بر طولانی شدن روند رسـیدگی به یک 
پرونده در این حوزه ، به مسـئولان سـازمان حفاظت 
محیط زیسـت اعلام کرد تا نمونه هایی از این دسـت 
پرونده ها که رسـیدگی به آنهـا با اطاله همـراه بوده را 

بـرای بررسـی و پیگیری ارائـه کنند.
»آیـا بـا اصلاحاتـی کـه در قوانیـن مرتبط بـا محیط 
زیسـت صورت گرفتـه، جایـگاه و اختیارات سـازمان 
حفاظت محیـط زیسـت ارتقاء یافتـه یا خیـر؟« این 
سـؤال مهم دیگـری بـود کـه رئیس قـوه قضائیـه از 

مدیـران سـازمان مزبور پرسـید.
رئیـس قـوه قضائیـه در همیـن رابطـه بـا اشـاره بـه 
اصلاح قانونـی کـه در حوزه محیط زیسـت در سـال 
۱37۱ صورت گرفت و به موجب آن، اختیار سـازمان 
حفاظت محیـط زیسـت در متوقـف کـردن فعالیت 
شـرکت های آلاینده سـلب شـد، گفـت: آن مقداری 
که حافظـه مـن از قوانیـن مرتبـط با محیط زیسـت 
و اصلاحـات آن، یـاری می دهـد، بایـد بگویـم که در 
طول زمان، جایگاه سـازمان حفاظت محیط زیسـت 
ارتقاء پیدا نکرده اسـت؛ حـال آنکه با توجـه به اینکه 
مسـائل حوزه محیط زیست نسـبت به گذشته تغییر 

کـرده و نـوع و ابـزار آلاینده ها متفاوت شـده اسـت، 
لذا بایـد به تناسـب ایـن تغییـرات، جایگاه سـازمان 
حفاظت محیط زیسـت نیز ارتقـاء یابـد و قوانین این 

حوزه نیـز به روز شـود.
محسـنی اژه ای در ادامه نشسـت با مدیران سـازمان 
حفاظـت محیط زیسـت به طـرح ایـن سـؤال از آنها 
پرداخـت کـه طـی دو دهـه اخیـر، تخریـب محیـط 
زیسـت بیشـتر از ناحیـه دسـتگاه های اجرایـی و 
وابسـته به دولـت هـا صـورت گرفته اسـت یـا مردم 
عادی و بخش خصوصی؟ تعدادی از مدیران سـازمان 
مزبـور در ایـن رابطـه توضیحاتـی به رئیس دسـتگاه 
قضـا ارائه کردنـد و سـهم دسـتگاه های دولتـی را در 
زمینه تخریب محیط زیسـت بسـیار بیشـتر از مردم 

عـادی دانسـتند.
»از ۱50 شـهید و جان باخته دفاع از محیط زیسـت، 
37 تـن بـا گلولـه کشـته شـدند و 20 درصـد از این 
میـزان نیز بـا سـلاح مجـوزدار شـهید شـدند«؛ این 
پاسـخی بـود کـه فرمانـده یـگان حفاظـت محیـط 
زیست کشـور در پاسـخ به این سـؤال قاضی القضات 
مطرح کرد که »چـه تعـداد از شـهدا و جان باختگان 
دفـاع از محیـط زیسـت کشـور توسـط شـکارچیان 
دارای پروانـه شـکار و حمل کننـده اسـلحه مجـاز 

کشـته شـده اند؟

رئیس قوه قضائیه مطرح کرد

تخریبحدمشخصیازمحیطزیست،افسادفیالارضاست
سنا

: ای
س

عک

یک عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی، 
تاکید کرد: متاسفانه شــاهد هستیم که ایرلاین ها با 
تاخیرهای چند ساعته و حتی کنســلی پرواز خیلی 
راحت برنامــه زندگی مــردم را برهــم زده و حتی 

توضیحی نیز به مسافران ارائه نمی دهند.
مجتبی یوســفی در گفت وگو با ایســنا، بــا تاکید بر 
ضرورت ورود ســازمان هواپیمایی به تاخیر چندین 
ســاعته پروازها و نقص فنی هواپیماهــا، بیان کرد: 
متاســفانه ما به ابعاد مختلف صنعــت هوایی چه در 

بحث مســافری و چــه در بحث مالــی توجه لازم را 
نداریم و یکــی از موضوعاتی که کمیســیون عمران 
هم به دولت قبــل و هم به دولت جدیــد تذکر داده 
اســت در خصوص ضرورت توجه بــه صنعت هوایی 

کشور است.
او در ادامه با بیان اینکه افزایش قیمت بلیت هواپیما 
منجر به فشــار مضاعف به مســافران شده است و از 
طرف دیگر وضعیــت صنعت هوایی کشــور، صنعت 
گردشــگری را نیز مــورد مخاطره قرار داده اســت، 

تصریح کرد: در دولت قبل که فرصت طلایی با وعده 
توخالی غربی ها برای برداشتن تحریم ها ایجاد شد، 
ما می توانســتیم قطعات هواپیماهای خود را تامین 
کنیم اما متاسفانه این اتفاق نیفتاد. امروز از آنجا که 
سن ساخت تعداد زیادی از هواپیماها بالا است، نیاز 
به قطعه داشــته و ما در تامین آن با مشــکل مواجه 
هســتیم. ناگفته نماند که از سوی متخصصان داخلی 
در حوزه تعمیر و ســاخت قطعــات هواپیما گام های 
خوبی برداشــته شــده و ما نیز تجربه خوبی در این 

حوزه داریم.
تاخیرها و کنسـلی های متعدد در هفته های 

گذشته غیرقابل قبول است
این عضو کمیســیون عمران مجلس شورای اسلامی، 
تصریح کرد: متاســفانه عدم توجه به صنعت هوایی 
سبب شــده که این صنعت وضعیت چندان مناسبی 
نداشــته باشــد و اقدامات وزارت راه و شهرســازی 
در این حوزه باید تســریع شــود. این همه تاخیر در 
پروازها و حتی کنســلی آنها قابل قبول نیست. مردم 
برای زندگی خــود برنامه ریزی دارنــد و این رویه 

تاخیر و کنسلی پروازها غیر عادی به شمار می رود.
مردم انتظار احترام از ایرلاین ها دارند

او با بیان اینکه بنده و ســایر نمایندگان به دلیل نوع 
کارمان از پرواز زیاد اســتفاده می کنیم، گفت: بنده 

در این مدت اخیر به کرات شــاهد تاخیر یا کنسلی 
پروازها بودم که خیلی راحت برنامه زندگی مردم را 
برهم زده و حتی توضیحی نیز به مسافران ارائه نمی 
دهند. همان طوری که مردم تا به امروز با این صنعت 
همکاری کرده و حتی هزینه بالایی را برای یک بلیت 
پرداخت می کنند، انتظار احترام از ایرلاین ها دارند.
یوسفی با بیان اینکه شــرکت های هواپیمایی حتی 
حاضر به جبــران ضرر و زیان مردم نیســتند، گفت: 
بنظر می رسد باید یک تصمیم عاجل و جدی در این 
حوزه گرفته شــود. از وزیر راه و شهرسازی و رئیس 
ســازمان هواپیمایی کشــوری انتظــار داریم اقدام 
عاجلی برای رســیدگی به وضعیتی که در هفته های 
گذشــته در حوزه صنعت هوایی ایجاد شــده، انجام 
دهند. مجلــس نیز قطعــا از ظرفیــت نظارتی خود 

استفاده خواهد کرد.

یوسفی:مسئولاندربارهتاخیرهاو
کنسلیهایمتعددپروازهاپاسخگوباشند
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اینفوگرافیک

عکس نوشت

منابع  مدیریت  و  توسعه  معاون 
استانداری کرمان از تغییر ساعت شروع 
و پایان کار دستگاه های اداری استان 
مصرف  مدیریت  منظور  به  کرمان 

حامل های انرژی خبر داد.
 جلسه مدیریت مصرف برق در ادارات 
و دستگاه های اجرایی با حضور بیگ 
زاده سرپرست توسعه و مدیریت منابع 
استانداری و مدیرعامل برق شمال 
و جنوب استان و تعدادی از مدیران 
دستگاه های اجرایی در محل دفتر 

توسعه و مدیریت منابع برگزار شد.
بیگ زاده با اشاره به افزایش مصرف برق 
در تابستان، گفت: همه هماهنگی ها 
شرایط  ز  ا عبور  برای  تلاش ها  و 
اعمال خاموشی  ز  ا کنونی و پرهیز 
برق باید اجرا شود و در این راستا 
سیاست های تنبیهی و تشویقی نیز 
برای دستگاه های اجرایی در دستور 

کار قرار دهیم.
 ساعت شروع و پایان کار دستگاه های 
اجرایی استان و تاریخ اجرایی شدن آن 
پس از تاییدیه و تصویب نهایی اطلاع 

رسانی خواهد شد.

یک کارگاه قالی بافی با ایجاد اشتغال برای ۱5 
نفر در روستای قربان آباد انار به بهره برداری 

رسید.
با حضور نماینده مردم انار و رفسنجان، فرماندار 
انار، امام جمعه انار، بخشدار رییس کمیته امداد 
امام خمینی )ره( و رئیس صندوق کار آفرینی 
امید و مسئولان شهرستان و محلی کارگاه قالی 

بافی با ۱3 دار و با ایجاد اشتغال برای ۱5 نفر به 
بهره برداری رسید.

این کارگاه با هزینه ای بالغ بر 780 میلیون تومان 
از محل آورده مسئول کارگاه و 650 میلیون 
تومان از محل تسهیلات اشتغال روستایی به 
همت صندوق کارآفرینی امید با مشارکت کمیته 

امداد امام خمینی )ره( به بهره برداری رسید.

بر اساس اعلام بانک مرکزی، بانک ها از امروز باید 
اطلاعات چک های تضمین شده را در سامانه صیاد 
ثبت کنند و چک های تضمین شده ثبت نشده 
در این سامانه از این زمان به بعد صرفا در بانک 
صادرکننده کارسازی می شوند. به گزارش ایسنا،  
قانون جدید چک از ابتدای سال ۱400 اجرا شد و 
از این زمان به بعد، تمامی چک ها برای نقل و انتقال 
ملزم به ثبت در سامانه صیاد ثبت شدند تا قابلیت 
نقد شوندگی داشته باشند. اما بخش های زیادی 
از بندهای این قانون در آن زمان اجرا نشد که این 
موارد شامل امکان ثبت و صدور چک های صیادی 
از طریق پیامک، اتصال خودپرداز بانک ها به سامانه 
صیاد، مسدودسازی وجوه حساب صادرکننده چک 
برگشتی و چک الکترونیکی بود که در سال جاری 
این موارد اجرایی شد.   البته،  بر اساس آمار بانک 
مرکزی تاکنون بیش از 70 درصد خودپردازهای 
بانک های کشور به سامانه صیاد مجهز شده اند و 

8 بانک خودپردازهای آنها به سامانه صیاد متصل 
نشده اند که از این تعداد 6 بانک بسیار کوچک و 2 

بانک نسبتاً بزرگ کشور هستند.  
چک ضمانت در صیاد ثبت نشود، چه 

می شود؟  
الزام ثبت چک های تضمینی در سامانه صیاد توسط 
بانک ها نیز یکی دیگر از مواد قانونی اجرا نشده در 
قانون جدید چک بود که با اعلام بانک مرکزی، از 
امروز بانک ها باید اطلاعات چک های تضمین شده را 
در سامانه صیاد ثبت کنند و چک های تضمین شده 
ثبت نشده در این سامانه از این زمان به بعد صرفا در 

بانک صادرکننده کارسازی می شوند.  
 بر این اساس، از امروز اگر یک چک تضمین شده 
در سامانه صیاد ثبت نشده باشد، دارندگان چک 
باید با مراجعه به شعبه صادرکننده چک اقدام به 

کارسازی کنند.

ورزی،  ئیسه کمیسیون کشا ردویی عضو هیئت ر عظمی سا ذبیح الله ا
ره به  شا بع طبیعی و محیط زیست مجلس شورای اسلامی با ا آب منا
فرمایشات رهبر معظم انقلاب اسلامی در دیدار نمایندگان مجلس مبنی 
قعیت این است  نقلابی بودن،اظهار کرد: وا نقلابی ماندن و ا بر اهمیت ا
ند  نقلاب و نظام پیاده شده ا فراد در این مدت از قطار ا ز ا که بسیاری ا
نقلابی  رجح بر ا ندن ا نقلابی ما ید گفت که ا ین مسئله با و با توجه به ا

بودن است.
نقلاب بر عدم  ره تاکید رهبر معظم ا با ینده مجلس یازدهم در ین نما ا
دخالت نمایندگان در عزل و نصب ها نیز توضیح داد:موضوع دیگرِ مورد 
ما  ا نقلاب، عدم دخالت نمایندگان در عزل و نصب ها بود، تاکید رهبر ا
نند به استانداران و مسئولان  ایشان تاکید کردند که نمایندگان  می توا

مشاوره دهند.
نماینده مردم جیرفت در مجلس شورای اسلامی افزود:علاوه بر این، رهبر 
نقلاب تأکید کردند که بیش از 80 درصد معادن ما هنوز فعال  معظم ا
نشده و این فعال شدن منابع می تواند نقش مؤثری در شکوفایی اقتصاد 

کشور داشته باشد.
ساردویی ادامه داد:بیش از 40 درصد اشتغال و اقتصاد کشور به معادن و 
فعال بودن آن ها برمی گردد، بنابراین با توجه به این شرایط، معادن در 

اسرع وقت باید فعال شوند.
م  نجا یحی که مجلس با جدیت و پرکاری ا ز جمله لوا ا و تصریح کرد: ا
داده،ساعت کاری و میزان روزهای کاری افزایش یافته و حتی نمایندگان 

تمام روز را صرف رسیدگی به لوایح و طرح ها می کنند.
عضو هیئت رئیسه کمیسیون کشاورزی مجلس شورای اسلامی در پایان 
خاطرنشان کرد: مجلس تمام تلاش خود را به طور جدی کرد تا لوایحی 
که از سوی دولت ارسال می شود، روی زمین نماند و مشمول مرور زمان 
نشود، این مسائل همه نشانه های مجلس انقلابی و پر کار است که رهبر 

انقلاب نیز بر روی آن تاکید کردن.

چهار طرح عمرانی و خدماتی در ریگان با حضور نماینده شرق استان کرمان در مجلس 
شورای اسلامی و فرماندار این شهرستان افتتاح و کلنگ زنی شد. فرماندار ریگان در 
حاشیه افتتاح طرح های عمرانی این شهرستان افزود: هفت هزار مترمربع آسفالت 
روستاهای مرادآباد و بمبویان این شهرستان با مشارکت بنیاد مسکن و واگذاری قیر 
رایگان به بهره برداری رسید. مراد آبیار اظهار داشت: همچنین عملیات اجرایی احداث 
سه مجتمع آبرسانی برای شهرهای عباس آباد و رحمت آباد و 6 روستای شهرستان 
ریگان نیز آغاز شد. فرماندار ریگان با بیان اینکه طول خط انتقال آب و لوله گذاری برای 
احداث سه مجتمع آبرسانی این شهرستان 80 کیلومتر است ادامه داد: برای احداث 
این سه مجتمع با مشارکت سپاه بیش از ۱00 میلیارد ریال اعتبار اختصاص یافته است.  
او با تاکید بر اینکه مجتمع آبرسانی به روستای علی آباد پشت ریگ ریگان نیز افتتاح 
شد افزود:با افتتاح این مجتمع 6 روستای بخش مرکزی این شهرستان از مزایای آب 
آشامیدنی سالم برخوردار خواهند شد.  آبیار عنوان کرد: برای احداث این مجتمع 

آبرسانی بیش از ۱5 میلیارد تومان اعتبار هزینه شده است

جانشین فرمانده نیروی انتظامی بم از انهدام باند چهار نفره سرقت احشام و کشف 3۱ 
فقره سرقت در این شهرستان خبر داد.

 سرهنگ داریوش تاج آبادی گفت:در پی وقوع چندین فقره سرقت احشام در سطح 
شهرستان بم موضوع در دستور کار پلیس آگاهی شهرستان قرار گرفت.

او افزود:ماموران پلیس آگاهی با انجام اقدامات اطلاعاتی و استفاده از شگردهای خاص 
پلیسی سرنخی از یکی از سارقان پیدا و او را شناسایی و دستگیر کردند.

تاج آبادی توضیح داد: در ادامه مشخص شد که این سرقت ها توسط اعضای یک باند 
انجام گرفته که با هماهنگی مقام قضای سه نفر دیگر از اعضای این باند نیز شناسایی و 

در مخفیگاهشان دستگیر شدند.
جانشین فرمانده انتظامی شهرستان بم با اشاره به اعتراف متهمان به 3۱ فقره سرقت 
احشام خطاب به شهروندان توصیه کرد که هشدارهای پلیسی را برای استفاده از 

تجهیزات ایمنی مناسب برای پیشگیری از سرقت جدی بگیرند.

با هوشیاری ماموران یگان حفاظت پارک ملی خبر و همکاری مامورین یگان حفاظت شهرستان 
بافت دو اکیپ متخلف دستگیر شدند. علیرضا تاج پور،رئیس اداره پارک ملی خبر گفت:ماموران 
اجرایی پارک ملی با همکاری مامورین یگان حفاظت شهرستان بافت موفق شدند در دو عملیات 

جداگانه طی یک روز متخلفین شکار حیات وحش را دستگیر و تحویل قانون دهند.
به گفته او طی گشت و کنترل حوزه استحفاظی پارک ملی،مامورین یگان حفاظت موفق شدند 
سه نفر متخلف شکار و صید را به همراه یک قبضه سلاح غیرمجاز و یک دستگاه دوربین چشمی 
و دیگر ادوات صید حیات وحش دستگیر کنند.  تاج پور می گوید:در ادامه پایش مناطق مامورین 
موفق شدند یک قبضه سلاح که به صورت ماهرانه ای در شکاف صخره ها مخفی شده بود را 

کشف و پس از صورت مجلس تحویل مقام قضایی شد.

با هوشیاری ماموران یگان حفاظت پارک ملی خبر و همکاری مامورین یگان حفاظت شهرستان 
بافت دو اکیپ متخلف دستگیر شدند. علیرضا تاج پور،رئیس اداره پارک ملی خبر گفت:ماموران 
اجرایی پارک ملی با همکاری مامورین یگان حفاظت شهرستان بافت موفق شدند در دو عملیات 

جداگانه طی یک روز متخلفین شکار حیات وحش را دستگیر و تحویل قانون دهند.
به گفته او طی گشت و کنترل حوزه استحفاظی پارک ملی،مامورین یگان حفاظت موفق شدند 
سه نفر متخلف شکار و صید را به همراه یک قبضه سلاح غیرمجاز و یک دستگاه دوربین چشمی 
و دیگر ادوات صید حیات وحش دستگیر کنند.  تاج پور می گوید:در ادامه پایش مناطق مامورین 
موفق شدند یک قبضه سلاح که به صورت ماهرانه ای در شکاف صخره ها مخفی شده بود را 

کشف و پس از صورت مجلس تحویل مقام قضایی شد.

تشییعپیکرحجتالاسلامدعایی

تهـران- ایرنـا- پیکـر حجت الاسـلام 
»سـیدمحمود دعایـی« مدیر مسـئول 
روزنامـه اطلاعـات صبـح سـه شـنبه 
)17 خـرداد 1401( بـا حضـور جمعـی از 
فرهنگـی،  سیاسـی،  شـخصیت های 
اقشـار مختلـف مـردم در  و  هنـری 
و  شـد  تشـییع  اطلاعـات  موسسـه 
بـرای خاکسـپاری به حـرم مطهـر امام 

خمینـی )ره( منتقـل شـد.

سنا
: ای

بع
من

ساعت اداری کرمان 
تغییر می کند

ایجاد کارگاه قالی بافی در انار

آغاز تغییر در ثبت و صدور چک  تضمینی

ذبیح الله اعظمی:
پرکاری مجلس برای بررسی لوایح دولت نشانه 

انقلابی بودن است

4 طرح عمرانی و خدماتی در ریگان افتتاح و 
کلنگ زنی شد

سارقان احشام در بم به دام افتادند

دستگیری دو اکیپ شکارچی متخلف 
در پارک ملی خبر

دستگیری دو اکیپ شکارچی متخلف 
در پارک ملی خبر

خبر

کلنگ احداث مدرسه 4 کلاسه خیرساز زنده یاد "آزیتا یعقوبی" 
با اعتباری بالغ بر یک میلیارد و 500 میلیون تومان در روستای 

کشیت از توابع بخش گلباف به زمین زده شد.
کلنگ احداث مدرسه چهار کلاسه خیر ساز زنده یاد آزیتا یعقوبی 
در زمینی به مساحت یک هزار و 500 متر مربع با زیربنای 242 
متر مربع در روستای کشیت از توابع بخش گلباف به زمین زده 
شد. هزینه ساخت این مدرسه بیش از یک میلیارد و 500 میلیون 
تومان است که توسط مهندس یعقوبی به نام زنده یاد دخترش 

آزیتا یعقوبی پرداخت خواهد شد.
رضایی مدیر کل آموزش و پرورش استان کرمان در آیین کلنگ 
زنی این مدرسه خیرساز به نقش موثر خیران در ایجاد فضای 
آموزشی استاندارد اشاره و خاطرنشان کرد: نهضت مدرسه سازی 
در استان کرمان به همت خیران شکل گرفته و از دی ماه سال 
گذشته تا کنون کلنگ احداث 25 مدرسه در استان به زمین 
زده شده است. او با اشاره به انعقاد تفاهم نامه ساخت 32 مدرسه 
در قالب ۱۹2 کلاس در استان توسط بنیاد خیریه مهر گیتی 
گفت: استفاده از ظرفیت خیرین در امر مدرسه یاری و مدرسه 

سازی یکی از مهمترین راهبردهای آموزش و پرورش استان 
کرمان است. همچنین دو باب مدرسه یک کلاسه با زیربنای 
50 متر مربع توسط خیّر مدرسه ساز گمنام در روستاهای باب 

کهنوج و بنکوه از توابع شهرستان بردسیر احداث می شود که بنا 
به درخواست خیر مدرسه ساز این مدارس با نام اهل بیت علیهم 

السلام نامگذاری می شوند.

آغاز ساخت مدرسه خیر ساز در روستای کشیت گلباف

عنوان کتاب: نفوس مُرده
نویسنده: نیکلای گوگول

مترجم: پرویز شهدی
ناشر: انتشارات مجید

شاهکاری عجیب که حتی با گذشت قرن ها از ارزش ادبی آن 
کم نمی شود! نیکلای گوگول در کتاب نفوس مرده با استفاده 
مردم  اسفناک  وضعیت  نقد  به  کنایه آمیز  و  طنز  زبانی  از 
روسیه می پردازد و ظلم اربابان و اشراف زادگان را نسبت به 
این مردم ستمدیده، برای تان به تصویر می کشد. این رمان 
که یکی از بزرگ ترین آثار ادبیات روسیه و جهان به شمار 
برگزیده ی  آثار  فهرست های  معتبرترین  در  همواره  می آید، 

دنیا جای دارد.

فراخوان رقابت بین المللی طراحی 
 We want پوستر ما جاز می خواهیم

jazz 2022 منتشر شد.
مهلت: 26 تیر ۱40۱

 EUROJAZZ این مسابقه توسط بنیاد ترویج موسیقی جاز
مستقر در ورشو، لهستان برگزار می شود.

*چه کسانی می توانند شرکت کنند؟
شرکت در این مسابقه برای هنرمندان از سراسر جهان آزاد است.

لینک ها و دانلود ها:
 We وبسایت رقابت بین المللی طراحی پوستر ما جاز می خواهیم

want jazz

کتاب

فراخوان 

شرکت آب و فاصلاب استان کرمان

وزارت نیـرو
شرکت مهندسی آب و فاصلاب کشور 

)مادر تخصصی(  آگهیمناقصه
شماره36/الف/03-1401م

در نظر دارد مناقصه موضوع : انجام کلیه خدمات راهبری،بهره برداری،تعمیر،نگهداری،ترمیم و بازسازی تاسیسات آب و رفع اتفاقات شهرستان 
جیرفت را با برآورد 150.794.042.553 ریال و مبلغ تضمین فرایند ارجاع کار 6.915.880.851 ریال از محل اعتبارات عمرانی و با حداقل تعداد 
شرکت کنندگان 5 نفر و به شماره 2001005963000066 را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. لذا از کلیه شرکت هایی که دارای 
گواهی معتبر صلاحیت انجام  کار دارای رتبه 5 در رشته آب یا تاسیسات و همچنین صلاحیت ایمنی صادره از اداره تعاون کار و رفاه اجتماعی می باشند، 

دعوت می شود . جهت دریافت اسناد مناقصه تا ساعت 19 روز سه شنبه مورخ 1401.03.24 به سامانه ستاد مراجعه نمایند.

کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی 
دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور 

و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند.
مشخصات این مناقصه در سایت شرکت مهندسی آب و فاضلاب به آدرس www.abfakerman.ir موجود می باشد.

- تاریخ انتشار مناقصه در سامانه ساعت 8 صبح روز سه شنبه مورخ 1401.03.17 می باشد.
- مهلت زمانی ارائه پیشنهاد در سامانه ساعت 19 روز  پنج شنبه مورخ: 1401.04.09

- تاریخ تحویل ضمانتنامه به دبیرخانه شرکت ساعت 13 روز پنج شنبه مورخ : 1401.04.09
 - زمان بازگشایی پاکت ها ساعت 10:30 صبح روز  شنبه مورخ: 1401.04.11 

اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت های الف :  آدرس کرمان بلوار 22 بهمن-نبش 
بلوار ساوه- شرکت مهندسی آب و فاضلاب استان کرمان- دفتر قراردادها و تلفن :03433222282

اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه : مرکز تماس : 021-41934 
دفتر ثبت نام : 88969738 و85193768 

مدیریت روابط عمومی و آموزش همگانی

هدردادنآب،تهدیدزندگيآیندهفرزندانماست

شرکتآبوفاضلاباستانکرمان

تدوم
نوب


